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Predstavljate si situacijo … Imate rok za zaključek projekta, ni ga mogoče prestaviti. 
Realizacija ni odvisna samo od vas, kajti v verigi so drugi, ki vam morajo poslati svoja 
gradiva, izdelke, skratka tisto, kar potrebujete za nadaljevanje vašega dela. Kljub znanemu 
letnemu terminskemu načrtu, vsakokratnemu ponovnemu opomniku na roke, ki veljajo, se 
teh ne držijo. Spet znova zamujajo, najbolj tisti, ki bi se morali najbolj držati pravil, biti 
zgled.  

Seveda kdaj toleriramo, vsakemu se kdaj zgodi kakšna zamuda, kakšna druga napakica … 
Toda, dogaja se večkrat, redno … In potem se ne moreš znebiti občutka, da kompromisi v 
tem smislu prinesejo samo to, da ti vsakič, ko ponudiš dlan, odtrgajo še kaj zraven, na koncu 
roko. Ali pa prinesejo vsaj neko razvado, v vsakem primeru pa nered, ki meji na kaos … 

Naprej: Postavljena so vsebinska pravila, pristojnosti. Vsakokrat se najde kdo, ki mu ni 
jasno, ki se razburja nad tistim, za kar ni pristojen, in nad tistim, ki je pristojen in ki pravila 
spoštuje. Tudi v stilu »a veste, kdo sem jaz« in »kaj si predstavljate, da ste«. Žalitve niso 
izvzete. Tole o pravilih velja tudi za razumevanje, da moraš tudi plačati, če nekaj naročiš. 
Nekateri ne razumejo, da morajo kaj plačati … Včasih že razmišljamo, da je morda z nami 
kaj narobe, morda se pač svet vrti drugače. Toda zakaj potem drugi lahko spoštujejo pravila, 
jih razumejo, vedo, da niso pristojni in ne odločajo, vedo, da morajo kaj plačati … Vam je 
kaj znano?

Prepričana sem, da bi morali biti tisti, za katere »moramo vedeti, kdo so«, vsem zgled in bi 
morali najbolj spoštovati pravila. No, tako so nas vsaj učili … Zakaj bi spoštovali mi, če nas 
drugi ne spoštujejo oz. ne spoštujejo tega, kar počnemo in kar smo, v vseh posebnostih, ki 
pridejo zraven? Spoštovanje je še pomembnejše v odnosu nadrejeni – podrejeni ali tam, kjer 
kdo samo misli, da je nekaj več od tistega na drugi strani.

Veste, prepričana sem, da ni prave ljubezni brez spoštovanja. In sploh ne govorim le o 
ljubezni med partnerjema, govorim tudi o »ljubezni« v smislu optimalnega in uspešnega 
poslovnega sodelovanja med poslovnimi partnerji, o spoštovanju v odnosih na vseh ravneh. 

In ko smo že pri spoštovanju … Neizmerno spoštujem skupino zavednih Slovencev, ki 
so tistega 27. aprila 1941 ustanovili protiimperialistično fronto, kasneje preimenovano 
v Osvobodilno fronto, ki je pomenila začetek organiziranega upora proti okupatorju pri 
nas. Naj dan upora proti okupatorju in bližajoči se praznik dela spodbudita razmislek o 
spoštovanju in ljubezni, da ne rečem strasti, ki sta ključna za dosego najpreprostejših in tudi 
najkompleksnejših in smelih ciljev. Gotovo bo z malo več občutka, posluha in spoštovanja 
doseganje teh ciljev lažje. Želim vam prijetne praznične dni in vdihnite maj s strastjo v vsej 
njegovi prebujeni barvitosti!

 Lucija Kolar

Spoštujmo in ljubimo
foto: D. N.

Časopis Utrip Savinjske doline odkupujejo za svoja 
gospodinjstva občine Žalec, Braslovče in Prebold.

Utrip Savinjske doline je mogoče kupiti v trgovinah Brglez
na Vranskem in Davidov Hram v Andražu nad Polzelo,

v TIC Tabor in na sedežu uredništva
v Domu II. slovenskega tabora Žalec.

Kuhna pri Fontani 
Društva se predstavijo na Kuhni pri Fontani

www.turizem-zalec.si
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NOVO v ponudbi Hörmann garažnih vrat – 
energijsko varčna vrata najvišje kakovosti!
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PE Ljubljana T. +386 (0)1 24 45 680
PE Maribor T. +386 (0)2 48 00 141
www.matjaz.si • info@matjaz.si

TZ-AZ-LPU67-91x60mm-SL.indd   1 23/01/18   14:42

 
Oglašujte 
z nami ... 

utripamo 
z vami

03/712 12 80

zkst.utrip@siol.net

V spomladanskih mesecih 
po dolini na manjka cvetlič-
nih tržnic, ki jih organizirajo 
turistična društva. Prejšnjo 
soboto je cvetlična tržnica 
zaživela v Preboldu, Žalcu, 
Vrbju in še kje. 

Cvetlično tržnico so v Pre-
boldu in Žalcu pripravili v 
sklopu kmečke in podeželske 
tržnice, ki sta odprti vsako 
soboto dopoldan. V Vrbju so 
cvetlično tržnico postavili na 

parkirišču sredi vasi.
V Žalcu je cvetlično tržnic 

organiziralo tamkajšnje turi-
stično društvo v sodelovanju z 
Mestno skupnostjo Žalec, JKP 
Žalec in Inštitutom za hme-
ljarstvo in pivovarstvo Slove-
nije Žalec. Na njej so članom 
turističnega društva in mešča-
nom Žalca ter Ložnice poda-
rili cvetlično sadiko. Sadike 
rož in zelišč pa je bilo mogoče 
tudi kupiti.

Tudi cvetlično tržnico v Pre-
boldu je organiziralo tamkaj-
šnje turistično društvo, ki tudi 
sicer skrbi za delovanje kmečke 
tržnice ob sobotah dopoldne. 
Občina pa ob tej priložnosti 
vsako leto poskrbi za vabilo na 
cvetlično tržnico z bonom, ki 
ga prejmejo vsa gospodinjstva 
in ga lahko vnovčijo ob naku-
pu. Tokrat so organizatorji pri-
pravili tudi predavanje o sadi-
tvi lončnic. D. N.      

Številne cvetlične tržnice

Bogata ponudba sadik cvetja v Preboldu

Vsem bralcem
Utripa Savinjske doline 

čestitamo
ob 27. aprilu,

dnevu upora proti 
okupatorju
in 1. maju,

prazniku dela.

Prijetno praznovanje!
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V organizaciji Zavoda za 
kulturo, šport in turizem Ža-
lec in Zveze športnih društev 
Občine Žalec ter pod pokro-
viteljstvom Občine Žalec je 
29. marca v dvorani Doma 
II. slovenskega tabora v Žal-
cu potekala tradicionalna 
prireditev Šport 2017 v Ob-
čini Žalec. Športnike in obi-
skovalce je pozdravil župan 
Občine Žalec Janko Kos ter 
najboljšim športnikom in 
ekipam čestital za uspehe v 
preteklem letu. 

V polni dvorani Doma II. 
slovenskega tabora v Žalcu so 
najuspešnejšim športnicam in 
športnikom, športni ekipi in 
športnim delavcem podelili 
skupaj 168 priznanj.

Naslov najboljšega športni-
ka so podelili Mihaelu Žgan-
ku, drugouvrščenemu na sve-
tovnem prvenstvu v judu v 
Budimpešti. Ker se prireditve 
ni mogel udeležiti, je prizna-
nje prevzela njegova mama 
Darinka. Najuspešnejša špor-
tnica za leto 2017 je Kiti Smi-
ljan, tretja na mladinskem 
evropskem prvenstvu v kara-
teju v Sofiji.

Naslov najboljše ekipe leta 
2017 so si prislužile odboj-
karice Odbojkarskega kluba 
Spodnja Savinjska iz Šem-
petra. Posebno priznanje za 
dolgoletno uspešno delo na 
področju športa je prejelo 
društvo DŠR Partizan Gri-
že (ob 60-letnici delovanja), 
priznanje sta prevzela Sašo 
Veligošek in Boris Krajnc. 
Med najmnožičnejšo skupino 
nagrajencev so bili tudi letos 
gotovo predstavniki ekipnih 
športov, odbojkaric in odboj-
karjev OK Spodnja Savinj-
ska Šempeter in rokometašic 
mlajših selekcij RK Zelene 
Doline Žalec, med individu-
alnimi športi pa predstavniki 
borilnih veščin.

Osrednji gost prireditve je 
bil Aleksander Javornik - Ža-
vski, predsednik Kluba slo-
venskih navijačev, ki je postal 
že kar maskota vseh športnih 
tribun, tudi letošnjih olim-
pijskih iger v Pjongčangu. O 
navijaštvu, strasti do športa, 
ponosu ob uspehih slovenskih 
športnikov in o vsem, kar je 
spremljalo njegovo navijaško 

pot, se je z njim pogovarjal 
domačin, odličen športni ko-
mentator Peter Kavčič.

Program, v katerem so so-
delovali plesna skupina Zmaj-
čice ter Ana & Band, sta po-
vezovala Tamara Tavčar in Jan 
Podbrežnik. Avtor scenarija 
je bil Franci Podbrežnik, ki 

je nasmejal tudi v vlogi špor-
tnega psihologa. Rdeča nit 
prireditve, navijači in njihova 
spodbuda športnikom so veli 
tudi iz občinstva, ki je plapo-
lalo s slovenskimi zastavicami, 
ki so jih pričakale na sedežih v 
dvorani.

 T. T., L. K.

Naj športnika karateistka in judoist

Za navijaški prispevek se je Aleksandru Javorniku-Žavskemu (v sredini) zahvalil 
tudi župan Janko Kos, še prej pa ga je o najvijaških izkušnjah izprašal Peter Kavčič 
(prvi z leve).

Športnica leta Kiti Smiljan in mama športnika leta Mihaela Žganka Darinka (v 
sredini druga in tretja), skrajno levo in skrajno desno pa voditelja Tamara Tavčar 
in Jan Podbrežnik

V navijaškem vzdušju, ki je bil moto prireditve, je plapolala tudi dvorana.

Naj ekipa za leto 2017 je odbojkarska ekipa OK kluba Spodnja Savinjska iz 
Šempetra.

Most čez vodotok Struga 
na stari državni cesti skozi 
Šempeter je zelo dotrajan in 
grozi, da se bo ob straneh 
zrušil. Ograje zagotovo ne 
bi zdržale morebitnega trka 
vozil, zato domačini že kar 
nekaj časa opozarjajo, da se 
lahko tam zgodi tragedija.

Ker je cesta državna, je za 
njeno obnovo pristojna DRI 
družba za upravljanje inve-
sticij, ki na mestu starega na-
črtuje nov most. Projekt je že 
izdelan, še letos pa bodo po 
informacijah strokovne služ-
be upravljavca »razpisali gra-
dnjo« oziroma najprej izbrali 
izvajalca.

Most bodo zgradili v sklopu 
prenove odseka državne ceste 
od Mercatorja v Šempetru do 

krožišča v Ločici. Med drugim 
bodo pri Sparu zgradili tudi 
krožišče. Kot je povedal žalski 
župan Janko Kos, je občina 
večino potrebnih zemljišč že 

odkupila, z DRI pa so se do-
govorili o prenovi po etapah. 
Najprej bo na vrsti odsek z 
mostom. 

 K. R.

Čez Strugo nov most

Most je potreben obnove.
foto: T. T.

Župan Občine Žalec Janko 
Kos je konec marca v ekomu-
zeju v Žalcu podpisal pogod-
bo o gradnji novega krožišča 
z vzhodnim krakom južne 
obvoznice mesta Žalec in o 
obnovi občinske Ceste ob že-
leznici (odsek od križišča za 
Petrovče do križišča s Cesto na 
Lavo).  Lokacija gradbenih po-
segov je v Poslovni coni Žalec 
– južno ob železnici. Ponud-
bena vrednost gradbenih del 
je 693 tisoč evrov, Občina Ža-
lec pa bo prispevala 26,23 %.   
Ministrstvo za gospodarski 
razvoj in tehnologijo bo do-
dalo 73,77 %, od tega bo tri 
četrtine sredstev Evropskega 
sklada za regionalni razvoj, 
četrtina pa iz proračuna Re-
publike Slovenije.

Kot je povedal namestnik 
vodje Urada za gospodarske 
javne službe na Občini Žalec 
Aleš Uranjek, je projekt se-
stavljen iz dveh delov. Prvi je 
novogradnja vzhodnega kraka 
južne obvoznice mesta Žalec 
z rekonstrukcijo obstoječega 
trikrakega križišča v štirikrako 
krožišče. Novozgrajeni cestni 
krak dolžine160 metrov bo slu-
žil kot dovozna cesta v poslovno 
cono. Zgradili bodo tudi fekalni 
kolektor, mešano površino za 
pešce in kolesarje ter uredili 
cestno razsvetljavo. Gradbeno 
dovoljenje za ta del so že pri-
dobili. Drugi del predstavlja re-
konstrukcija obstoječe občinske 
ceste v dolžini 280 metrov, ki jo 
bodo opravili v sklopu vzdrže-

valnih del v javno korist. Poleg 
ureditve in preplastitve cestišča 
bodo obnovili vodovod in fe-
kalno kanalizacijo ter postavili 
cestno razsvetljavo. Na južnem 
robu Ceste ob železnici bodo 
obnovili in primerno razširili 
pločnik, na severnem delu pa 
uredili dvosmerno kolesarsko 
stezo.

Kot je ob podpisu pogodbe 
povedal župan Občine Ža-
lec Janko Kos, je ta investicija 
nujna, saj so v zadnjem času v 
omenjeni poslovni coni zaznali 
veliko gospodarskih dejavnosti. 
S to investicijo bodo odpravili 
prometna »ozka grla«, ki so se 
še posebej težavna pri dovo-
zu tovornih vozil v poslovno 
cono. Povečala se bo prometna 
varnost, izboljšali pogoji poslo-
vanja in večja bo tudi dodana 
vrednost, ki se bo kazala tudi 
v novih delovnih mestih. Ob-
novili bodo tudi komunalno 
infrastrukturo.

Podpisa pogodbe sta se ude-
ležila direktor družbe VOC 
Celje Roman Moškotevc in 
direktor podjeta Tegar iz Ve-
like Pirešice Tomo Ilijaš, ki je 
zastopal tudi ljubljansko pod-
jetje Mapri Proasfalt, saj pri 
tem projektu nastopata kot 
partnerja. 

Rok za dokončanje tega veli-
kega infrastrukturnega projekta 
skupaj s pridobljeno ustrezno 
dokumentacijo (tehnični pre-
vzem in uporabno dovoljenje) 
je 30. avgust letos.

Podpisa pogodbe so se udele-
žili tudi predstavniki podjetij, ki 
delujejo na področju Poslovne 
cone Žalec južno ob železnici in 
so bili kot gospodarski subjekti 
vključeni v pripravo projekta, in 
sicer prokuristka podjetja Teh-
nos Vera Kisovar, direktor pod-
jetja Zagožen Miran Zagožen in 
direktor podjetja Dafra kontakt 
tehnologija Uroš Štuklek.

 L. K., foto: T. T.

Z deli že začeli

Pogodbo so podpisali konec marca, zdaj so že začeli z deli.

Področje, ki bo predvidoma do konca avgusta precej spremenilo svojo podobo.



3april 2018OBČINA ŽALEC

Na zadnji, 24. redni seji 
Občinskega sveta Občine 
Žalec 12. aprila so med dru-
gim sprejeli zaključni račun 
proračuna Občine Žalec za 
leto 2017. Še pred potrditvi-
jo zapisnikov zadnje redne in 
6. korespondenčne seje so se 
ustavili ob razpravi na temo 
izredne seje, ki je bila sklicana 
dan pred redno sejo (glej tudi 
posebno poročilo na tej stra-
ni), v nadaljevanju pa so kljub 
precejšnjemu razpravljanju 
potrdili vse predlagane skle-
pe, med drugim vse, ki se na-
našajo na poslovanje javnih 
zavodov, katerih ustanovite-
ljica je občina. 

Poročilo o zaključnem raču-
nu proračuna Občine Žalec je 
uvodoma predstavila vodja pri-
stojnega urada Vlasta Odonič. 
V letu 2017 je bilo realiziranih 
18.200.604,96 evra prihod-
kov, kar je za 125.395,04 evra 
manj, kot je bilo predvideno v 
zadnjem sprejetem proraču-
na, in pomeni 99,3 % realiza-
cijo. Občina Žalec pa je imela 
17.111.176,51 evra odhodkov, 
kar pomeni 91 % z veljavnim 
proračunom odobrenih pravic 
porabe. Proračunski presežek 
za leto 2017 znaša 1.089.428,45 
evra. Po daljši razpravi so za-
ključni račun proračuna za leto 
2017 sprejeli.

Svetniki so na seji obravnava-
li tudi poslovna poročila javnih 
zavodov s področja negospo-
darstva, katerih ustanoviteljica 
ali soustanoviteljica je Občina 
Žalec, in sicer poročilo Žalskih 
lekarn, Medobčinske splošne 
knjižnice Žalec (MSK), ZKŠT 
Žalec, UPI – ljudske univerze 
Žalec, ZD dr. Jožeta Potrate 
Žalec, OŠ Griže, OŠ Petrov-
če, OŠ Šempeter v Sv. dolini, 
I. OŠ Žalec in JZ Vrtci Občine 
Žalec. Poročila je predstavila 
vodja Urada za negospodarske 
javne službe na Občini Žalec 
mag. Nataša Gaber Sivka, ki je 
poudarila, da lahko »dnevno 
spremljamo dobro delo javnih 
zavodov« v občini, kar se kaže 
ne le v vsebini, ampak tudi v 
rezultatih poslovanja. Svetniki 
so sprejeli vse sklepe, ki se na-
našajo na poročila. Seznanili so 
se z informacijo o dovoljenem 
obsegu sredstev za delovno 
uspešnost iz naslova prodaje 
blaga in storitev na trgu za leto 
2017 za Žalske lekarne, ZKŠT 
Žalec, MSK Žalec, UPI – ljud-
sko univerzo Žalec in ZD dr. 
Jožeta Potrate Žalec. Svetniki so 
potrdili tudi sklep o soglasju, da 
javni zavodi presežke prihod-

kov nad odhodki iz leta 2017 
namenijo v skladu s predlogi 
svetov zavodov v OŠ Griže (v 
višini 821 evrov), OŠ Petrov-
če (6.496 evrov), OŠ Šempe-
ter (773 evrov), I. OŠ Žalec ( 
13.161 evrov), JZ Vrtci Občine 
Žalec (10.131 evrov) in Žalskih 
lekarnah (106.025 evrov).

Arnovski gozd in 
Godomlja

Svetniki so sprejeli tudi pre-
dlog odloka o občinskem po-
drobnem prostorskem načrtu 
(OPPN) Spremembe in dopol-
nitve zazidalnega načrta Ar-
novski gozd in odloka o spre-
membah in dopolnitvah odloka 
o programu opremljanja stavb-
nih zemljišč in merilih za od-
mero komunalnega prispevka 
za del območja ZN »Arnovski 
gozd« in del območja OPPN 
»Poslovne cone Arnovski gozd 
II (prva in druga obravnava). 
Gre za območje, na katerem bo 
investitor Transporti Enes Dra-
ganovič, s. p., gradil motel s pri-
padajočo infrastrukturo, nosil 
pa bo tudi vse stroške priprave 
OPPN za to območje.

Nekaj več razprave je bilo 
okoli predloga sklepa o izpol-
njevanju pogojev za spremem-
bo podrobnejše namenske 
rabe z občinskim podrobnim 
prostorskim načrtom (OPPN) 
za zahodni del območja EUP 
ŽA–1/4 (stanovanjska sose-
ska Godomlja v Žalcu), ki ga 
je uvodoma predstavil Borut 
Sitar, pojasnila pa Tanja Raz-
boršek Rehar. Ker je po obsto-
ječem OPPN na tem območju 
predvidena gradnja eno- ali 
dvostanovanjskih prostostoje-
čih objektov in vrstnih hiš ter 
dvojčkov, že dlje časa pa je po-
dročje nepozidano, je občina s 
strani lastnikov zemljišč prejela 
pobudo za spremembo zazi-
dalnega načrta, tako da bi bilo 
mogoče namesto vrstnih hiš (v 
enem delu) graditi stanovanj-
ske dvojčke, in tudi pobudo za 
umestitev trgovskega objekta 
(prestavitev z obstoječe lokaci-
je) na to lokacijo. Za umestitev 
trgovskih objektov pa je potreb-
no spremeniti namensko rabo. 
Prav tako je živo tudi razmišlja-
nje o cestnem priključku s tega 
območja neposredno na žalsko 
obvoznico. Potrditev tega skle-
pa pomeni le začetek postopka 
o spremembi namembnosti, je 
pojasnila Tanja Razboršek Re-
har. 

Svetniki so v drugi obravna-
vi potrdili letni program špor-

ta, katerega 30-dnevna javna 
obravnava se je iztekla 24. mar-
ca, v kateri pa pripomb in do-
polnitev ni bilo. V programu je 
na novo urejeno področje stro-
kovnega usposabljanja na po-
dročju športa. Za uresničevanje 
javnega interesa Občine Žalec 
na področju športa pa je v re-
balansu proračuna za leto 2018 
predvidenih 236.450 evrov.

V drugi obravnavi so potr-
dili tudi predlog pravilnika o 
sofinanciranju kulturnih pro-
gramov ljubiteljske kulturne 
dejavnosti v Občini Žalec, ki 
upošteva spremembe zara-
di nastajanja novih selekcij in 
sprememb na tem področju. 
V proračunu za leto 2018 je za 
kulturne programe ljubiteljske 
kulture na voljo 79.800 evrov.

Na seji so podali soglasje k 
ceni storitve pomoči na domu 
v žalski občini. Nova cena za 
uro pomoči na domu bo zna-
šala za uporabnika 6,24 evra na 
delovni dan, kar je za 0,48 evra 
več kot prej, 8,08 evra na pra-
znik (0,62 evra več kot prej) in 
ob nedeljah 12,99 evra na uro 
(0,59 evra več kot prej). To niso 
polne cene storitev, 60 % polne 
cene namreč zagotavlja Občina 
Žalec, znašajo pa 16,93 evra, 21, 
52 evra in 20,76 evra na dan za 
navadni delovni dan, praznik 
in nedeljo. V proračunu za leto 
2018 je za plačilo storitev po-
moči na domu na voljo 170 ti-
soč evrov. L. K.

Javni zavodi dobro delajo

Dan pred aprilsko redno 
sejo je deset svetnikov Ob-
činskega sveta Občine Žalec 
s prvopodpisanim Lojzetom 
Posedelom v sejni dvorani 
Občine Žalec sklicalo izredno 
sejo. Udeležili so se je le sve-
tniki, ki so jo predlagali. Sklic 
izredne seje so namreč podpi-
sani pisno zahtevali 30. 3. pri 
županu in ker je ta v dopisu 6. 
4. zapisal, da je ne bo sklical, 
so jo v skladu s poslovnikom 
sklicali sami. Seji je sicer pri-
sostvovala občinska pravnica 
Darja Orožim, ki pripravlja 
zapisnike sej občinskega 
sveta. Nekoliko kasneje se 
je prisotnim svetnikom in 
novinarjem pridružila tudi 
direktorica občinske upra-
ve Tanja Razboršek Rehar in 
"ugotovila", da seje "sploh 
ni". Svetniki so ji pojasnili, da 
je bila seja sklicana v skladu s 
poslovnikom, z vsemi potreb-
nimi gradivi, torej je, vendar 
pa ni sklepčna. 

Za obravnavo na izredni seji 
so sicer sopodpisani svetni-
ki Lojze Posedel, Matjaž Krk, 
Dani Zagoričnik, Jasna Sraka, 
Mirjam Groblar, Jože Krulec, 
Alenka Polšak, Vilma Tekavc, 
Rok Sedminek in Jasmin Fi-
deršek predlagali dnevni red z 
dvema točkama, prvo na temo 
»obravnavanja ravnanja župa-
na Občine Žalec pred imeno-
vanjem direktorice JZ Zdra-
vstveni dom Žalec in po njem, 
drugo na temo ravnanja župa-
na Občine Žalec in skupščine 
podjetja Sipro pred imenova-
njem direktorja in po njem v 
podjetju Sipro Žalec. 

Od 1. decembra lani zdaj 
že direktorici Zdravstvene-
ga doma (ZD) Žalec dr. Hani 
Šuster Erjavec v obširnem 
gradivu s podrobno kronolo-
gijo podpisani svetniki med 
drugim očitajo, da je razpis 
zahteval pet let vodstvenih iz-
kušenj, česar sama ni ustrezno 
dokazala. Večino podpisnikov 
moti način imenovanja direk-
torice. "Od pomladi 2017 po-
skušamo zadevi priti do dna. 
Pravzaprav od takrat, ko se je 
videlo, da je razpis pripravljen 
za točno določeno osebo," je 
izpostavil svetnik Lojze Po-
sedel. "Tudi sam proti direk-

torici osebno nimam nič, le 
proti postopku, saj so najprej 
spremenili statut, nato določi-
li predstavnike v svetu zavoda; 
od sedmih članov so štirje iz 
vrst politike in ravno štiri gla-
sove je dobila sedanja direkto-
rica, tri pa njen protikandidat. 
Ob tem, da tudi sama v življe-
njepisu ni izpostavila vodstve-
nih izkušenj," je dodal svetnik 
Matjaž Krk, ki je izrazil tudi 
nezadovoljstvo z obravnavo 
predloga kandidatov za ime-
novanje direktorja zdravstve-
nega doma na Komisiji za 
mandatna vprašanja, volitve, 
imenovanja ter priznanja OS 
Občine Žalec.

Na izredni seji so želeli raz-
čistiti še, zakaj je občina od-
vetniški družbi, ki je vodila 
skupščino, na kateri so zame-
njali nekdanjega direktorja Si-
pra Odona Simoniča, plačala 
6.832 evrov. Župan naj bi bil 
namreč v preteklosti svetni-
kom zatrjeval, da Občina Ža-
lec ni plačala stroškov vodenja 
skupščine in tudi, da mu ni 
znano, zakaj je bil razrešen, 
podal je le pisni odgovor, da 
je skupščina razrešila Odona 
Simoniča s 70 % glasov in da 
lastniki niso navajali razlogov 
zanjo. Sklicatelji izredne seje 
pa so v gradivu te točke nave-
dli, da to, da župan Janko Kos 
ni bil seznanjen, ne drži, saj je 
bil prisoten na vseh sestankih 
in je skupščini podjetja celo 
predlagal zamenjavo. "Tretjina 
svetnikov že leto dni ne more 
priti do verodostojnih odgo-
vorov, kar je žalostno," je ob 
koncu pribil še svetnik Jože 
Krulec.

Iz kabineta župana Janka 
Kosa smo še isti dan prejeli iz-
javo za javnost, v kateri v pre-

cej podrobnem opisu formal-
nega sklica postopka na koncu 
ugotavljajo, da je bila izredna 
seja sicer sklicana v skladu s 
poslovnikom. Na njej je obči-
na nudila strokovno pomoč, 
a izredna seja se ni začela, ker 
v skladu s poslovnikom ni bil 
izpolnjen pogoj, ki se preverja 
še pred sejo, torej pogoj sklep-
čnosti. Glede imenovanja di-
rektorice zdravstvenega doma 
pa, da je občinski svet dal le 
soglasje k imenovanju (ob nav-
zočnosti 26 članov je za soglas-
je glasovalo 15, proti jih je bilo 
6), ki je bilo posredovano svetu 
zavoda in s tem je bil postopek 
za občino končan, za imenova-
nje je namreč pristojen le svet 
zavoda. Pravico do pravnega 
varstva pa imajo v postopku 
imenovanja direktorja javnega 
zavoda ZD dr. Jožeta Potrate v 
skladu z zakonom le neizbrani 
kandidati, od katerih se ni nih-
če pritožil.

Glede razrešitve direktorja 
Sipra Odona Simoniča pa so 
iz kabineta župana sporočili, 
da ima Občina Žalec v Sipru 
le 19,63-odstotni delež in da 
je za razrešitev in imenovanje 
direktorja pristojna skupščina 
tega podjetja. O zadevi občin-
ski svet ni odločal, zato je ne-
skladna z 20. členom statuta. 
Direktorja pa prav tako ni raz-
rešil župan Občine Žalec, so še 
zapisali.

Ker so o izredni seji in obeh 
temah govorili tudi še pred po-
trditvijo zapisnika redne seje, 
ki je bila že naslednji dan, 12. 
aprila, in so vprašanja ostala 
še vedno odprta, bomo o dile-
mah, ki jih je deset svetnikov 
izpostavilo ob sklicu izredne 
seje, gotovo še slišali.

 L. K.

Je izredna seja sploh bila?

Pristojni svetniki so ugotovili, da je seja nesklepčna.

Mnenja k imenovanju 
ravnateljev

Kar precej pestro je bilo 
marca in aprila tudi okoli 
imenovanj novih ravnate-
ljev osnovnih šol v žalski 
občini. O tem so odločali 
(oz. uradno rečeno »sprejeli 
mnenje«) na 24. redni seji 
12. aprila, pa tudi na dveh 
korespondenčnih sejah, na 
6. korespondenčni 5. marca 
in na 7. korespondenčni seji, 
katere rok za glasovanje se 
izteče šele danes (25. 4.) do 
12. ure.  Gre za glasovanje o 
mnenju k imenovanju edine 
kandidatke za mesto ravna-
teljice na I. OŠ Žalec Tatjane 
Žgank Meža.

Na zadnji redni, 24. seji 
12. aprila so svetniki podali 
soglasje k imenovanju edine 
kandidatke za mesto ravna-
teljice OŠ Griže, sedanje rav-
nateljice Marije Pavčnik.

Na marčevski, 6. kore-
spondenčni seji so podali 
svetniki svoje mnenje k ime-
novanju dveh kandidatov za 
ravnatelja II. OŠ Žalec, in 
sicer za aktualno ravnatelji-
co Petro Petrovič Pražnikar 
je bilo 16 glasov za in 2 proti 
(izmed 18, ki so glasovali), 
kandidat za ravnatelja Aljoša 
Šip pa je prejel 15 glasov za, 2 
sta bila proti (izmed 17, ki so 
glasovali). 

O imenovanju ravnateljev 
na posameznih šolah imajo 
zadnjo besedo sveti zavodov, 
vendar pa kaže, da bo večina 
teh šol ohranila stara vod-
stva.
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V Andražu nad Polzelo so 
v soboto, 7. aprila, obeležili 
74. obletnico strmoglavljenja 
ameriškega bombnika med 
drugo svetovno vojno. Osem 
članov posadke je v strmogla-
vljenju umrlo, dva vojaka pa 
sta bila ujeta in sta vojno pre-
živela v ujetniških taboriščih. 
K spominski plošči sta venec 
položila namestnik pomoč-
nika sekretarja za obrambo 
ZDA za Evropo in NATO 
Thomas Goffus in slovenski 
predsednik Borut Pahor.

Številne goste in druge je 
uvodoma nagovoril župan 
Občine Polzela Jože Kužnik, 
slavnostni govornik pa je bil 
predsednik države Borut Pa-
hor, ki je poudaril: »Slovenci 
sprejemamo dan slovensko-
-ameriškega prijateljstva ne le 
kot spomin na slavno prete-
klost, temveč kot iskreno zave-
zo za slavno prihodnost.« Svoj 
govor pa je zaključil z zahvalo 
polzelskim gostiteljem. Poseb-
no zahvalo je namenil name-
stniku pomočnika sekretarja 
za obrambo ZDA za Evropo 
in NATO Thomasu Goffusu, 

ki se je udeležil te prijateljske 
slovesnosti. »Izkazujemo glo-
boko hvaležnost v imenu dru-
žin žrtev, ki jim je v tolažbo, da 
spomin na njihove sorodnike 
živi naprej v hribih Andraža,« 
je povedal Goffus. Kot skle-
pno dejanje komemorativne 
slovesnosti je sledil še blago-
slov spominske plošče, ki jo 
je opravil vojaški vikar Matej 
Jakopič.

V programu so sodelovali 
praporščaki društev, združenj 

in organizacij s svojimi prapo-
ri, Vokalna skupina Draž, orke-
ster Slovenske vojske, ameriška 
zasedba  USAFE, ki že več kot 
desetletje deluje kot edini tovr-
stni orkester ameriških zrač-
nih sil v Evropi, častni straži 
zračnih sil ZDA in pripadniki 
častne enote Slovenske vojske, 
Policijski orkester in Slovenska 
vojska, ki je prireditev zaključi-
la z nizkim preletom dveh letal 
PC-9. 

 T. Tavčar

Za ohranjanje miru in varnosti

K spominski plošči sta venca položila predsednik republike Borut Pahor in 
namestnik pomočnika sekretarja za obrambo ZDA za Evropo in NATO Tomas 
Gaffus.                 

Vodovodni sistem Tabor 
oskrbuje s pitno vodo več ti-
soč uporabnikov na obmo-
čju občin Tabor, Prebold in 
Braslovče. Vodovodni viri, 
ki oskrbujejo vodovodnim 
sitem, so zajetje Ojstrica, Kri-
žnikov mlin in Tonov izvir. 
Kakovost pitne vode je dobra, 
za še izboljšanje njene kako-
vosti pa bo Javno komunalno 
podjetje Žalec izvedlo doda-
tno pripravo pitne vode na 
vodnih virih Ojstrica in Kri-
žnikov mlin ter avtomatizira-
lo sistem v Vodohranu Tabor.

Z investicijo v vrednosti 
29.800 evrov bodo tako obči-
ne Tabor, Prebold in Braslov-
če povečale predvsem varnost 
oskrbe s pitno vodo na celo-

tnem območju od vodnega 
vira in vse do uporabnika. Ta-
borski župan Anton Grobler, 
preboldski župan Vinko Debe-
lak in braslovški župan Brani-
mir Strojanšek ter direktor JKP 

Žalec Matjaž Zakonjšek so v 
četrtek, 6. marca, v prostorih 
Občine Tabor slavnostno pod-
pisali pogodbo o povečanju 
varnosti oskrbe s pitno vodo.

 T. Tavčar

Za boljšo oskrbo pitne vode

Ob tem so župani in direktor JKP Žalec nazdravili z vodo.

V Dvorani Prebold so v 
sredo, 4. aprila, predstavili 
dva idejna projekta ureditve 
državnih kolesarskih pove-
zav v preboldski občini. Pred 
tem so sodelujoči pri projektu 
omenjena državna projekta 
predstavili tudi v Vojniku in 
Šentjurju.

Kolesarske poti skozi Prebold 
so del regijskega, državnega in 
tudi mednarodnega kolesarske-
ga omrežja. Namen in cilji iz-
gradnje kolesarskih poti so za-
gotavljanje prometne varnosti 
kolesarjev, razvoj kolesarskega 
turizma, spodbujanje trajno-
stne mobilnosti, zmanjševanje 
toplogrednih plinov, spodbu-
janje izvedbe športnorekrea-
cijskih dogodkov, izboljšanje 
kakovosti življenja lokalnega 
prebivalstva ter spodbujanje 
zdravega načina življenja. Na-
slednji korak pripravljavcev 
projekta Direkcije RS za infra-
strukturo je dogovor in uskladi-
tev oziroma ureditev lastniških 
razmerij. Koordinator aktiv-
nosti je Območno razvojno 
partnerstvo Osrednje Celjsko, 
ki deluje pod okriljem družbe 
Simbio.

Predstavitev je bila v prvi 
vrsti namenjena lastnikom ze-
mljišč na predvideni trasi in 
vsem ostalim zainteresiranim 
v občini. Zbrane je nagovoril 
župan Vinko Debelak, projekt 
pa je predstavila vodja sektorja 
za ORP in LAS Bojana Stopin-
šek, univ. dipl. biol., iz celjskega 
podjetja Simbio. Zbranim so 

spregovorili tudi projektanta 
predvidenih tras in Tomaž Vi-
lenpart, vodja sektorja za inve-
sticije v ceste pri Direkciji RS za 
infrastrukturo.

Gre za odsek kolesarske 
povezave, ki bo predvidoma 
potekal od mostu čez Savinjo 
v Šeščah pri Preboldu skozi 
Dolenjo vas, Kapljo vas in vse 
do meje z braslovško občino 
v skupni dolžini 5140 metrov. 
Ocenjena vrednost tega odseka 
znaša 1.980.000 evrov. Drugi 
odsek skozi Prebold v dolžini 
1490 metrov pa naj bi potekal 
po nasipu Savinje, in sicer od  
Šešč, skozi Latkovo vas in do 
meje z braslovško občino, oce-
njena vrednost del pa je 450 ti-
soč evrov.

Predstavitvi je sledila živahna 
razprava, v kateri je bilo poda-
nih kar nekaj vprašanj in ne-
strinjanj s predlagano traso in 
tudi nekaj predlogov drugačnih 
rešitev. Udeleženci so si lahko 
pobliže ogledali in se seznanili 
tudi s situacijami, ki zadevajo 
njihovo zemljišče ob predvide-
nih trasah.

Tomaž Vilenpart pa je ob 
tem povedal: »Moram reči, da 
je bila današnja razprava zani-
miva in konkretna. Dobili smo 
cel kup uporabnih podatkov, ki 
jih bomo morali upoštevati pri 
projektu, ki ga bomo prilagodili 
željam in zahtevam prebivalcev 
oziroma predvsem lastnikom 
zemljišč, in skušali najti rešitev, 
ki bo predstavljala konsenzu-
alno rešitev med zahtevami la-
stnikov, interesi občine in inte-

resi države. Mislim, da imamo 
kar nekaj opcij odprtih. Tudi 
dve, ki so ju predlagali krajani 
in ju bo potrebno preučiti. Se 
pa strinjamo, da brez soglasja 
lastnikov ne bomo posegali v 
njihovo lastnino. Vsekakor pa 
na projekt kolesarskih povezav 
ne smemo gledati samo kot 
na projekt v neki občini, am-
pak celovito. Savinjsko regijo 
obravnavamo kot celoto, kjer 
gre za mrežo 500 km kolesar-
skih stez, poti, povezav, veči-
noma državnih, skoraj polovica 
pa je lokalnih. Cilj je, da bi to 
omrežje medsebojno vzposta-
vili. Dodana vrednost, ki je v 
Sloveniji še nismo navajeni, ni 
toliko v gradbenih posegih kot 
v zdravem načinu življenja, 
prijaznejšem ravnanju z oko-
ljem, zmanjšanju negativnih 
emisij …, ne nazadnje tudi v 
gospodarstvu in turizmu. Vsak 
posameznik mora imeti nekaj 
od tega. Kmetije ob poti lahko 
ponudijo svoje proizvode v in-
dividualno prodajo. Vendar ta 
del v Sloveniji še ni zaživel. Dr-
žava in občine se bodo morale 
potruditi, da bodo ljudi pre-
pričale v koristnost tovrstnih 
projektov, sicer sam poseg nima 
smisla. Če zgradimo kolesar-
ske poti, na katerih ne bo neke 
dodane vrednosti, nima smisla, 
da sploh kaj delamo. Če pogle-
damo malo čez mejo in v druge 
dele razvite Evrope, vidimo, da 
je to mogoče urediti in da tudi 
dobro funkcionira. Upam, da 
bomo v tej smeri projekt lahko 
peljali tudi pri nas.« D. N.

Kolesarske povezave v Preboldu

V Preboldu so govorili o kolesarskih poteh (župan Vinko Debelak, prva z desne 
Bojana Stopinšek, ob njej Tomaž Vilenpart)

V sejni sobi Občine Pre-
bold so se v sredo, 11. apri-
la, na prvem občnem zbo-
ru zbrali ustanovni člani 
Društva prijateljev mladine 
(DPM) Prebold, ki je po defi-
niciji nevladna, prostovoljna, 
človekoljubna in neprofitna 
organizacija, katere delo je 
usmerjeno v dvig kakovosti 
življenja otrok, mladostnikov 
in družin, zastopanje, uvelja-
vljanje njihovih interesov in 
potreb ter zaščito njihovih 
pravic. 

Kot so dejali, je njihov 
osnovni namen dvig kakovosti 
življenja otrok, mladostnikov 
in družin v kraju. Poudarili so, 
da se zavedajo pestre ponud-
be drugih društev in klubov 
v kraju ter da želijo z vsemi 
predvsem konstruktivno sode-
lovati in biti ciljno usmerjeni k 
skupini otrok, mladostnikov 
in njihovih družin. V nada-

ljevanju srečanja so pregledali 
vsebino statuta društva in ga 
potrdili, nato pa so zainteresi-
rani izpolnili pristopne izjave. 
Trenutno šteje društvo 26 čla-
nov, pričakujejo pa, da se bo 
njihovo število kmalu poveča-
lo, saj gre za vsestransko korist 
otrok in mladine. Na prvem 
občnem zboru so zbrani izvo-
lili tudi organe društva: člane 
upravnega odbora, nadzorne-
ga odbora in častnega razsodi-
šča. Na mesto predsednice so 
soglasno izvolili Mojco Štruc, 
univ. dipl. novinarko, ki ima 
tudi izkušnje pri delu z mla-
dimi in družinami, saj je  de-
set let delovala pri Škofiji Ce-
lje. Sklenili so, da bo upravni 
odbor društva po pogovoru s 
predstavniki občine in ostalih 
društev, delujočih na območju 
preboldske občine, pripravil 
letni delovni načrt za priho-
dnje šolsko leto. V pomoč pri 

njegovi pripravi so člani na-
nizali nekaj idej dejavnosti, 
ki jih kraj po njihovem mne-
nju potrebuje. Ob koncu so 
sprejeli sklepa, da za članstvo 
v društvu ni potrebno plačati 
članarine in da se DPM Pre-
bold včlani v Zvezo prijateljev 
mladine Slovenije. D. N.

Ustanovili Društvo prijateljev mladine

Z ustanovnega občnega zbora DPM Prebold (stoji Mojca Štruc)
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Polzelski svetnice in sve-
tniki so na 22. redni sej med 
drugim obravnavali letna po-
ročila javnih zavodov, kate-
rih ustanoviteljica je občina, 
predsednica nadzornega od-
bora občine Irena Mužič pa je 
predstavila tudi plan dela NO 
za letošnje leto. 

Irena Mužič je povedala, da 
bodo poleg zaključnega računa 
naključno pregledali še nekaj 
investicijskih odhodkov. Na 
splošno pa bodo člani nadzor-
nega odbora od 15. aprila do 
15. maja pregledali smotrnost 

porabe proračunskih sred-
stev na različnih postavkah in 
nato do junijske seje pripravili 
končno poročilo. 

Ravnateljica magistrica Ber-
nardka Sopčič, ki so jo pred 
kratkim zaupali še en mandat, 
je predstavila letno poročilo 
šole. V nadaljevanju so raz-
pravljali in kasneje potrdili 
letna poročila javnih zavodov, 
katerih soustanoviteljica je 
Občina Polzela, in sicer Glas-
bene šole Risto Savin Žalec, 
Medobčinske splošne knjižni-
ce Žalec, II. osnovne šole Ža-

lec in UPI – ljudske univerze 
Žalec. 

Potrdili so tudi spremembo 
oziroma dopolnitev cenika vo-
denih ogledov znamenitosti v 
občini, turističnih spominkov 
in ostalih artiklov. Potrjen je 
bil tudi predlog sklepa o sofi-
nanciranju rekonstrukcije ne 
kategoriziranih lokalnih ce-
stah. Po krajši razpravi pa so 
svetniki ob koncu seje sprejeli 
dolgoročno razvojno strategijo 
Občine Polzela za obdobje 10 
let, od leta 2018 do 2028.

 T. Tavčar

Sprejeli dolgoročni razvoj

Braslovški svetniki so se v 
sredo, 18. aprila, sestali na 22. 
redni seji občinskega sveta. 

Med drugim so obravnavali 
predlog pravilnika o dodelje-
vanju sredstev za namene po-
kroviteljstva občine. Pravilnik 
opredeljuje osnovne pogoje 
za dodelitev sredstev posa-
meznim prosilcem za name-
ne pokroviteljstva. Na osnovi 
omenjenega pravilnika bodo 
dodeljevali sredstva društvom 
in organizacijam s sedežem v 
braslovški občini in zunaj nje, 
ki bodo organizirali dogodke 
ali projekte na območju občine 

ali zunaj nje, pod pogojem, da 
bodo izkazali poseben pomen 
Občine Braslovče. 

V nadaljevanju so svetnice 
in svetniki obravnavali predlog 
pravilnika o postopku in me-
rilih za sofinanciranje progra-
mov športa v Občini Braslovče. 
Kot so poudarili na seji, so na 
osnovi novega nacionalnega 
progama športa in novega za-
kona o športu pripravili nov 
pravilnik, ki bo določal po-
stopke, pogoje in merila za pri-
dobitev sredstev za sofinanci-
ranje programov športa. Novi 
pravilnik v primerjavi z do se-

daj veljavnim opredeljuje nove 
vsebine, ki izhajajo iz veljav-
nega Nacionalnega programa 
športa za obdobje 2014–2023, 
v skladu z novim zakonom, v 
merilih pa določa kriterije za 
vrednotenje prijavljenih pro-
gramov. Svetniki so po krajši 
razpravi potrdili oba predloga.

Zadnja točka dnevnega reda 
je bila obravnava predloga za-
ključnega računa proračuna 
Občine Braslovče za lansko 
leto. Svetniki so po krajši ob-
razložitvi in razpravi brez pri-
pomb sprejeli tudi zaključni 
račun.                             T. Tavčar

Potrdili tudi zaključni račun

Zaradi razgibanega reli-
efa in drugih dejavnikov so 
zemeljski plazovi in usadi 
v vranski občini postali že 
stalnica. Sanacija plazu na 
lokalni cesti Prapreče–Lipa, 
ki je trenutno v teku, je oce-
njena na 169.632 evrov.

Država bo za sanacijo pla-
zu prispevala 105.643 evrov, 
63.989 evrov pa bo zagotovila 
Občina Vransko. 

Plazove, ki nastajajo ob obil-
nejših padavinah, se trudijo v 
Občini Vransko čim hitreje 
sanirati, vendar predstavlja 
njihova sanacija za občinski 
proračun precejšen zalogaj. 
Brez sredstev iz državnih pro-
gramov za odpravo posledic 
naravnih nesreč, ki pa so prav 

tako omejena, vseh na novo 
sproženih plazov ne bi bilo 
mogoče sanirati v doglednem 
času. Predvidoma naj bi bila 

dela na lokalni cesti Prapreče–
Lipa zaključena do konca tega 
meseca.

 T. Tavčar

Sanacija plazu na cesti Prapreče–Lipa

Sanacija plazu na lokalni cesti Prapreče–Lipa

Svetniki Občine Vransko so 
se sestali na 23. redni seji ter 
obravnavali osem točk dnev-
nega reda, med drugim so 
potrdili tudi letošnje dobitni-
ke občinskih priznanj za leto 
2017. 

Po potrditvi sklepov in za-
pisnika zadnje seje so v prvi 
obravnavi sprejeli predlog od-
loka o turistični taksi v Občini 
Vransko in ga posredovali v 
30-dnevno javno obravnavo. 
Potrdil so tudi odlok o spre-
membi odloka o načinu izva-

janja gospodarske javne službe 
opravljanja in vzdrževanja to-
plotnega omrežja in oskrbe s 
toplo vodo v občini. Po krajši 
razpravi so svetnice in sve-
tniki potrdili projekt obnove 
Schwentnerjeve hiše v konč-
nem znesku 187.999,22 evra in 
sprejeli sklep o podelitvi pri-
znanj Občine Vransko za leto 
2017. 

Grb Občine Vransko bosta 
prejela Franc Beričič in Košar-
karsko društvo Vrani Vransko, 
plaketo Občine Vransko Rado 

Jerman, Breda Rančigaj in Jože 
Goropevšek, priznanja Občine 
Vransko pa Simona Zajc, Emi 
Mešič in Ani Mešič. Občinska 
priznanja bodo prejemniki 
prejeli na slavnostni akademi-
ji 11. maja ob 19. uri v Športni 
dvorani Vransko. Svetniki so se 
seznanili tudi s poročili o po-
slovanju UPI – ljudske univer-
ze Žalec, Medobčinske splo-
šnega knjižnice Žalec, JZ ZD 
Jožeta Potrate Žalec in Zavoda 
za kulturo, šport in turizem 
Vransko.  T. Tavčar

Znani dobitniki občinskih priznanj

Občina Prebold je konec fe-
bruarja z izbranim izvajalcem 
del podpisala pogodbo za iz-
vedbo petih investicij v cestno 
infrastrukturo na področju 
preboldske občine. Rekon-
strukcije potekajo oziroma 
bodo potekale na območju 
Marije Reke in Sv. Lovrenca. 
Skupna pogodbena vrednost 
je slabih 438.000 evrov, izvaja-
lec del pa je Sašo Cizej, s. p., iz 
Prekope pri Vranskem. 

Najdaljši odsek tokratne 
rekonstrukcije je cesta Vr-
ban–Hribar, in sicer v dolžini 
dobrega kilometra, ki jo bodo 
sanirali in asfaltirali. Naslednji 
odsek v Mariji Reki je cesta 
Vencl–Smrekovina v dolžini 
slabih 700, sledi pa obnova še 
enega odseka v dolžini 300 m. 
V Sv. Lovrencu bodo obnovili 
delno asfaltirano in delno ma-

kadamsko cesto Sv. Lovrenc–
Burkeljčev hrib–Prebold v dol-
žini 435 m. 

Peti sklop investicije pa zaje-
ma obnovo in širitev ceste ter 
gradnjo pločnika na relaciji Sv. 
Lovrenc–Lokavc, ki povezuje 

Prebold in obrobni del kraja z 
naseljema Šešče in Matke. Dela 
na tem odseku potekajo prav v 
tem času, v naslednjih dneh pa 
bodo začeli z deli tudi na enem 
od odsekov v Mariji Reki. 

 D. N.

Investicije v Mariji Reki in Sv. Lovrencu

Dela na cesti Sv. Lovrenc–Lokavc že potekajo.

Na 31. seji Občinskega sve-
ta Občine Prebold so med 
drugim potrdili zaključni 
račun občinskega proračuna 
za preteklo leto. Svetniki so 
se seznanili z letnim poroči-
lom JZ OŠ Prebold, OE Vrtec 
Prebold, in obravnavali letni 
program športa za letošnje 
leto. Obravnavali so tudi pre-
dlog o določitvi nove cene 
programov predšolske vzgoje 
v vrtcu in podali soglasje za 
prenos koncesijske pogodbe 
z družbe Mestni plinovodi na 
družbo Adriaplin.  

Iz zaključnega računa je 
razvidno, da so znašali sku-
pni prihodki 4.049.795 evrov, 
realizacija pa 4.012.044 evrov, 
kar pomeni indeks 99,1 %. 
Skupni odhodki so znašali 
4.104.661 evrov, po realizaciji 
pa 3.787,663 evrov, kar po-
meni indeks realizacije 92,3 
odstotka. Proračunski prese-
žek tako znaša 244.081 evrov, 
s temi sredstvi pa bodo delno 
odplačali glavnice kredite. Ob-
čina se v preteklem letu 2017 
ni na novo zadolževala, skupna 
višina neplačanih kreditov pa 
je na dan 31. decembra 2017 
znašala 873.623 evrov. Gre za 

kredit, ki so ga potrebovali za 
gradnjo kanalizacije (2008), za 
projekt Povodje Savinje (2009) 
ter za rekonstrukcijo in dozi-
davo vrtca in knjižice (2011).

Predsednik Odbora za go-
spodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti Marjan 
Golavšek je podal obrazloži-
tev predloga za določitev nove 
cene programov predšolske 
vzgoje v Vrtcu Prebold, ki so ga 
pripravili v vrtcu. Cena vrtca 
se je za prvo starostno obdobje 
zvišala za 4,08 % in znaša po 
novem 426,87 evra. Za  drugo 
starostno obdobje pa za 6,44 %  
ker pomeni 309,30 evra.  

V 30-dnevno obravnavo so 
svetniki na podlagi zakona o 
športu dali predlog odloka o 
postopkih in merilih za sofi-
nanciranje izvajalcev letnega 
programa športa v Občini Pre-
bold in predlog letnega progra-
ma športa za leto 2018. 

Svetniki so potrdili tudi sta-
tusno preoblikovanje Lekarne 
Cvetka v družbo z omejeno 
odgovornostjo, z vsemi do 
zdaj podeljenimi pravicami in 
obveznostmi.  V nadaljevanju 
so potrdili tudi sklep o ukini-
tvi javnega dobra na nekaterih 

parcelah v Latkovi vasi. Z iz-
vzemom iz javnega dobra bo 
tam, kjer javno dobro poteka 
po kmetijskih površinah, omo-
gočena zamenjava zemljišč z 
zemljišči, kjer je predvidena 
ureditev prometne infrastruk-
ture.  

Svetniki so potrdili tudi 
predlog za zamenjavo člana 
občinske volilne komisije Ob-
čine Prebold. S tem so zaradi 
zdravstvenih razlogov razrešili 
dosedanjega  namestnika člana 
volilne komisije Petra Sorčana 
iz Prebolda in namesto njega 
imenovali Uroša Šibila iz Ma-
rije Reke. 

Ob koncu seje so sprejeli 
tudi dva sklepa o odkupu dela 
zemljišča na pokopališču, ki 
je v lasti preboldske župnije. 
Gre za zemljišče skupaj s sta-
ro mrliško vežico, ki naj bi ga 
občina od župnije odkupila po 
ocenjeni vrednosti. Glede na 
višino kupnine bo razliko do 
višine 100.000 evrov zagotovila 
iz proračuna kot prispevek za 
nakup orgel v župnijski cerkvi 
sv. Pavla v Preboldu. Denar za 
to bo zagotovila v poračunu za 
leto 2019.

 D. Naraglav

Sprejeli zaključni račun

Na Vranskem bodo v teh 
dneh dokončali gradnjo mo-
stu čez potok Bolska do Cen-
tra varne vožnje AMZS v Če-
pljah. 

Kot je povedal župan Ob-
čine Vransko Franc Sušnik, 
pričakujejo tehnični pregled 
z uporabnim dovoljenjem do 
konca maja, nato bodo objekt 
predali svojemu namenu. Ce-
lotna vrednost projekta skupaj 
z vodnogospodarskimi uredi-
tvami, ureditvijo dela cestišča 
in pločnika, vključno s tehnič-
no dokumentacijo, bo presegla 
pol milijona evrov. T. Tavčar

Končno nov most

Most čez potok Bolska bo kmalu spet prevozen in bo skrajšal pot do Centra varne 
vožnje AMZS.
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Spodnja Savinjska dolina 
bo do konca leta 2019 dobi-
la Center za krepitev zdrav-
ja, ki bo namenjen izvajanju 
preventivnih zdravstvenih 
programov v Zdravstvenem 
domu Žalec. Vrednost pro-
jekta je ocenjena na 363 tisoč 
evrov. Žalski center za kre-
pitev zdravja bo eden izmed 
25 novonastalih tovrstnih 
središč v Sloveniji. Na novi-
narski konferenci v začetku 
aprila so projekt predstavi-
li direktorica ZD Žalec dr. 
Hana Šuster Erjavec, vodja 
Urada za negospodarske jav-
ne službe na Občini Žalec 
mag. Nataša Gaber Sivka in 
vodja projekta Center za kre-
pitev zdravja SSD v ZD Žalec 
Rok Repas.

Občina Žalec je bila uspešna 
že na razpisu ministrstva za 
zdravje, na katerega se je pri-
javila konec novembra lani (še 
v času direktorovanja Marjana 
Goloba pred nastopom nove 
direktorice, ki je nastopila 
1. decembra), s katerim je za 
»nadgradnjo in razvoj preven-
tivnih programov ter njihovo 
izvajanje v primarnem zdra-
vstvenem varstvu v lokalnih 
skupnostih in za investicijski 
projekt v zdravstvenih domo-
vih uspela pridobiti sredstva v 
višini 200 tisoč evrov. Prispe-
vek Občine Žalec v projektu 
pa bo še skoraj 94 tisoč evrov 

(od tega dobrih 14 tisoč že v 
letih 2017 in 2018, ostalo v 
letu 2019). JZ ZD Žalec pa bo 
sodeloval z nekaj manj kot 70 
tisoč evri (vse v letu 2019). 

Projekt vključuje dozida-
vo in nadzidavo ZD Žalec v 
prvem nadstropju nad obsto-
ječo garažo, kjer bodo lahko 
opravljali dodatne dejavnosti, 
v skupni površini dobrih 237 
m². Med drugim  bodo uredi-

li telovadnico in spremljajoče 
prostore, kot so garderobe, 
pisarne, sanitarije in shramba, 
ki so funkcionalno povezani 
z opravljanjem medicinske 
dejavnosti. V nadaljevanju pa 
načrtujejo tudi ureditev okoli-
ce zdravstvenega doma.

Namen investicije v prosto-
re je podpora vsebinskemu 
delu projekta, kot je krepitev 
javnozdravstvene vloge zdra-
vstvenih domov v lokalni 
skupnosti. Projekt naj bi med 
seboj povezal strokovnjake in 
programe preventive v zdra-
vstvu, v katere se bodo lahko 
vključevali odrasli, otroci in 
mladostniki. Več poudarka 
bo na vključevanju kroničnih 
bolnikov, ranljivih skupin in 
tiste populacije, ki se redkeje 
vključuje v zdravstvene pro-
grame. Kot so poudarili na 
novinarski konferenci, si že-
lijo s pomočjo centra uvesti 
model skupnostnega pristopa 
za krepitev zdravja in zmanj-
ševanje neenakosti v zdravju 
na lokalnem območju, kjer 
delujejo. 

Tako naj bi v sklopu centra 
nadgradili obstoječe delavnice 
in svetovanja (kot so priprava 
na porod in starševstvo, pre-
ventivna obravnava otrok in 
mladostnikov in njihovih star-
šev, zobozdravstvena vzgoja 
itd.), strokovna srečanja in 
dogodke ter uvedli nove. Tre-
nutno so v fazi pridobivanja 
novih kadrov. Za preventivne 
programe bo v osnovi skrbelo 
šest zaposlenih, izvajanje pa se 
bo začelo pozno pomladi. 

Projekt skupaj z izgradnjo 
novih prostorov bo v celoti za-
ključen šele konec prihodnje-
ga leta. Po tem obdobju, tako 
na seji dr. Hana Šuster Erjavec, 
bo vse odvisno od tega, ali bo 
projekt še naprej financiralo 
ministrstvo, vsekakor pa bodo 
novi prostori ostali in glede na 
razpoložljiva sredstva ter ude-
ležbo ministrstva se bodo tudi 
v ZD Žalec odločili o njihovi 
nadaljnji vsebini.

 L. K.

Do konca leta 2019 center zdravja

V Spodnji Savinjski doli-
ni se je v četrtek, 29. marca, 
mudila na delovnem obisku 
evropska komisarka za pro-
met mag. Violeta Bulc. Na-
men obiska je bil obveščati 
lokalno okolje o možnostih 
in potencialih EU, ki vpliva-
jo na spremembe in izbolj-
ševanje stanja na področju 
prometa v lokalnem okolju. 
Hkrati pa je bil obisk na-
menjen tudi pridobivanju 
pobud in predlogov s strani 
lokalnega okolja.  

Violeta Bulc si je dopoldan 
najprej ogledala AMZS, Cen-
ter varne vožnje na Vranskem, 
kjer se je seznanila s priho-
dnjimi aktivnostmi centra in 
morebitno pomočjo EU na 
področju mobilnosti, varnosti 
v cestnem prometu ter na po-
dročju vzgoje in izobraževanja 
v cestnem prometu. Sledil je 
obisk I. OŠ Žalec, kjer je tam-
kajšnje učence skozi zanimivo 
učno uro seznanila z delova-

njem Evropskega parlamenta. 
Učenci so pokazali določeno 
znanje, ki ga že imajo o delu te 
institucije, nanje pa je evrop-
ska poslanka s svojo pozitivno 
osebnostjo in veličino svojega 
znanja napravila prijeten vtis. 

Na gradu Komenda na 
Polzeli se je nato srečala še z 
gospodarstveniki in župani 
občin Spodnje Savinjske doli-
ne, s katerimi je razpravljala o 
aktualni problematiki na po-

dročju prometa (potniškega 
in tovornega), ukrepih, ki jih 
sprejemajo posamezne države 
članice, o digitalizaciji prome-
ta, trajni mobilnosti, izbolj-
šanju varnosti in prometnega 
okolja ter o možnostih prido-
bivanja nepovratnih sredstev 
poslovnih subjektov in lokal-
nih skupnosti iz skladov EU. 
Evropska komisarka je obisk 
nato nadaljevala v Občini Ve-
lenje. T. Tavčar

Evropska komisarka v naši dolini 

Žalski osnovnošolci so iz prve roke izvedeli marsikaj o delovanju Evropskega parlamenta.

Na Komendi se je komisarka srečala z župani in gospodarstveniki naše doline.                                                                                  

Dr. Hana Šuster Erjavec je o številnih nalogah in novih izzi-
vih na področju dela v zdravstvu, ki ga glede na svoje prejšnje 
izkušnje ni poznala, povedala: »Vzela sem v zakup, da bom 
prve mesece delala cele dneve, in to tudi delam.« Glede na dej-
stvo, da je še vedno županova pooblaščenka na Občini Žalec, 
smo jo povprašali tudi o tem, kakšne so te obveznosti in kako 
jih usklajuje z zahtevnim delom na mestu direktorice. O tem 
nam je povedala: »Odgovorna sem predvsem za mednarodno 
sodelovanje in komuniciranje. Občasno, kakšno soboto in ne-
deljo, tudi kakšno popoldne, vendar večinoma sobote in nede-
lje, obiščem tudi kakšne prireditve, na katere me pošlje župan, 
tudi kakšen občni zbor, vse, kar sem že prej delala …«

Mag. Nataša Gaber Sivka, dr. Hana Šuster Erjavec in Rok Repas
foto: T. T.

Konec prejšnjega meseca je 
potekala programska skupšči-
na Območnega združenja RK 
Žalec, na kateri so pregledali 
opravljeno delo v preteklem 
letu in potrdili program dela  
za letošnje leto. Skupščino je 
vodil Janez Meglič, ki je že de-
setletja vpet v delovanje   OZ 
RK Žalec.

Poročilo o delu OZ RK Ža-
lec je podala predsednica Pavla 
Artnik. Lani je organizacija OZ 
RK Žalec štela 823 članov. Od 
tega je 210 prostovoljcev (188 
žensk in 22 moških), ki delujejo 
v 14 krajevnih organizacijah v 
šestih spodnjesavinjskih obči-
nah. V preteklem letu so skupaj 
opravili 20.688 prostovoljnih 
ur.

V poročilu, ki sta ga pri-
pravila skupaj s sekretarjem 
Matjažem Črešnovarjem, je 
predstavila posamezna podro-
čja delovanja, ki vključujejo 
programe krvodajalstva, prve 
pomoči in  socialne dejavnosti, 
ki je tudi njihova primarna de-
javnost. Lani so izpeljali deset 
krvodajalskih akcij, ki se jih je 

udeležilo skupaj 609 krvoda-
jalcev, kar je nekaj manj kot v 
preteklem letu in precej manj 
kot pred leti. Na področju prve 
pomoči so za voznike motornih 
vozil organizirali trinajst tečajev 
in izpitov iz prve pomoči, ki se 
jih je udeležilo skupaj 309 kan-
didatov. Poleg tega so organizi-
rali še devet tečajev in izpitov 
za delovne organizacije, ki se 
jih je udeležilo 61 kandidatov. 
Uspešno je bilo tudi delo ekipe 
prve pomoči RKS – OZ Občine 
Prebold, ki je na 23. regijskem 
preverjanju usposabljanja ekip 
prve pomoči Civilne zaščite in 
Rdečega križa v Kozjem zase-
dla 3. mesto. Usposobljena sta 
se udeležili še dve novi ekipi, in 
sicer ekipa RKS – OZ Občine 
Žalec in ekipa RKS – OZ Ob-
čine Vransko. Prebivalce so vse 
leto tudi ozaveščali o nujnosti 
poznavanja temeljnih postop-
kov oživljanja. Na področju 
socialne dejavnosti so nudili 
pomoč v obliki hrane v povpre-
čju 450 družinam oziroma 1500 
uporabnikom. Marca, junija in 
oktobra oziroma tudi po potre-

bi so razdelili skupaj 4000 kg 
moke, 2565 l olja, 2130 kg riža, 
l3054 l mleka, 6000 kg testenin, 
9621 pločevink pelatov in fižo-
la. Poleg tega so razdelili 694 
paketov z večinoma konzervi-
rano hrano, od tega 214 delav-
cem polzelske tovarne nogavic, 
ki so prejeli tudi pralni prašek. 
Komisija za socialno dejavnost 
je odobrila pomoč 36 prosilcem 
za plačilo osnovnih  položnic 
v znesku 3284 evrov. RKS je s 
sredstvi stanovanjskega sklada 
pomagala tudi dvema druži-
nama, ki jima je požar uničil 
stanovanje. Poskrbeli so tudi 
za letovanje otrok iz socialno 
ogroženih družin in starejših 
nad 65 let. Na Debelem rtiču je 
tako 7 dni letovalo 26 otrok in 
6 starejših.

Na splošno je bilo delo v vseh 
krajevnih organizacijah RK 
zelo dobro. Hkrati jih veseli, da 
se socialno stanje prebivalcev 
doline izboljšuje, kar kaže tudi 
dejstvo, da se je v drugi polovici 
leta potreba po pomoči v obliki 
hrane zmanjšala, prav tako tudi 
število prošenj za pomoč pri 

plačilu osnovnih položnic. Je 
pa zanimivo, da se je povečalo 
število prosilcev za oblačila. So 
pa v OZ RK Žalec tudi nekoli-
ko razočarani, saj se je v projekt 
Socializacija in vključevanje 
ranljivih skupin v delovno oko-
lje, ki so ga izvajali na podlagi 
razpisa ministrstva za zdravje, 
prijavilo le šest oseb od štiride-
setih vabljenih, ki bi se lahko 
udeležili delavnic o zaposlitve-
nih možnostih in za to prejeli 
tudi denarno nadomestilo ter 
povrnjene potne stroške.

Pri uresničevanju program 

dela za to leto, ki ga že izvaja-
jo, bodo poskušali biti vsaj tako 
uspešni kot doslej, pravita pred-
sednica Pavla Artnik in sekretar 
Matjaž Črešnovar. Skrb za člo-
veka je osnovno vodilo njihove 
organizacije. Prednostne naloge 
so tudi v tem letu pomoč social-
no ogroženim, družabništvo za 
starejše na domu, seznanjanje 
lokalne skupnosti o pomemb-
nosti poznavanja postopkov 
prve pomoči, pridobivanje 
novih mladih krvodajalcev in 
vključevanje mladih v prosto-
voljstvo.   D. Naraglav

Boljša socialna slika, a pomoč nujna  

Z letošnje skupščine OZ RK Žalec
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Prejšnji petek je bilo pri 
Osnovni šoli Šempeter zelo 
prijeto in razigrano.  Razlog 
za to je bila slovesnost ob 
odprtju prenovljenega špor-
tnega in otroškega parka, kar 
je bila dolgoletna želja šole 
in kraja. Gre za priljubljeno 
zbirališče različnih generacij, 
ki omogoča otrokom varno 
igro, hkrati pa tudi izvajanje 
mnogih športnih dejavnosti, 
ki krepijo telo in duha. Pre-
novo že 23. igrišča v okviru 
akcije Otroci Triglava je v 
sodelovanju z Osnovno šolo 
Šempeter in Občino Žalec ter 
ob partnerstvu Fundacije za 
šport in Krajevne skupnosti 
Šempeter podprla Zavaroval-
nica Triglav.

Dolgoletne želje o novi po-
dobi športnega parka so postale 
resničnost ravno ob 200-letnici 
šolstva v Šempetru. Na prire-
ditvi ob odprtju so sodelovali 
učenci šole, program pa sta po-
vezovala učenca Luka Sevšek 
in Brina Pajer. V plesni točki 
je pod vodstvom Nejca Treplja 
in Kristijana Terglava plesalo 
20 šolskih plesalcev. Najmlajši 
učenci pa so ob pomoči Pri-
moža Mavriča prikazali svoje 
znanje v skokih na mali prožni 
ponjavi. Scenarist in vodja pro-
grama je bil športni pedagog 
Grega Štorman, na pomoč pa 
mu je priskočila glasbena peda-
goginja Katja Florjančič.  

Kot nam je povedal ravna-
telj Uroš Vidmajer, je za nakup 
igral v otroškem delu parka 
Zavarovalnica Triglav nameni-
la 5.000 evrov. Sredstva je pri-
spevalo tudi veliko donatorjev, 
inštitucij in posameznikov, več 
kot 60 staršev pa je sodelovalo 

v delovni akciji. Ravnatelj Uroš 
Vidmajer je pri tem poudaril 
tudi dobro sodelovanje z obči-
no, krajevno skupnostjo, Fun-
dacijo za šport, ZKŠT Žalec, 
OE Šport, JKP Žalec in OK SIP 
Šempeter ter z domačimi ga-
silci, ki so poskrbeli za čiščenje 
steze. »V pripravi so tudi smeli 
načrti s košarkarjema, bratoma 
Udrih, ki sta pripravljena finan-
cirati preplastitev vseh treh as-
faltnih ploščadi. Delavci šole in 
učenci aktivno živimo z vsemi 
pridobitvami in smo hvaležni 
za lepo energijo, ki se širi v kra-
ju. Čeprav je trajalo precej časa, 
da sta športni in otroški park v 
Šempetru ponovno zaživela, so 
se sanje mnogih zdaj le uresni-
čile. In to prav ob častitljivi 200. 
obletnici šolstva v našem kra-
ju,« je dejal ravnatelj OŠ Šem-
peter Uroš Vidmajer.

Otroški park je umeščen v 
sklop športnega parka, med 
atletsko stezo in bodočim san-
kališčem. Z ureditvijo slednjega 
bo kompleks na voljo za upo-
rabo v vseh letnih časih, tudi 
pozimi.  

»Občina Žalec je s sofinan-
ciranjem Fundacije za šport za 
obnovo Športnega parka Šem-
peter namenila 74.000 evrov. 
S tem smo pridobili nov špor-
tni park, kjer imajo krajani 
možnost brezplačne uporabe 
igrišč in tekaške steze. Ob tem 
je v Šempetru nastal nov urejen 
center za druženje vseh genera-
cij in kakovostno, aktivno pre-
življanje prostega časa. Seveda 
pa bo v dopoldanskem času 
športni park namenjen izvaja-
nju vzgojno-izobraževalnega 
programa tako enoti vrtca v 
Šempetru kot OŠ Šempeter,« je 

o novi pridobitvi občine pove-
dal žalski župan Janko Kos. 

Po prerezu traku so učenci 
preizkusili novo tekaško progo 
iz tartana in v zrak spustili balo-
ne ter tako zaokrožili prireditev 
ob odprtju športnega parka v 
Šempetru. D. Naraglav

Nova pridobitev za OŠ in kraj

Trak so ob odprtju skupaj prerezali žalski župan Janko Kos, direktorica celjske 
območne enote Zavarovalnice Triglav Alenka Novak, športnik Rok Marguč in 
ravnatelj OŠ Šempeter Uroš Vidmajer.

Socialni demokrati s pro-
gramom Samozavestna Slove-
nija 2018–2026 predstavljajo 
vizijo inovativne, povezane, 
stabilne, napredne in solidar-
ne Slovenije za prihajajočih 
osem let. Slovenije, ki jo želijo 
umestiti med najboljše države 
na svetu, kot pravi mag. De-
jan Židan, predsednik SD in 
kmetijski minister v dosedanji 
vladi. V tem času potekajo v 
večjih mestih po vsej Slove-
niji obširne predstavitve tega 
programa. Tudi na sestanku 
Območne organizacije Social-
nih demokratov Žalec 9. apri-
la v prostorih stranke v Žalcu 
so govorili o predvolilnih 
aktivnostih, hkrati pa sta se 
predstavila tudi oba kandida-
ta stranke za tokratne držav-
nozborske volitve, ki kandidi-
rata v 4. oziroma 5. volilnem 
okraju.

Na sestanku so bili prisotni 
vsi predsedniki občinskih orga-
nizacij SD iz Spodnje Savinjske 
doline ter predsedniki Ženske-
ga foruma SD Žalec, Foruma 

starejših SD Žalec in Mladega 
foruma SD Žalec. Kandidata 
sta predstavila predsednik Ob-
močne organizacije SD Žalec 
Roman Virant in župan Občine 
Žalec Janko Kos.  V 4. volilnem 
okraju, ki obsega del občin Ža-
lec in Polzela ter Vinsko Goro, 
bo kandidiral Viktor Mitov, 
aktualni svetnik v Občinskem 
svetu Občine Žalec. V 5. vo-
lilnem okraju, ki obsega obči-
ne Braslovče, Prebold, Tabor, 

Vransko in del občine Žalec, 
bo Socialne demokrate pred-
stavljala Tanja Trobiš, prav tako 
aktualna svetnica v Občinskem 
svetu Občine Žalec.

Kot je bilo rečeno, nista kan-
didata, ki bi obljubljala nemo-
goče, lahko pa zagotovita, da se 
bosta borila za vrednote social-
ne demokracije ter zastopala in 
zagovarjala predvsem interese 
vseh občin Spodnje Savinjske 
doline. D. N.

Samozavestna Slovenija z vizijo 

S sestanka predsedstva območne organizacije SD v Žalcu, na katerem sta se 
predstavila tudi kandidata za državnozborske volitve.

Še pred uradnim začetkom 
volilne kampanje sta prejšnji 
četrtek pripravila predsta-
vitveno srečanje z novinarji 
evidentirana kandidata za po-
slanca SDS v 4. in 5. volilnem 
okraju 5. volilne enote Ljubo 
Žnidar in Marjan Golavšek. 
Okraja imata sedež v Žalcu. 
Medtem ko je Ljubo Žnidar 
že od leta 2011 poslanec, pred 
tem je bil 13 let župan in je vo-
dil tudi državno družbo DDC, 
Marjan Golavšek poudarja 
predvsem svoje dolgoletne 
izkušnje z delom v lokalnem 
okolju, kmetijstvu in gasil-
stvu.

Kot je povedal Ljubo Žnidar, 
je kot diplomirani inženir grad-
beništva vodil najzahtevnejše 
gradbene projekte v Sloveniji, 
na Hrvaškem, v Avstriji in celo 
v Berlinu, kjer je služboval dve 
leti. Od leta 2008 do 2011 je 
vodil družbo DDC svetovanje 
in inženiring. Za poslanca je 
bil prvič izvoljen na predčasnih 
volitvah leta 2011, od oktobra 
2012 do marca 2013 je opravljal 
funkcijo državnega sekretarja 
na ministrstvu za infrastruktu-
ro in prostor. Kot poslanec je bil 
v zadnjem mandatu član odbo-
ra za infrasturkturo, okolje in 
prostor, odbora za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, komi-
sije za odnose s Slovenci v za-
mejstvu in po svetu ter odbora 
za zadeve Evropske unije. 

Kot je povedal na novinarski 
konferenci, je njegovo delo v lo-
kalnem okolju konkretno naj-
bolj vidno v krožiščih v Ločici 
in Latkovi vasi, zelo kritičen pa 
je bil do zadnjih vlad, ki še niso 
začele z gradnjo že pred časom 
v prostor umeščene trase hi-
tre ceste od Velenja do Slovenj 
Gradca. Na odseku hitre ceste 
od avtoceste A1 do Velenja je 

Ljubo Žnidar zagovarjal tako 
imenovano sredinsko traso, ki 
bi po njegovih besedah povzro-
čila najmanj škode. Da politika 
prevladuje nad stroko, dokazu-
je tudi dogajanje okrog drugega 
želeniškega tira, je izpostavil in 
dodal, da je bilo zanj zelo po-
membnih tudi 13 let, ko je bil 
župan novoustanovljene Obči-
ne Polzela in je bilo potrebno 
postaviti temelje za njeno delo-
vanje in razvoj.

V novem mandatu si bo Lju-
bo Žnidar še naprej prizadeval 
za infrastrukturne projekte 
in za izvedbo protipoplavnih 
ukrepov na povodju Savinje, 
najpomembnejši pa bodo ukre-
pi za dvig natalitete. Mladim je 
potrebno zagotoviti zaposlitev 
in omogočiti rešitev stanovanj-
skega problema, je poudaril. 
Več je potrebno narediti na po-
dročju turizma in za preživetje 
kmetijstva. 

Marjan Golavšek živi in dela 
na družinski kmetiji v Matkah. 
Že v mladosti je začel s pro-
stovoljnim delom na različnih 
področjih, predvsem pa si je 
prizadeval za razvoj Matk in 
podeželja. Ker razvoja brez pri-
dobivanja sredstev ni, se je po-
stopno začel ukvarjati tudi s po-
litiko. Najprej je bil predsednik 
Krajevne skupnosti Matke, od 
leta 2000 pa občinski svetnik v 
novoustanovljeni Občini Pre-
bold, zadnje tri mandate je tudi 
podžupan. Od leta 1998 je pred-
sednik preboldskega občinske-
ga odbora SDS, en mandat je 
bil član izvršilnega odbora, dva 
mandata pa predsednik regijske 
koordinacije savinjsko-šaleške 
regije. Kot predsednik foruma 
za kmetijstvo in podeželje SDS 
je po državnozborskih volitvah 
opravljal naloge vodje kabine-
ta takratne ministrice za kme-

tijstvo Marije Lukačič in nato 
člana kabineta ministra Iztoka 
Jarca. Po koncu mandata se je 
vrnil na domačo kmetijo. Akti-
ven je tudi v Kmetijsko-gozdar-
ski zbornici Slovenije, kjer je že 
tretji mandat podpredsednik, 
pred tem je bil en mandat član 
sveta zbornice in dva mandata 
predsednik odbora izpostave 
KGZS v Žalcu. Je tudi aktiven 
gasilec.

»V politiki smo zato, da skr-
bimo za dobrobit ljudi,« je po-
udaril Marjan Golavšek in kot 
najpomembnejše točke svojega 
programa izpostavil poplavno 
varnost z gradnjo mokrih za-
drževalnikov, ki bodo hkrati za-
gotavljali vodo za namakanje v 
času suše, ureditev statusa pro-
stovoljnih gasilcev, oprostitev 
plačila DDV pri nabavi gasil-
skih vozil in opreme, mladim je 
potrebno zagotoviti zaposlitev 
in stanovanja, tudi v številnih 
zdaj praznih hišah, da bodo 
ostajali v domačem okolju, pri-
zadeval si bo tudi za izboljšanje 
dežurne zdravstvene in še pose-
bej zobozdravstvene službe, na 
infrastrukturnem področju pa 
si bo med drugim prizadeval 
za varnejšo ureditev nivojskih 
železniških prehodov. Potrebno 
bo zagotoviti tudi denar za lo-

kalno infrastrukturo, zlasti ce-
ste v hribovitih predelih.

Oba kandidata se zavzema-
ta tudi za uvedbo pokrajin in s 
tem decentralizacijo države.

Na novinarski konferenci 
sta razloge za podporo obema 
kandidatoma predstavila tudi 
predsednik občinskega odbo-
ra SDS Vransko Franc Sušnik 
in članica izvršilnega odbora 
SDS Dragica Sternad Pražnikar. 
Franc Sušnik je poudaril, da je 
potrebno v Sloveniji narediti 
več reda na vseh področjih, pri 
razvojnih sredstvih pa preiti 
s projektnega na programsko 
financiranje. Dragica Sternad 
Pražnikar pa je med drugim 
izpostavila osrednjo volilno 
točko SDS, da bo Slovenija hiša 
pravičnosti in blaginje za vse 
državljanke in državljane, prav 
tako potrebo po decentralizaci-
ji, krepitev lokalne samouprave, 
uvedbo univerzalnega otroške-
ga dodatka ter med drugim tudi 
ureditev problema zelo nizkih 
kmečkih pokojnin.

Vsi so še poudarili, da šteje 
vsak glas, in pozvali volivce, 
naj 3. junija pridejo na volišča, 
saj potrebuje Slovenija trdno 
vlado. SDS nastopa z volilnim 
sloganom Zate.

 K. R.

Evidentirali kandidate za poslance

V kulturnem programu ob odprtju so nastopili tudi mladi telovadci.

Na predstavitvi kandidatov SDS: kandidat v 4. volilnem okraju Ljubo Žnidar 
(drugi z leve), na njegovi desni Franc Sušnik, tretji z leve kandidat v 5. volilnem 
okraju Marjan Golavšek, ob njem Dragica Sternad Pražnikar

foto: T. T.
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Fontana piv Zeleno zlato, ki 
je postala zelo prepoznavna 
turistična atrakcija evropske-
ga in celo svetovnega formata, 
je na predvečer velikonočnega 
praznika ponovno odprla svo-
je pipe in tako zakorakala v 
tretjo sezono delovanja. Lani 
je bil njen ambasador igralec 
in stand up komik Tadej Toš, 
letos bodo za njen dober glas 
skrbeli novi ambasadorji – 
člani skupine Tabu, ki so s svo-
jo glasbo obogatili tudi leto-
šnjo prireditev ob slovesnem 
odprtju fontane.

Na slovesnosti pod velikim 
šotorom ob fontani sta občin-
stvo najprej nagovorila mode-
rator večera Boštjan Romih in 
žalski župan Janko Kos. Leto-
šnja sezona ob fontani bo polna 
novih doživetij in dogodkov. 
Dve lepotici, fontana in hme-
ljarska princesa, bosta zaživeli 
v zgodbi Lepotica in pivo, ki bo 
povezala lokalno dediščino in 
kulinariko, s tem pa tudi turi-
zem in kulturo kraja.

Več kot 100 tisoč 
obiskovalcev

V prvih dveh sezonah je fon-
tano obiskalo že več kot sto ti-
soč obiskovalcev z vsega sveta. 
Letos so ob tem poskrbeli za 
bogat program dogodkov in 
pripravili posebno kulinarično 
turo Pivo & Pajs ter kolesarsko 
turo Hops na kolo. Ker si želijo, 
da bi v prihodnjih letih obisko-
valci ostali v mestu in Savinjski 
dolini več kot le nekaj ur ali en 
dan, načrtujejo razpršeni hotel. 
Zraven Dvorca Novo Celje naj 
bi zasebnik uredil tudi manj-
ši, butični hotel s 16 sobami, v 
Arnovskem gozdu naj bi zrasel 
motel s 50 sobami in 96 poste-
ljami, za turistične namene pa 
naj bi v naslednjih letih preure-
dili tudi najvišjo stavbo v Žal-
cu in zagotovo si bodo še česa 
domislili. »Vsekakor bodo na 
fontani tudi letos prišli na svoj 
račun ljubitelji izbranih hmelj-
skih napitkov. Pivo bo do konca 
oktobra teklo iz šestih pip. Na 
prvi bo že tradicionalno pivo 
Kukec, na drugi pipi bo pivo le-
tošnjih ambasadorjev, na osta-
lih štirih bodo vrste piv med se-
zono menjali,« je med drugim 
povedal župan Janko Kos, nato 
pa spregovoril o pomenu javne 
predstavitve fontane. Ob koncu 
je vsem zaželel prijeten večer 

in obilo veselja ob druženju na 
prireditvah, ki jih tudi letos v 
Žalcu ne bo manjkalo.

Fontana nadgradnja 
turistične ponudbe

O tem, kaj pomeni fontana 
v turističnem in tudi gospo-
darskem pogledu, pa je govoril 
minister za gospodarski razvoj 
in tehnologijo Zdravko Poči-
valšek: »Moram povedati, da 
sem izredno vesel, da greste v 
tretje leto delovanja fontane, 
ki je bila fantastična ideja, ki je 
zrasla tukaj pri vas. S to idejo ste 
na nek način povezali Slovenijo, 
kot peto proizvajalko hmelja na 
svetu, s  fantastično turistično 
idejo, ki nadgrajuje in dopol-
njuje slovensko turistično po-
nudbo. Ta ideja omogoča ne le 
tega, da sta Žalec in Slovenija 
postala bolj prepoznavna, am-
pak da imate dobre ideje, da 
razmišljate malo drugače in da 
tisto, kar načrtujete, tudi realizi-
rate. S tem pa veliko prispevate 
k dvigu turistične ponudbe v 
državi. Če bomo imeli v Slove-
niji veliko takih krajev, veliko 
takih idej, bomo tudi tisto, kar 
si na državnem nivoju zadaja-
mo za cilj, realizirali.«

Pivo druga najbolj 
priljubljena pijača 

Boštjan Romih je v nadalje-
vanju postregel z nekaterimi 
zanimivimi podatki o pivu, ki je 
druga najbolj priljubljena pijača 
na svetu, takoj za čajem. Naj-
bolj pivski narod na svetu pa so 
Čehi, Slovenci smo na osemnaj-
stem mestu, po pridelavi hmelja 
pa na petem mestu. Imamo tudi 
bogato hmeljsko tradicijo, ki jo 
predstavljajo hmeljarske stare-
šine in hmeljske princese. Zbra-
ne sta ob tej priložnosti pozdra-
vila aktualni starešina Anton 
Rančigaj in aktualna princesa 
Anja Rožič Plazovnik ter pred-
stavila svoje delo in naloge. Ob-
činstvo je nato razvnela skupina 
Tabu, po nekaj skladbah pa je 
napočil najslovesnejši trenutek 
večera – predstavitev letošnjih 
ambasadorjev in dvig točilnih 
pip na fontani. Prve vrčke so si 
napolnili najzaslužnejši za delo-
vanje fontane, minister in novi 
ambasadorji.

Vnovična uprizoritev 
Hmeljske princese 

Letos bodo za dober glas 
fontane torej skrbeli člani sku-

pine Tabu, postregla pa bo tudi 
z bogatim programom dogod-
kov, kot so Plaža pri Fontani, 
Kuhna pri fontani in Festiva-
lom Zeleno zlato, ki bo potekal 
vse od junija do konca oktobra. 
V času Festivala Zeleno zlato 
bo še posebej slavnostno ob 
150. obletnici II. slovenskega 
tabora, vseslovenskega shoda 
za zedinjeno Slovenijo. Ob tej 

priložnosti bo 5. septembra na 
odru Doma II. slovenskega ta-
bora v Žalcu ponovno zažive-
la opereta Hmeljska princesa 
Radovana Gobca v režiji Jaše 
Kocelija in pod dirigentsko 
taktirko Simona Dvoršaka. 
Hmeljska princesa je hudomu-
šna opereta, ki opeva lepoto 
in tradicijo Spodnje Savinjske 
doline. Nastopajo liki, povze-

ti po družini Kukec in očetu 
slovenskega pivovarstva Simo-
nu Kukcu, ki je izumil lasten 
način varjenja piva na osnovi 
termalne vode in hmelja. Gre 
torej za domačo produkcijo, 
v kateri bo glavno junakinjo, 
hmeljsko princeso Darinko, 
odigrala operna sopranistka 
Mojca Bitenc.

 D. Naraglav

Ambasadorji tretje sezone fontane Tabuji

Ambasadorstvo ob tretji sezoni fontane je sprejela skupina Tabu.

Kljub slabemu vremenu se je ob odprtju nove sezone zbralo veliko gostov, domačinov in ljubiteljev fontane.

Snovalci fontane z ministrom in ambasadorji nazdravili na novo sezono.

Fontana piv Zeleno zlato vabi na degustacijo piv.

Lepotice in pivo v Žalcu (foto: arhiv ZKŠT Žalec)Mojca Bitens bo odigrala hmeljsko princeso Darinko

Z novinarske konference pred odprtjem fontane in ob predstavitvi turistične 
ponudbe.
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Minula nedelja se je kopa-
la v soncu in temperature so 
ponujale tako rekoč idealne 
okoliščine za prvo Kuhno pri 
fontani na Podeželski tržnici, 
kot so v Žalcu poimenovali 
svojo različico odprte kuhi-
nje, začinjeno s pivsko po-
nudbo in atraktivno ponud-
bo žalske atrakcije Fontane 
piv Zeleno zlato.  Vse skupaj 
je  v mestno jedro na tržnico 
in k fontani privabilo številne 
Žalčane in okoličane od blizu 
in daleč.

Na tokratni Kuhni pri fon-
tani so se predstavljali domači 
gostinci in ponudniki  Ekspe-
riment S s Hmeljarskim bur-
gerjem, Gostilna in picerija pri 
Sebastianu s paragvajsko po-
nudbo Empanad, Jasmina Pe-
pel žalske žlikrofe, čokoladne 
testenine, omlete s hmeljevimi 
vršički in še kaj iz Pepelkine 
kuhinje, Rib'ca z malimi hme-
ljevimi picami in perutnička-
mi  ter  Green Gold Brewing 
s svojim pivom in »hudimi 
psi«. Vsekakor so držali oblju-
bo in svojo ponudbo približali 
hmeljski zgodbi fontane in Ze-
lenega zlata. Za glasbeno kuliso 
toplega nedeljskega dneva sta 
poskrbela harmonikar Primož 
Zvir in ansambel  Pika si. Or-

ganizator ZKŠT Žalec obljublja 
vse do oktobra vsaj eno Kuhno 
pri fontani na mesec, razen ju-
lija. Naslednja bo 20. maja in 

bo sovpadala z zaključkom te-
dna ljubiteljske kulture, zato bo 
kulinarično doživetje obogate-
no še s pestrim prireditvenim 

delom, nam je povedala Valen-
tina Rezman iz enote turizem, 
žalskega ZKŠT.

 L. K., foto: T. T.

Prva Kuhna pri fontani ponudila tudi hmeljske dobrote

Pooblaščen prodajalec in serviser

34900 
    €

32900 
    € akcija

Motorna kosa 129 R
SmartStart®, črpalka goriva, kosilna glava 
T25, nož za travo 255-4, kombiniran ščitnik, 
naramnica, 27,6 cm3, 0,85 kW/1,2 KM, 5,4 kg

4 88900 
    € 

3 99900 
    € akcija

Vrtni traktor  
RIDER 214 TC
motor Briggs & Stratton Intek V-Twin 7200, 
656 cm3, 9,6 kW (13,1 KM) pri 2900 min-1, 
krmiljenje na zadnji premi, avtomatski čok, 
hidrostatični menjalnik, BioClip® funkcija 
za mulčenje in priključki za celoletno 
rabo, širina košnje 94 cm

PAN TIM, d. o. o.
Latkova vas 81d, 3312 Prebold

T 03 / 777 14 23 M 051 665 566  
E prodajalna@uniforest.si

DELOVNI ČAS  
ponedeljek–petek: 7.00–17.00 

sobota: 7.00–12.00
 

www.uniforest.si
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Vabljeni na predavanja 
o demenci

Dom II. slovenskega 
tabora Žalec

Poned., 21. maj, ob 18.00
Uvod v demenco,

vrste demenc,
obravnava demence 

Predavateljica: nevrologinja 
mag. Marija Šoštarič 
Podlesnik, dr. med.

torek, 22. maj, ob 18.00
Komunikacija in odzivanje 
na nepredvidljive reakcije 

oseb z demenco 
ter način komunikacije z 

osebami z demenco
Predavateljica: psihologinja 

dr. Veronika Kragelj

Bojana Mazil Šolinc, 
direktorica Doma ob Savinji,

vodja projekta »Živeti z 
demenco – podpora v 

domačem okolju«

Kontaktna oseba: Mateja 
Pavlič, 03/427 95 06

ali krepitevspomina@
domobsavinji.si

Počitek po kulinaričnih užitkih na plaži pri fontani

Primož Zvir je raztegnil harmoniko in nasmeh

Dobrote Kuhne so pridno zalivali s pivom.

Tudi letos bomo velikokrat nazdravili pri fontani.

Luka Rojnik je ob domačem pivu ponudil še hudega psa.
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Tovarna nogavic na Polzeli 
bo predvidoma delala le še 
do 23. maja. Takrat bo na-
mreč preteklo leto, odkar je 
sodišče izdalo sklep o proda-
ji podjetja, ki v skladu z za-
konodajo tudi pomeni, da po 
tem datumu poslovanje ne 
bo več dovoljeno. Trenutno 
je v polzelski tovarni zapo-
slenih 90 delavcev.

Želi pa stečajni upravitelj 
Zlatko Hohnjec čim prej pro-
dati vsaj zalogo nogavic in 
blagovno znamko. Sodišču 
je že predlagal, da bi javno 
dražbo, na kateri bo ponovno 
prodajal premoženje Polzele, 

razdelil na dva dela. Najprej 
bi podjetje poskušal prodati 
kot poslovno celoto, izklicna 
cena bi znašala malo manj kot 
2,5 milijona evrov. Če za na-
kup celotne tovarne ne bi bilo 
zanimanja, bi dražbo nadalje-
val s prodajo zaloge gotovih 
izdelkov in blagovne znamke. 

Stečajni upravitelj je 3 ha 

velik tovarniški kompleks z 
več zgradbami doslej prodajal 
že dvakrat. Ob prvem zbiranju 
ponudb julija lani je izhodišč-
na cena znašala 2,8 milijona 
evrov, v drugem, ki je bilo ko-
nec leta, je ceno znižal na 2,4 
milijona evrov, a ni prejel no-
bene ponudbe.

 T. T.

»Polzela« še do 23. maja?
AKTUALNE INFORMACIJE – DECEMBER 2014

JAVNI RAZPISI V TEKU
Slovenski podjetniški sklad

Javni razpis P1B 2014 – Garancije sklada za bančne kredite s subvencijo obrestne mere 
(Ul. RS, št. 38/14). Rok: do 15. 12. 2014 oz. do porabe sredstev. Informacije: 02/234 12 74, 
bostjan.vidovic@podjetniskisklad.si.

Lastniško financiranje – naložbe tveganega in mezzanin kapitala preko družb tveganega 
kapitala. Rok: do 5. 8. 2015. Informacije: 02/234 12 59, petra.podgorsek@podjetniskisklad.si. 

Zavod RS za zaposlovanje 

Zavod pripravlja javno povabilo za izbor programov javnih del za leto 2015 (spletna  
stran ZRSZ). Informacije: strokovni sodelavci na območnih službah.

Javni sklad Republike Slovenije za razvoj kadrov in štipendije

Javni razpis za sofinanciranje kadrovskih štipendij delodajalcem za šolsko/študijsko leto 
2014/2015 (179. javni razpis). Informacije: http://www.sklad-kadri.si/si/razpisi-in-objave, 
kadrovske[@]sklad-kadri.si. Rok: 31. 3. 2015 oziroma do porabe sredstev.

Ostale informacije

RAZVOJNA AGENCIJA SAVINJA, vstopna točka VEM

V okviru izvajanja celovitih podpornih storitev za podjetnike vam RA Savinja, vstopna 
točka VEM, nudi mnoge brezplačne storitve. Več na www.ra-savinja.si. 

IMAŠ IDEJO/PROJEKT?

Vabimo vse, ki imate projektne ideje, razvojno-investicijske načrte, zamisli, ki bodo 
prispevali k razvoju regije, odpiranju novih delovnih mest, dvigu kakovosti okolja, 
izenačevanju življenjskih, socialnih in drugih pogojev, da nam jih zaupate in vgradili jih 
bomo v skupne razvojne dokumente naše doline in Savinjske regije. 

Dodatne informacije: Razvojna agencija Savinja, Ulica heroja Staneta 3, 3310 Žalec,
tel.: 03/713 68 60, faks: 03/713 68 70, e-pošta: ra.savinja@ra-savinja.si ali na spletni strani 
http://www.ra-savinja.si.

AKTUALNE INFORMACIJE – MAJ 2018

JAVNI RAZPISI V TEKU

OBČINA ŽALEC
  Javni razpis za dodeljevanje pomoči za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v občini Žalec za leto 2018

Upravičenci do pomoči so mikro podjetja s sedežem v občini Žalec, fizične osebe s stalnim bivališčem v občini  
Žalec (za ukrep 1) ter mikro podjetja in fizične osebe (sobodajalci), ki so lastniki nepremičnin v občini Žalec (za 
ukrep 4).
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepovratnih proračunskih sredstev, ki se bodo dodeljevala po pravilih, 
določenih v razpisu za naslednje ukrepe: 
UKREP 1: Pomoč za odpiranje novih delovnih mest – samozaposlitev; 
UKREP 3: Pomoč za spodbujanje udeležbe na sejmih in drugih poslovnih dogodkih ter pri trženju izdelkov in 
storitev;
UKREP 4: Pomoč za spodbujanje investicij v obnovo nepremičnin, namenjenih za oddajanje v turistične namene;
UKREP 5: Pomoč pri trženju storitev lokalne turistične ponudbe (incoming).

Razpis je objavljen na spletni strani Občine Žalec in Razvojne agencije Savinja. 

OSTALE INFORMACIJE

Lokalna akcijska skupina Spodnje Savinjske doline
Lokalna akcijska skupina Spodnje Savinjske doline (LAS SSD) je v sklopu projekta »Integralni turistični produkt 
zeliščarske dediščine« pripravila vprašalnik na temo zeliščarske dejavnosti v dolini. Nahaja se na naslovu: https://
www.1ka.si/a/152135, reševanje pa vam bo vzelo približno 5–10 minut časa. Če ga želite izpolniti v fizični obliki, 

lahko dobite izvod na sedežu LAS SSD (Ulica heroja Steta 3, 3310 Žalec).
Hvala za sodelovanje!

INOVATOR LETA Spodnje Savinjske doline 
Slovesna zaključna podelitev nagrad in priznanj INOVATOR LETA SSD za leto 2017 bo 

v četrtek, 17. 5. 2018, ob 12. uri v sejni sobi Občine Tabor. 
Slavnostna gosta bosta predsednik Državnega sveta RS Alojz Kovšca ter dobitnik slovenskega gospodarskega 

oskarja in direktor podjetja Novem Car Interior design Matjaž Omladič.
Vabljeni vsi zainteresirani!

Razvojna agencija Savinja 
Razvoja agencija Savinja praznuje letos 20-letnico svojega delovanja in s tem omogočanja odličnih priložnosti 
za podjetnike ter lokalno okolje Spodnje Savinjske doline. Informacije o dogodkih, ki bodo obeležili ta prijeten 
jubilej, spremljajte na naši spletni strani www.ra.savinja.si in Facebook profilu (www.facebook.si/RASavinja). 

Storitve vstopnih točk VEM

Razvojna agencija Savinja in Zbornica zasebnega gospodarstva vam v okviru izvajanja celovitih podpornih 
storitev za bodoče in potencialne podjetnike v času uradnih ur nudita brezplačne storitve. Več informacij na 
spletnih straneh www.ra-savinja.si in www.ooz-zalec.si.

Predsednik Zbornice za-
sebnega gospodarstva Žalec 
bo v mandatnem obdobju 
2018–2022 Matjaž Žgank, ki 
bo ZZG zastopal tudi kot po-
slanec v Obrtno-podjetniški 
zbornici Slovenije. To so so-
glasno sklenili poslanci na 1. 
redni in volilni seji skupščine  
zbornice, ki je bila 18. aprila 
na sedežu zbornice v Žalcu. 
Izvolili so tudi nove člane 
upravnega in nadzornega od-
bora ZZG Žalec.

Novi predsednik Matjaž 
Žgank je o svoji novi vlogi po-
vedal: »Že približno dvajset let 
spremljam delo zbornice kot 
član zbornice in vseskozi kot 
član njenih organov, nadzor-
nega in upravnega odbora, zato 
je bilo nekako naravno, da smo 
med nami izluščili tri kandida-
te, med njimi sem kandidaturo 
potem potrdil jaz. Po eni strani 

mi je nova funkcija v čast in 
tudi nov izziv, zato sem se od-
ločil za kandidaturo.« Matjaž 
Žgank iz Ruš (pri Arji vasi) je 
že 27 let obrtnik, ukvarja se z 
mizarstvom. Zase pravi, da trdo 
dela, ampak ima s poslom, de-
lom in strankami zelo dobre iz-
kušnje, tudi zato ni obremenjen 
s čimerkoli in obljublja, da se 
bo brez težav postavil za dobro 
članstva zbornice. Ob tem pa 
dodaja: »Zapuščina prejšnjega 
predsednika je dobra, za naprej 
me ni strah. Delal bom na širi-
tvi članstva, saj vidim, da so naši 
obrtniki in podjetniki še vedno 
premalo obveščeni o predno-
stih vključitve. 15 ali 18 evrov 
mesečne članarine (druga za-
gotavlja vključitev tudi v član-
stvo Obrtne zbornice Slovenije 
in kartični sistem, op. ured.) je 
zelo malo za to, kar lahko dobiš. 
Že kartica obrti in podjetništva 

(Mozaik podjetnih) prinaša to-
liko ugodnosti, da se res splača. 
Da ne govorimo o strokovni 
pomoči, povezovanju, navse-
zadnje tudi druženju in izme-
njavi informacij. Več nas bo 
skupaj, lažje bomo dosegli kaj 
pomembnega za dobro obrti in 
podjetništva tako na lokalnem 
nivoju, v spodnjesavinjskih 
občinah, v katerih posluje naše 
članstvo, kot tudi širše.«

Zbornico je dva mandata 
vodil Marko Učakar, ker pa 
zbornična pravila omejujejo 
predsedovanje na dva manda-
ta, so morali glasovati o novem 
predsedniku. »Ne moremo pri-
merjati obdobja izpred 8 let, ko 
sem začel mandat, ker je bilo 
takrat članstvo v zbornici še 
obvezno. Vmes, ko je prišlo do 
prostovoljnega članstva in do 
vseh sprememb na republiški 
zbornici, sem že mislil, da ne 

bomo uspeli vse skupaj pripe-
ljati tako daleč, kot smo.  Danes 
imamo torej kljub pretresom in 
težavam stalno članstvo (420 
članov), finance so urejene, 
strokovna služba dobro dela. 
Imamo že tudi smele načrte za 
nadaljnje obdobje, zato se ne 
bojim, da žalska zbornica ne bi 
delala naprej,« je o preteklem 
obdobju predsedovanja in pri-
hodnosti povedal Marko Uča-
kar, ki ostaja še naprej aktiven 
član zbornice in član upravnega 
odbora. Ob tem pa dodaja, da 
ni prepričan glede na dogaja-
nja na republiški zbornici, da 
ne bo kdaj postal član izključno 
domače zbornice zasebnega go-
spodarstva in ne več hkrati re-
publiške, kajti do njenega dela 
je precej kritičen, češ da je pre-
cej neodločno v smislu zastopa-
nja stališč slovenskih obrtnikov 
in podjetnikov proti državnim 
inštitucijam.

Od 21 prisotnih poslancev se 
je seje skupščine ZZG udeležilo 
kar 19 poslancev, eden pa se jim 
je pridružil ob zaključku skup-
ščine, tako da je bila udeležba 
več kot zadovoljiva, je ugotovil 
predsedujoči skupščine Drago 
Strahovnik.

Na seji so obravnavali tudi 
poročilo predsednika Marka 
Učakarja za preteklo obdobje, 
poročilo direktorja ZZG Da-
nila Basleta o realizaciji načrta 
zbornice za leto 2017, poročilo 
nadzornega odbora zborni-
ce (predsednik Jani Ulaga) o 
opravljenem delu zbornice v 

letu 2017. Prav vsa poročila so 
prisotni poslanci potrdili brez 
pripomb. 

Glede smernic in ciljev so 
se strinjali z usmerjenostjo 
k širitvi članstva, h krepitvi 
sodelovanja z občinami in 
ostalimi deležniki, tudi k vse 
večjemu pritisku na to, da 
»zbudijo« Obrtno zbornico 
Slovenije. Potrdili pa so tudi 
pomen najnovejšega projek-
ta SPOT, h katerim je skupaj z 
Razvojno agencijo Savinja pri-
stopila ZZG, če se omejimo le 
na področje Spodnje Savinjske 
doline. ZZG pokriva svetovanje 
SPOT v žalski občini, RAS pa 
ostalih petih občiah v dolini.

Potrdili so tudi višino me-
sečne članarine za člane ZZG 
v letu 2018, ki ostaja na enaki 
ravni kot prej (15 evrov samo 

za ZZG, 18 evrov skupaj s član-
stvom v OZS), in mesečnega 
prispevka v sklad za izobraže-
vanje v višini 4 evre. Poslanci 
so potrdili tudi finančni načrt 
za leto 2018, ki ga je predstavil 
Danilo Basle. Slednji je priso-
tne obvestil, da bo podelitev 
priznanj Inovator leta za leto 
2017 17. maja v Taboru, kot 
osrednjega gosta pa so povabili 
predsednika Državnega sveta 
RS Alojza Kovšco.

Poslanci ZZG so skupšči-
no sklenili z razpravo na temo 
upokojenih obrtnikov in novih 
predlogov delovanja pod točko 
razno. Novi predsednik Matjaž 
Žgank pa je nekdanjemu pred-
sedniku Marku Učakarju pre-
dal simbolično darilo v zahvalo 
za preteklo delo v zbornici.

 Lucija Kolar

Zbornica z novim predsednikom

Matjaž Žgank (levo) je Marku Učakarju (desno) predal simbolično darilo v 
zahvalo za predsedovanje zbornici.

Poslanci ter oba predsednika, novi in stari, so pohvalili strokovno delo zbornice pod direktorovanjem Danila Basleta.

Proizvodnja v polzelski tovarni nogavic le še do …

www.davidovhram.si
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Mlekarna Celeia iz Arje vasi 
je v dvorani Doma II. sloven-
skega tabora v Žalcu podelila 
priznanja največjim proizva-
jalcem mleka, krono nove 
mlečne kraljice ZELENE DO-
LINE Slovenije pa si je prislu-
žila 20-letna Monika Rakun iz 
Založ pri Polzeli. V kulturnem 
program so nastopili skupina 
MJAV in humorist Gašper 
Bergant, dogodek pa je pove-
zoval v duhu 20 let znamke 
LCA Zelene Doline Jurij Ber-
ložnik.

Direktor mlekarne Marjan 
Jakob je med drugim dejal, da 
so v največji mlekarni v večin-
ski zadružni lasti ponosni na 
več kot 70-letne izkušnje. Su-
rovo mleko v Mlekarni Celeia 
odkupujejo z lastnega odku-
pnega območja od 17 kmetij-
skih zadrug. Vse mleko, ki ga 
kot osnovno surovino dnevno 
pripeljejo v mlekarno, je slo-
vensko. V letu 2017 so odku-
pili več kot 100 milijonov litrov 
slovenskega mleka, kar je za 1 
odstotek več kot leto prej. Lani 
so pridelali 6 milijonov litrov 
mleka več kot v letu pred tem. 

Več in bolje kot leta 2016

Prihodki od prodaje so v 
Mlekarni Celeia v preteklem 
letu znašali 60,2 milijona evrov, 
kar je 9 odstotkov več kot v letu 
2016. Delež prodaje lastne bla-
govne znamke na slovenskem 
trgu dosega v višini 45,7 milijo-
na evrov, kar je 14 odstotkov več 
kot v letu 2016. Na tujem pa je 
bil delež prodaje 14,4 milijona 
evrov oziroma 9 odstotkov več 
kot v letu 2016. Poslovno leto je 
mlekarna zaključila z okrog 490 
tisoč evri dobička.

Leto 2017 je bilo v Mlekarni 

Celeia v barvah investicij, za 
katere so namenili poldrugi mi-
lijon evrov. Že v januarju 2018 
se je napovedalo nadaljevanje 
dinamičnega leta. KD Kapi-
tal in Alta Media sta v odkup 
ponudila svoj poslovni delež v 
Mlekarni Celeia, kar predstavlja 
nekaj več kot 26-odstotni la-
stniški delež, družbeniki iz vrst 
kmetijskih zadrug pa so uve-
ljavili predkupno pravico. Leto 
2018 bo v mlečnem sektorju 
zaznamovalo zaostreno delo-
vanje konkurence predvsem 
s ponudbo novih izdelkov in 
večinoma iz tujine ter s pritiski 
na znižanje cen. Vse to bo od 
Mlekarne Celeia tudi v tem letu 
zahtevalo preudarno poslova-
nje in obvladovanje stroškov, je 
povedal Marjan Jakob. Zbrane 
je na prireditvi nagovorila tudi 
državna sekretarka z ministr-
stva za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano Danijela Strniša.

Priznanja proizvajalcem 
mleka

V nadaljevanju so podelili 
priznanja zvestim proizvajal-
cem mleka. Največji proizvaja-
lec med kmetijskimi zadrugami 
je Koroška kmetijsko-gozdarska 
zadruga, ki je v preteklem letu 
za Mlekarno Celeia proizvedla 
in prodala kar 26.990.542 litrov 
mleka. Na drugem mestu je 
Kmetijska zadruga Šaleška do-
lina s 14.229.907 litri mleka, na 
tretjem pa Kmetijska zadruga 
Šmarje s 13.275.163 litri mleka. 

Med posameznimi proizva-
jalci mleka sta vodilna Harald 
in Nina Konečnik iz Šentjanža 
pri Dravogradu z 1.247.508 li-
tri mleka, sledi kmetija Hedl iz 
Radelj ob Dravi z 890.431 litri 
mleka, na tretjem mestu po ko-

ličini proizvedenega mleka pa 
sta Frančišek in Jožica Rotnik 
iz Raven pri Šoštanju s 617.006 
litri mleka.

Nova mlečna kraljica 
Savinjčanka

V drugem delu srečanja so 
razglasili zmagovalko 11. iz-
bora za mlečno kraljico Zelene 
doline Slovenije 2018/2019. 
Kronanje Mlečne kraljice je 
opravil predsednik nadzornega 

sveta mlekarne Marjan Pušnik. 
S svojim znanjem o kmetijstvu 
in mlekarstvu si je krono pri-
služila 20-letna Monika Rakun 
iz Založ pri Polzeli, ki živi na 
kmetiji, ki je usmerjena v pri-
delavo mleka. Je študentka ra-
zrednega pouka na Pedagoški 
fakulteti Univerze v Maribo-
ru, ko je doma, pa poprime za 
vsako delo na kmetiji. Monika 
je v enoletno uporabo prejela 
osebno vozilo, ki jo bo popelja-
lo po vsej Sloveniji, in srebrno 

krono z biseri, umetniško stva-
ritev Zlatarne Celje. Pod meh-
ko padajočo obleko v zeleni 
barvi z detajlom mlečno belih 
biserov se je podpisala mo-
dna oblikovalka Maja Štamol. 
Dodatno noto prestiža ob tej 
obleki predstavlja lenta v nežno 
beli barvi, obogatena z vezeni-

no kot simbolom večletnega 
zaupanja, varnosti in kakovosti 
mlečnih izdelkov. Belina sim-
bolizira tudi mlečno cesto, ki se 
vije čez Zelene doline in na vsa-
kem koraku ozavešča pomen 
slovenskega mleka in mlečnih 
izdelkov.

 T. Tavčar

Lani več kot 100 milijonov litrov mleka

Nova mlečna kraljica Monika RakunDirektorici KZ Gotovlje Andreji Jelen Preslan so podelili priznanje za 3.016.627 
litrov oddanega mleka.

Krono je novi mlečni kraljici nadel Marjan Pušnik, predsednik nadzornega sveta 
mlekarne.

Med kmetijskimi zadruga-
mi v Spodnji Savinjski do-
lini je največ mleka oddala 
Mlekarska zadruga Arja vas 
(3.242.098), sledijo Hmezad 
KZ Gotovlje (3.018.627), KZ 
Polzela (2.927.110), KZ Šem-
peter (1.928.686), KZ Vransko 
(1.749.935), Hmezad KZ Bra-
slovče (1.708.740),), Hmezad 
KZ Petrovče (1.585.625) in KZ 

Savinjska dolina (1.330.297). 
Med posameznimi pridelovalci 
pa so največ mleka v Spodnji 
Savinjski dolini oddali Marko 
Šuper s Ponikve (611.052), Pri-
mož Cizej s Polzele (571.528), 
Peter Rakun iz Trnave 
(490.841), Marjan Škafar iz 
Gotovelj (488.957), Andrej Biz-
jak s Polzele (465.041), Franc 
Satler iz Založ (464.309) …  

Vse kaže, da bo novega la-
stnika kmalu dobil še eden od 
zadnjih treh nepremičninskih 
sklopov v tovarniškem kom-
pleksu polzelskega podjetja 
Garant v stečaju. Za upravno 
stavbo s trgovino in skladi-
ščem je ponudbo za nakup od-
dala družba Matis pohištvo, ki 
ima te prostore že nekaj časa v 
najemu.

Gre za 4.700 kvadratnih me-
trov veliko zemljišče, na kate-
rem sta upravna stavba in skla-
dišče, ki merita skupaj 1.800 
kvadratnih metrov. Tokrat je 
cena znašala 250 tisoč evrov, 

kar je 125 tisoč evrov pod likvi-
dacijsko vrednostjo te nepre-
mičnine. Stečajna upraviteljica 
Milena Sisinger, ki je vodenje 
stečaja Garanta prevzela pred 
kratkim, in sicer po razrešitvi 
Tomaža Kosa, pričakuje, da bo 
s podjetjem Matis kmalu pod-
pisala kupoprodajno pogodbo. 
Kmalu bo objavila tudi zbiranje 
nezavezujočih ponudb za na-
kup preostalih dveh sklopov na 
območju kompleksa, to je par-
kirišča pred vhodom v tovarno 
in malo več kot 11 tisoč kvadra-
tnih metrov veliko zemljišče, na 
katerem sta dve skladišči. T. T.

Bo najemnik še lastnik?

Upravna zgradba, v kateri ima zdaj prodajalno Matis.                  

Sedaj na NOVI LOKACIJI!
(SELITEV IZ ZDRAV. DOMA ŽALEC!)

Preglede izvajamo v novih, sodobno 
opremljenih prostorih z vrhunskimi 
medicinskimi aparati.

Preglede izvaja dr. Darja Krumpak, 
specialistka MDPŠ in zdravstveno 
osebje (3 medicinske sestre in 
laborantka).

Izvajamo vse preglede zaposlenih, 
šoferjev vseh kategorij, starostnikov 
(podaljšanje vozniškega in drugih 
dovoljenj nad 80 let), športnikov, 
gasilcev ...

Preglede izvajamo hitro, brez čakalnih 
dob, kakovostno in konkurenčno. 

Ob sredah delamo popoldan, 
po dogovoru tudi ob sobotah  
(za skupine okrog 20 ljudi).

Celjska cesta 8
3310 Žalec

Telefon:
03 710 00 60 ali 61

Mobi:
051 416 240

www.md-krumpak.si
info@md-krumpak.si

Sedaj na

NOVI LOKACIJI!
selitev iz

Zdravstvenega doma 
Žalec!

NE ZAMUDITE PRILOŽNOSTI ZA
ZAPOSLITEV V SAVINJSKI DOLINI 

Podjetji APLAST, d. o. o., in ZAGOŽEN, d. o. o.,
zaposlita več delavcev na delovna mesta:

- delavec v proizvodnji

- viličarist

- skladiščnik

Vabljeni, da vlogo za zaposlitev pošljete do 10. 5. 
2018 na e-naslov zaposlitve@zagozen-aplast.si 
ali se osebno zglasite v kadrovski službi podjetja 
Zagožen d. o. o., Cesta na Lavo 2 a, 3310 Žalec. 
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Komisija za natečaj akcije 
»Mladi raziskovalec 2018« 
Občine Žalec je v sodelova-
nju z OŠ Petrovče v sredo, 18. 
marca, predstavila zaključek 
letošnjih raziskovalnih na-
log. Na letošnjem natečaju je 
bilo razpisanih osem tem, v 
okviru katerih so mladi raz-
iskovalci pod mentorstvom 
učiteljic in učiteljev oziroma 
vzgojiteljic izdelali 40 razi-
skovalnih nalog.

Na sklepni prireditvi sta 
zbrane nagovorila ravnate-
ljica OŠ Petrovče Irena Kolar 
in župan Občine Žalec Janko 
Kos. Sledil je prisrčen kul-
turni progam, nato pa so se 
mladi raziskovalci razdelili po 
učilnicah (glede na razpisane 
teme), kjer so predstavili svoje 
naloge, ostali pa so prisluhnili 
pogovoru z Urško Žolnir Ju-
govar o svetlih in temnih pla-
teh vrhunskega športa, ki ga je 
vodil Peter Kavčič. 

Razpisane teme letošnje-
ga natečaja so bile: Biotska 
raznolikost, Šolstvo in šol-
ski sistem, Danes ti, jutri jaz, 
Dobra poslovna ideja mla-
dih, Ker je domače zdravo in 
slastno, Šport v našem kraju, 
Igre, Hmeljarstvo v Savinjski 
dolini.

Na letošnji natečaj je s petih 
osnovnih šol (I. OŠ Žalec 14 
nalog, II. OŠ Žalec 1 naloga, 
OŠ Griže 6 nalog, OŠ Petrov-
če 7 nalog in OŠ Šempeter 4 
naloge) in JVIZ Vrtci Občine 
Žalec (8 nalog) prispelo 40 
raziskovalnih nalog, ki jih je 
pod mentorstvom 64 men-
torjev in somentorjev izdelalo 
več kot 600 otrok in učencev. 
Raziskovalne naloge so recen-
zirali strokovnjaki z različnih 
področij, in sicer iz strokov-
nih služb občinske uprave 
Občine Žalec, ZKŠT Zavoda 
za kulturo, šport in turizem 
Žalec, Zavoda Petka – šolske 
storitvene dejavnosti Žalec, 
UPI – ljudske univerze Žalec, 
Medobčinske splošne knjižni-
ce Žalec, Razvojne agencije 
Savinja Žalec, Žalskih lekarn 
Žalec, Kmetijsko-gozdarske-
ga zavoda Celje in celjske ob-
močne enote Zavoda za goz-
dove Slovenije.

Po zaključenem javnem na-
tečaju bodo vse raziskovalne 
naloge predali v hrambo do-
moznanskemu oddelku Med-
občinske splošne knjižnice 
Žalec, kjer bodo na razpolago 
vsem zainteresiranim in zna-
nja željnim občanom.

 T. Tavčar

Letos 40 raziskovalnih nalog

Na veliko soboto, veliko 
noč in velikonočni ponede-
ljek je bila v dvorani Gasil-
skega doma Drešinja vas na 
ogled 14. razstava velikonoč-
nih jedi in pirhov z naslovom 
»Ko zacveti dren in zadišijo 
potice«. Tudi tokrat so razsta-
vo pripravili vaščani Drešinje 
vasi skupaj s PGD Drešinja 
vas in Turističnim društvom 
Petrovče.

Ob odprtju je Jože Stepišnik, 
ki ima največ zaslug za postavi-
te te razstave, povedal: »Veseli 
in ponosni smo, ker smo našo 
razstavo uspeli postaviti tudi 
v tem letu, ki je razglašeno za 
evropsko leto kulturne dedišči-
ne. Kot lahko vidite, so naši raz-
stavljavci vložili veliko truda, 
časa in znanja v svoje izdelke, 
ki so razstavljeni na 43 mizah in 
predstavljajo tradicionalne jedi, 
in druge izdelke, značilne za ve-
likonočni čas. Razstavljavci pri-

hajajo z Ljubnega ob Savinji do 
Škofje vasi. Na razstavi pa so-
delujejo tudi člani ukrajinskega 
društva Bereginja v Sloveniji.« 

Razstavo in jedi na veliko so-
boto, na dan odprtja, blagoslo-
vil petrovški župnik pater mag. 
Ivan Arzenšek. Odprtje razsta-
ve pa sta z igranjem na citre po-

pestrili  Sara in Brina Gabrovec 
iz Griž. Predsednica Turistič-
nega društva Petrovče Marjeta 
Grobler se je zahvalila vsem, 
posebno zahvalo pa je name-
nila Jožetu Stepišniku in mu ob 
tej priložnosti ob življenjskem 
jubileju izročila darilo.

 T. Tavčar

Ko zacveti dren in zadišijo potice

Savinjske pisanice so na razstavi ne nepogrešljive.

Marjeta Grobler se je posebej zahvalila Jožetu Stepišniku, ki je praznoval tudi osebni jubilej.                                           

Med zunanje simbole veli-
ke noči sodi tudi velikonočni 
ogenj, ki ga prižgejo in blago-
slovijo na veliko soboto zgo-
daj zjutraj. 

Verniki, predvsem mlajši, 
prižigajo lesne gobe, ki pri tle-
nju oddajajo prijeten vonj, in jih 
ponesejo v stanovanja in druge 
prostore. Blagoslovljeni ogenj 
dajo najprej gospodinji, da z 
njim, seveda simbolično, zane-
ti ogenj na domačem ognjišču, 
da bi bila tako hiša obvarovana 
pred požarom. Fantje, ki so no-
sili ogenj, pa so kar tekmovali, 
kdo bo prvi prinesel ogenj k 
hiši, potem je namreč smel priti 

na veliko noč po pirhe. Danes je 
to povsem drugače. Kdor pri-

nese ogenj k hiši, dobi evro ali 
dva. T. Tavčar

Evro ali dva

Številni verniki so prižgali lesne gobe in jih ponesli na svoje domove in tudi 
sosedom.

Med predstavitvijo raziskovalnih nalog JVIZ Vrtci Občine Žalec

BASEN
V deželo je prišla pomlad. Vse se je prebudilo, tudi živali v gozdu so 
prilezle iz svojih brlogov in pridno začele opravljati svoja dolgoletna 
ustaljena opravila. In res bi vse potekalo po zakonih narave, če se lisi-
ca zvitorepka ne bi domislila, da je treba življenje v gozdu reorganizi-
rati, in sicer na način, kot si ga reorganizirajo in prilagajajo nekateri 
ljudje. Sklicala je sestanek in živalim obrazložila, da bi bila za boljše 
življenje in preživetje v gozdu potrebna politična ureditev. Seveda bi 
vsak imel še naprej svoje pravice, na novo bi opredelili le dolžnosti. 
Lisica bi, na primer, vodila skupnost, bila bi kar predsednica živalske-
ga parlamenta, njeni desni taci bi bila dva medveda, levi pa mogoče 
dva volka. Rečeno storjeno. Na svojo stran je pridobila še pet divjih 
svinj, seveda z obljubo, da bodo zasedle nekaj pomembnih resorjev. 
Svinje so se rade strinjale in bilo jim je povsem vseeno, katera mini-
strstva jim bodo pripadla, pomembno se jim je zdelo le, da bodo pri 
koritu. Lisica je na svojo stran, prav tako z obljubami, a vendar z nji-
hovo prisego o lojalnosti, pridobila še dva znana šakala, tri srnjake 
in štiri srne zaradi ženske kvote in seveda še dva svoja podrepnika, 
znana lobista, lisjaka. Skupaj enaindvajset enakomislečih bodočih 
poslancev. Zajček je spoznal, kam pes taco moli, zato je zbral, prav 
tako enaindvajset, nepovezanih kandidatov, ki bi se potegovali za 
mandat. In sicer tri zajce, sedem mravelj, dva polža, tri žolne in šest 
lubadarjev. Lubadarji so se dali pregovoriti, da gredo v politiko samo 
zato, ker jim je bilo zagotovljeno ministrstvo za gozdarstvo. V goz-
dnem parlamentu naj bi tako sedelo dvainštirideset izbrancev. Ker 
pa je bilo treba, kljub lisičini želji po samovladanju, izpeljati še voli-
tve, si je lisica, ko je izvedela, da bi več milijonov mravelj volilo mra-
vlje, izmislila čisto svoj volilni sistem. Predlagala je, da bi vlekli vrv, pa 
naj zmaga močnejši. Živali so priredile miting, na katerem sta se obe 
strani pomirili v vlečenju vrvi. Na enem koncu sta za vrv poprijeli lisi-
ca in njena že vnaprej predvidena pozicija, na drugi strani pa zajček 
in ostalih dvajset nepovezanih bodočih poslancev. Številčno je bilo 
razmerje pošteno. 
Seveda je lisica zvitorepka s svojimi privrženci slavila sladko zmago. 
Niso razrezali torte, pač pa je lisica skuhala kurji golaž. Iz kmetove-
ga kurnika si je sposodila deset najlepših kokošk, ker pa je bilo na 
pojedini preveč požrešnih izbrancev, ki jih je bilo potrebno za vsako 
ceno zadovoljiti, se je še enkrat odtihotapila do kurnika. Tam pa jo 
je pričakal kmet in lisici se je njena zvita oholost bridko maščevala.
In nauk te basni je: oholost je krinka za lastne napake.
Tako, danes sem poskusila napisati basen. Saj veste, basen je poučna 
pripoved, v kateri nastopajo poosebljene živali ali stvari, je zaokrože-
na zgodba s presenetljivim končnim preobratom kakšnega morali-
stičnega pravila, nauka ali kritike. In kritika je pomembna, sploh če 
pade na rodovitna tla. V želji, da bi bila tla naše domovine rodovitna, 
vas lepo pozdravljam! 

Ola Mar

 Ola  
vas farba
 Ola  
vas farba
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V torek, 10. aprila, so v 
Medobčinski splošni knjižni-
ci Žalec predstavili biogra-
fijo Alenke Bratušek V svo-
jih čevljih, ki je pomembno 
knjižno delo njene politične 
poti, zlasti v času, ko je bila 
predsednica vlade. Avtor bio-
grafije, ki je izšla pri Založbi 
Didakta v nakladi 1000 izvo-
dov, je Tadej Golob, pisatelj, 
novinar, urednik, kolumnist 
in alpinist.

Avtor je poznan po odmev-
nih in obsežnih intervjujih, ko-
lumnah, alpinističnih zapisih 
in dosežkih, kamor spada tudi 
vzpon na najvišji vrh sveta Eve-
rest ter z njim povezna knjiga 
Z Everesta, v kateri je popisal 
smučarski podvig Dava Kar-
ničarja. Je tudi najbolj cenjen 
pisec biografij. Opisal je življe-
nje košarkarjev Petra Vilfana 
in Gorana Dragića, glasbenika 
Zorana Predina, igralke Mile-
ne Zupančič, tokratno delo V 
svojih čevljih pa je prva poli-
tična knjiga, ki se je je lotil. 

V pogovoru, ki ga je vodila 
Jolanda Železnik, sta Alenka 
Bratušek in Tadej Golob pri-
povedovala, zakaj sta se lotila 
knjige, kako je nastajala, Alen-
ka pa je obujala tudi spomine 
na otroštvo in mladost, ki ju 
je preživela v Žalcu. Povsod 
ponosno pove, da je Žalčanka, 
čeprav že 30 let živi na Gorenj-
skem. Rada se vrača v Žalec, 
čeprav bolj poredko. Nepo-
sredno se je s politiko začela 

ukvarjati leta 2011, posredno 
pa seveda že prej kot zaposlena 
na ministrstvu za gospodar-
stvo in kasneje na ministrstvu 
za finance. Med drugim je po-
vedala, da je bila štipendistka 
Tovarne nogavic Polzela, eno 
leto pa je delala tudi v podjetju 
Skala Zarja Petrovče. 

»Ko sem se podala v politi-
ko, sem se seveda morala spri-
jazniti s tem, da bo moje delo 
ocenjevano, in to velikokrat 
tako, da mi ne bo všeč in se mi 
bo zdelo krivično. Pa pri tem 
ne mislim na različna forum-
ska mnenja, ki jih je največkrat 
najbolje spregledati, pač pa na 
besede, misli ljudi, ki veljajo za 

strokovnjake in ki oblikujejo 
javno mnenje … Če bi hotela 
komentirati vsako mnenje, s 
katerim se ne strinjam ali bi 
ga rada dopolnila, pojasnila s 
številkami in z drugimi dejstvi, 

bi lahko delovni dan preživela 
ob sestavljanju pisem bralcev. 
Knjiga o moji politični poti, s 
poudarkom na letih 2013 in 
2014, ko sem vodila vlado, se 
mi je zdela elegantnejša reši-
tev,« je med drugim zapisala v 
uvodu knjige Alenka Bratušek, 
na predstavitvi pa je predstavi-
la takratno situacijo, ko so sku-
paj s koalicijo uspeli obvarovati 
državo pred bankrotom, hkrati 
pa se je začel »odboj«, ki je pri-
peljal do sedanje gospodarske 
rasti. »Ko je konec septembra 
2014 vlado prevzel Miro Ce-
rar, je bila gospodarska rast že 
triodstotna, proračun za leto 
2014 pa je bil na prihodkovni 

strani realiziran celo bolje od 
pričakovanega, primanjkljaj pa 
nižji od načrtovanega … Skrat-
ka, vse je šlo po načrtih ali celo 
bolje,« je povedla Bratuškova, 
ki je stopila na čelo vlade v 

najtežjih trenutkih slovenske 
samostojnosti.       

Med drugim nam je Alenka 
Bratušek zaupala tudi, kako 
poteka poslanski dan, kaj poč-
ne v svojem prostem času, ki ga 
seveda ni veliko, seveda pa je 
bilo kar nekaj govora o njenih 
znamenitih čevljih z leopard-
jim vzorcem, ki so dvigali to-
liko prahu. Ne ustavi je nič, ni 
je ustavila niti mučna evropska 
epizoda komisarke. Ostaja v 
politiki, ker še vedno verjame, 
da bo s svojimi znanji lahko 
marsikaj spremenila na bolje. 
V svojih čevlji nadaljuje svojo 
politično pot. Kam jo bo ta pri-
vedla, bo pokazal čas, je pove-

dala. Vsekakor pa je pogumna,  
odločna, vztrajna …

Knjižnica je bila ta večer pol-
na do zadnjega kotička. Med 
gosti je bil tudi akademski sli-
kar Rudi Španzel, avtor ilustra-
cije na naslovnici omenjene 
knjige in častni občan Občine 
Žalec, ki je predstavil nastaja-
nje naslovnice ter ob tem pou-
daril, da je in ostaja Savinjčan, 
čeprav, podobno kot Alenka, 
že dolgo ne živi več v tem oko-
lju. Predstavitve knjige se je 
udeležilo tudi veliko ljudi, ki so 
zaznamovali Alenkina mlada 
leta, med njimi njena nekda-
nja učiteljica Margit Juteršek. 
Svoje razmišljanje o knjigi in 

Alenki kot političarki so izra-
zili Lojze Posedel, župan Janko 
Kos in Matjaž Juteršek, marsi-
kaj pa so si zaupali tudi v pri-
jetnem druženju po uradnem 
delu dogodka. D. Naraglav  

V svojih čevljih

Knjiga V svojih čevljih

Avtor knjige Tadej Golob je v žalski knjižnici predstavil knjigo o Alenki Bratušek 
kot prvi ženski predsednici vlade.

SLS v mesecu marcu pelje 
kampanjo Odpravimo 
1000 neumnosti, s katero 
želimo v Slovenski ljudski 
stranki opozoriti in kasneje 
tudi odpraviti prenekatere 
neumnosti, ki otežujejo 
vsakdanje življenje, 
zavlačujejo postopke ali 
onemogočajo kreativnost.

SLS dela in črpa  
od ljudi – za ljudi,

Prioritete so jasne: znamo gospodarno, sobivamo 
varno in delujemo lokalno. Čas je za razumne rešitve!

zato pozivamo vse, da na spletni strani  

 

oddate svoj prispevek, idejo, predlog,  

kako izboljšati toge birokratske določbe  

ter vnesti sistemske in razumne rešitve.

www.sls.si/odpravimo1000neumnosti
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Med kandidati za poslan-
ca na volitvah v državni 
zbor, ki bodo 3. junija letos, 
je tudi Marjan Golavšek. V 
politiki je dejaven že vrsto 
let in ima že kar nekaj izku-
šenj, zelo aktiven pa je zla-
sti v lokalni skupnosti, na 
področju kmetijstva in v ga-
silstvu. S svojimi izkušnjami 
želi prispevati k boljšemu 
življenju v Sloveniji tudi kot 
poslanec. 

Leta 1963 rojeni Marjan 
Golavšek je osnovno šolo 
obiskoval v Preboldu, šola-
nje pa nadaljeval na poklicni 
šoli za elektrikarja v Maribo-
ru. Zaposlil se je v Tekstilni 
tovarni Prebold, najprej na 
delovnem mestu obratnega 
elektrikarja, kasneje pa je 
opravljal naloge remontne-
ga mojstra v obratu predil-
nice.

»Po petnajstih letih dela 
v tovarni sem se leta 2004 
zaposlil na domači kmetiji. 
Po državnozborskih volitvah 
sem kot predsednik foruma 
za kmetijstvo in podeželje 
SDS opravljal naloge vodje 
kabineta takratne ministrice 
za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Marije Lukačič ter 
naloge člana kabineta pri mi-
nistru Iztoku Jarcu. Po kon-
cu mandata sem se vrnil na 

družinsko kmetijo. V Matkah 
živim z ženo Cvetko, sinom 
Rokom in hčerko Tejo.« 

Vse od mladosti je zelo 
družbeno dejaven.

»Najprej sem v domačih 
Matkah opravljal funkcijo 
predsednika mladinskega 
aktiva pri prostovoljnem ga-
silskem društvu, predsedni-
ka športnega in predsednika 
gasilskega društva. Bil sem 
tudi predsednik Krajevne 
skupnosti Šešče. Od leta 
2000 sem občinski svetnik 
v Občini Prebold, kjer zdaj 
že tretji mandat opravljam 
funkcijo podžupana.«

Marjan Golavšek namenja 
veliko svojega časa delu na 
področju kmetijstva, ne le 
na domači kmetiji. 

»Tretji mandat sem pod-
predsednik Kmetijsko-goz-
darske zbornice Slovenije, 
pred tem sem bil en mandat 
član Sveta Kmetijsko-goz-
darske zbornice Slovenije 
in dva mandata predsednik 
odbora izpostave Kmetij-
sko-gozdarske zbornice Slo-
venije v Žalcu. V Slovenski 
demokratski stranki vse od 
leta 1998 opravljam funkcijo 

predsednika občinskega od-
bora v Preboldu, en mandat 
sem bil član izvršilnega od-
bora SDS ter dva mandata 
predsednik regijske koordi-
nacije savinjsko-šaleške re-
gije. V mandatu 2005–2009 
sem bil član nadzornih od-
borov Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov ter Pod-
jetniškega sklada Republike 
Slovenije. V prostem času 
pa se rad ukvarjam s špor-
tom, sem operativni gasilec, 
predsednik Prostovoljnega 
gasilskega društva Matke 
in mentor naši gasilski ekipi 
članic. Moje življenjsko vo-
dilo je delo, ki je edini porok 
uspeha in napredka za vse 
ljudi. Izhajam iz dela v lo-
kalnem okolju. Šele ko tako 
spoznaš ta lokalna okolja, 
lahko uspešno deluješ na 
državnem nivoju.«

In zakaj se je odločil za 
kandidaturo na držav-
nozborskih volitvah? 

»Vedno sem bil aktiven na 
raznih področjih, hkrati so se 
me dotaknile težave in stiske 
okolja, iz katerega izhajam, in 
dela, ki ga opravljam. Nikoli 
nisem želel biti nemi opa-
zovalec, ampak sem vedno 
želel vplivati na stvari in jih 

predvsem po svojih najbolj-
ših močeh spreminjati na 
bolje. S kandidaturo želim 
izkoristiti priložnost, da kot 
poslanec pomagam, spremi-
njam in prispevam k pozitiv-
nim spremembam v Sloveni-
ji, ki jih potrebujemo.«

Kaj bi bilo potrebno čim 
prej narediti na področjih 
kmetijstva, gospodarstva, 
lokalnih skupnosti, gasil-
stva in delovanja različnih 
društev?

»S takojšnjim znižanjem 
DDV bodo vsa področja dobi-
la dodatna sredstva za svoje 
boljše delovanje. Kmetijstvu 
želimo dati večjo vlogo in 
pomen z davčno razbreme-
nitvijo, debirokratizacijo in 
poenostavitvijo poslovanja 
in trženja. Pri gospodarstvu 
se zavzemamo za razbreme-
nitev plač, lokalnim skupno-
stim pa je potrebno takoj za-
gotoviti financiranje v skladu 
z zakonom. Na področju ga-
silstva je potrebna takojšna 
oprostitev plačila DDV pri in-
vesticijah v gasilsko opremo 
in tehniko. Uspešnejšemu 
delovanju raznih društev pa 
bi pripomogla ukinitev davč-
nih blagajn in zmanjšanje bi-
rokracije.«

Ob tem Marjan Golavšelk 
svojim volivkam in volivcem 
sporoča:

»Nikoli nisem bil človek 
velikih besed in obljub, am-
pak sem vedno poskušal 
ljudi okoli sebe prepričati s 
svojimi dejanji. Upam, da mi 
je to skozi leta uspelo in pu-
stilo sledi v okolju, v katerem 

živimo. Če mi boste dali pri-
ložnost, obljubljam, da bom 
tudi v prihodnje ostal človek 
dejanj, katerega vodilo je is-
kreno delo in hkrati zaveza-
nost domovini.«

PROMOCIJSKO BESEDILO
Naročnik promocijskega
besedila: Marjan Golavšek, 
Matke 34 b, Prebold

Delo je edini porok uspeha in napredka za vse

Marjan Golavšek
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Predsednik mednarodne 
avtomobilistične zveze FIA 
in posebni odposlanec Zdru-
ženih narodov za prometno 
varnost Jean Todt je med obi-
skom v Sloveniji obiskal tudi 
AMZS Center varne vožnje 
na Vranskem, kjer ga je v sre-
do, 4. marca, gostil predse-
dnik Avto-moto zveze Slove-
nije Anton Breznik. 

Generalni sekretar Avto-
-moto zveze Slovenije France 
Kmetič, vodja področja varna 
mobilnost mag. Jure Kostanj-
šek in direktorica AMZS mag. 
Lucija Sajevec so predsedniku 
FIA, katere članica je Avto-
-moto zveza Slovenije, pred-
stavili aktivnosti, ki jih AMZS 
izvaja za izboljšanje prometne 
varnosti. Še zlasti so izposta-
vili aktualne kampanje in pro-
jekte, med drugim podporo 
AMZS globalni kampanji FIA 
3500 življenj (#3500LIVES) 
in kampanjo FIA Regija I Ne 
hiti, ohrani življenja (#NeHiti, 

#SlowDown), izbor Najboljši 
za volanom, v okviru katere-
ga AMZS izbira najboljšega 
mladega voznika ali voznico 
Slovenije, projekt BRAVE, ki 
z raziskavami in znanstvenimi 
prispevki na področju avtono-
mne vožnje raziskuje različne 
vidike avtonomne vožnje in jo 
skuša približati uporabnikom, 
ter aktivnosti in programe 

AMZS Centra varne vožnje na 
Vranskem, ki je eden najso-
dobnejših centrov varne vo-
žnje v tem delu Evrope. 

Predsednik Todt je pohvalil 
sodelovanje Avto-moto zveze 
Slovenije s FIA in tudi aktivno-
sti, ki jih AMZS izvaja na po-
dročju varne mobilnosti.

 T. Tavčar

Eden najsodobnejših v Evropi

Jean Todt, mag. Lucija Sajovec in mag. Jure Kostanjšek    

Neodvisna zveza logistov in 
avtomehanikov Slovenije ter 
Združenje šoferjev in avtome-
hanikov Savinjska dolina sta 
na poligonu v Ločici ob Savi-
nji organizirala tretje državno 
tekmovanje poklicnih vozni-
kov 2018. 

Šoferji in avtomehaniki so 
se med seboj pomerili v hitro-
stnem reševanju cestnoprome-
tnih predpisov ter v vožnji z 
avtobusi in solo do pet ton in 
nad petimi tonami na poligonu 
z ovirami. Tekmovalci so se po-
merili v premagovanju dvanaj-
stih ovir, v bočnem parkiranju, 
vožnji na zagozdo, podiranju 
količkov, parkiranju v garažo in 
drugih disciplinah.

Na tekmovanju je nastopilo 
28 tekmovalk in tekmovalcev. 
V kategoriji solo do 5 ton je 
zmagal Martin Pušnik iz ZŠAM 

Laško, ekipno ZŠAM Laško, v 
kategoriji solo nad 5 ton Ro-
man Tekavc iz ZŠAM Savinjska 
dolina, ekipno ZŠAM Savinjska 
dolina, v kategoriji avtobusov 
Luka Vovk iz ZŠAM Savinjska 
dolina, ekipno ZŠAM Laško, v 

hitrostnem reševanju cestno-
prometnih predpisov pa se je 
najbolje izkazal Štefan Ozval-
dič iz ZŠAM Savinjska dolina. 
Prehodni pokal so osvojili člani 
ZŠAM Savinjska dolina.

 T. Tavčar

Tekmovali šoferji in avtomehaniki

Pri vožnji solo do pet ton z ovirami       

Hiša Sadeži družbe Žalec 
se z uricami pletenja vsak po-
nedeljek od 9. do 11. ure pri-
družuje projektu Hobotnice, 
v okviru katerega obiskovalke 
pod mentorstvom Marjete 
Hudovernik pridno kvačkajo 
male hobotnice za nedono-
šenčke.

Projekt kvačkanja hobotnic 
se je začel leta 2013 na Dan-
skem. Do danes so jih ustvarili 
že več kot 27.000. Ko so prvo 
hobotnico položili k nedono-
šenčku, so se kmalu pokazali 
pozitivni terapevtski učinki, 
zato so s projektom začele tudi 
ostale evropske države. Od 
septembra 2017 projekt ura-
dno poteka tudi pri nas.

Pobudnica projekta v Slove-
niji je Tjaša Bevc.

Zakaj hobotnica? »Prvo 

kvačkano hobotnico sem s 
kratkim opisom poslala na 
Društvo za prezgodaj rojene 
otroke. Na enoti za intenzivno 
terapijo in nego novorojenčk-
ov v ljubljanski porodnišnici 
so preučili projekt in pokazali 

zanimanje, da bi to preizkusili 
tudi pri nas. Da nedonošenčki 
dobijo prav hobotnice, je zara-
di zavitih lovk, ki spominjajo 
na popkovino v maternici. V 
ta namen v Hiši Sadeži družbe 
Žalec in v trgovini Nitka zbira-
mo prostovoljne prispevke za 
nakup bombažne volne. Hvala, 
ker pomagate, mali junaki vam 
bodo hvaležni!« T. Tavčar

Hobotnice za nedonošenčke

Tudi v Žalcu so pletli hobotnice za nedonošenčke.

Urice pletenja v Hiši Sadeži družbe v Žalcu                                      

Gobarsko mikološko dru-
štvo Polzela je za svoje člane 
organiziralo kuharski delav-
nici, ki sta ju pripravila in vo-
dila Franc in Marta Uratnik. 
Delavnici sta potekali v go-
spodinjski učilnici OŠ Polze-
la, udeležilo pa se ju je skupaj 
29 članic in članov. 

Udeleženci so si bili enotni, 
da bi težko našli hrano, ki bi 
se pripravljala na tako različne 

načine, imela tako dober okus 
in hkrati tako visoko hranilno 
vrednost, kot jo imajo gobe. 
Kot sta povedala voditelja, so 
se na delavnici učili kuhati 
zrezke s porijem in ovsenimi 
kosmiči, čemaževo juho, špa-
gete s tisoč zelišči, čemaževo 
omleto, brokoli in cvetačo z 
gobami, pripravili so mesni 
fondi in raclett, zaključili pa so 
s flambiranim breskovim kom-

potom in vaniljevim sladole-
dom. Delavnici sta potekali 
v prijetnem in prijateljskem 
vzdušju, vsi udeleženci pa so 
bili enotni, da naj bi s podob-
nimi kulinaričnimi gobarskimi 
srečanji nadaljevali tudi v pri-
hodnje. Udeleženci delavnice 
so ob koncu prejeli tudi po-
trdilo o udeležbi na kuharski 
delavnici.

 T. Tavčar

Kuha vedno več moških

Kuharski delavnici na Polzeli                                             

Rdeči križ Slovenije je v šol-
skem letu 2017/18 organiziral 
že 12. državno preverjanje 
usposobljenosti osnovnošol-
skih ekip prve pomoči. To po-
teka na treh stopnjah, in sicer 
na lokalnem, regijskem in dr-
žavnem nivoju. V četrtek, 12. 
aprila, je preverjanje na lo-
kalnem nivoju potekalo tudi 
za    osnovne šole spodnjesa-
vinjskih občin. Zmagala je 
ekipa PP OŠ Šempeter z men-
torico Boženo Svet. Ekipa bo 
Območno združenje RK Ža-
lec in svojo šolo zastopala na 
regijskem preverjanju uspo-
sobljenosti osnovnošolskih 
ekip prve pomoči v Šmarju 
pri Jelšah.

Preverjanje usposobljeno-
sti osnovnošolskih ekip prve 
pomoči obsega teoretični in 
praktični del. Teoretični ob-
sega 40 vprašanj s področja 
prve pomoči in 10 vprašanj 
o gibanju Rdečega križa. Pri 
praktičnem delu preverjajo 
znanje o nudenju prve pomo-
či pri oskrbi zbranih primerov 
poškodb. Ekipo sestavlja šest 
članov, ima pa lahko tudi re-
zervnega člana, ki se lahko 
enakopravno vključi v prever-
janje.

Ekipe, ki so bile najboljše na 
regijskih preverjanjih, se bodo 
udeležile državnega preverja-
nja usposobljenosti osnovno-
šolskih ekip prve pomoči, ki 

bo 12. maja potekalo v Mla-
dinskem zdravilišču in letovi-

šču RK Slovenije na Debelem 
rtiču. D. N.

Ekipe prve pomoči OŠ na državnem

Pri praktičnem delu preverjajo znanje o nudenju prve pomoči.

OGRAJNI IN VRATNI SISTEMI
Aluminij & Jeklo

D_Projekt d.o.o.
razvoj, inženiring in storitve

www.dprojekt.si

- Najboljša rešitev in vrhunska kakovost
- Brez vzdrževanja in moderen dizajn
- Odlična cena in kakovostna montaža

Mestni trg 5, 3310 Žalec
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Javni zavod Žalske lekar-
ne je v sodelovanju z Občino 
Žalec in ob pomoči vodnikov 
iz planinskih društev Galicija 
in Žalec ob svetovnem dnevu 
zdravja ponovno organiziral 
pohod za zdravje. 

Letošnji pohod je bil že se-
demnajsti po vrsti, udeležilo pa 
se ga je okoli 650 pohodnikov, 
ki so se na pot podali izpred 
Športnega centra Žalec, nada-
ljevali mimo Gotovelj do Pod-
loga in Jame Pekel ter preko 
Požarišča do Lovskega doma 
Rinka na Sv. Jedrti nad Go-
tovljami. Prehodili so 13 km 
dolgo traso in  premagali okoli 
300 m nadmorske višine. Nekaj 
udeležencev pohoda, ki bi tež-
je zmogli skoraj dve uri dolgo 
traso, pa je ubralo krajšo pot iz 
Žalca in preko  Gotovelj do ci-
lja, kjer so se pridružili prijetno 
razpoloženi druščini. Ob tem 
so oživeli tudi spomini na pre-
teklost, na nekdanja druženja, 
manjkalo pa tudi ni obljub in 
dogovorov za še kakšno skupno 
srečanje ali pohod. 

Na cilju, kjer so organizatorji 
pohodnike pogostili z zdravim 
okrepčilom, toplim napitkom, 
poskrbeli za glasbo in zanimi-
ve informacije o zdravju, smo 
o pohodu spregovorili z nekate-
rimi pohodniki in tudi z direk-
torico Javnega zavoda Žalske 
lekarne Natašo Čater. »Vesela 
sem, da nam je pohod znova 
tako dobro uspel, da so ljudje 
nasmejani in veseli, ker so nare-
dili nekaj zase in svoje zdravje. 
Vsako leto znova dobivamo v 
številčni udeležbi tudi potrdi-
tev, da se je pohod resnično pri-
jel in bi ga mnogi pogrešali, če 
ga ne bi več organizirali. Leto-
šnje vreme je bilo res kot naro-

čeno in si boljšega ne bi mogli 
želeti. Tudi tokrat smo poskrbe-
li za dobro počutje pohodnikov 
po prihodu na cilj. Poleg zdra-
vega obroka in čaja ter glasbe so 
se lahko tudi letos na stojnicah 
razstavljavcev seznanili z izdelki 
naših partnerjev za zdravje. Pri-
pravili smo tudi nekaj nagrad za 
udeležence pohoda in s tem še 
popestrili naše druženje,« je de-
jala Čatrova in ob tem obljubila, 
da se bodo ob letu osorej znova 
potrudili pripraviti to tradicio-
nalno druženje za zdravje.

V nadaljevanju smo o po-
hodu povprašali še nekaj na-
ključno izbranih pohodnikov, 
ki so bili navdušeni nad leto-
šnjo organizacijo pohoda za 
zdravje. Majda Dobrič nam je 
zaupala, da je letošnji pohod že 
njen petnajsti, dvakrat se ga ni 
mogla udeležiti iz objektivnih 
razlogov: »Zame je ta pohod, 
in rekreacija na splošno, način 
življenja, je pohod za zdravje, ki 
je največja vrednota, še posebej 
v naših letih. Vsi nekam hitimo, 
vsakemu se mudi, pozabljamo 
pa na svoje zdravje. Če tega ni, 
človek nima pravega življenja. 
Potrebno se je gibati, telovaditi, 

tako živeti in s tem dajati tudi 
vzgled mladim in jim to nekako 
vcepiti v glavo. S tem namenom 
je z nama prvič tudi vnuk.«

Jože Avsec iz Kasaz pa nam je 
povedal, da se pohoda udeležu-
je že od vsega začetka, manjkal 
je le enkrat, pa še takrat upra-
vičeno: »Ta pohod je pravo 
spomladansko prebujanje in 
balzam za dušo in telo. Tudi 
sicer rad veliko hodim in pla-
ninarim, a ta pohod je le nekaj 
posebnega, drugačnega in zelo 
bi mi bilo žal, če bi ostal doma. 
Prijetno in veselo je bilo na poti, 
tu pa je na splošno zelo prijetno 

ob vsem tem, kar nam nudijo. 
Letos je svoje dodalo še čudo-
vito vreme, tako da si človek 
kaj lepšega ne more želeti. Je pa 
bilo že tudi precej drugače, hla-
dno in nič kaj spomladansko. 
Vendar smo se imeli tudi takrat 
lepo, za kar gre organizatorjem 
vsa zahvala.«

S pohvalo organizatorjem 
sva začela pogovor tudi z Da-
vorinom Cokanom, ki je ob 
tem dejal: »Pohod za zdravje 
je res pohod v pravem pomenu 
te besede. Po pohodu se lju-
dje nekako zbudijo v pomlad, 
začnejo intenzivneje migati in 
s tem bolj zdravo živeti. Da-
našnji pohod je moj osmi in 
vedno je bilo lepo in doživeto, 
še posebej veselo je na cilju, 
kjer se srečujemo in družimo 
ob glasbi ter tudi kaj pojemo 
in popijemo. Sicer pa grem 
na pohod skupaj s sorodniki, 
sosedi in še s kom in je že to 

zagotovilo, da se imamo lepo.«
Podobnega mnenja je tudi 

Vojko Bršek: »Ta prihod je 
zelo prijeten in vsi se ga z vese-
ljem udeležujemo. Trasa je zelo 
posrečena, saj gre po ravnini in 
malo po hribovitem delu, tako 
da ni pretežka in ne prelahka. 
Leta nazaj sem hodil po daljši 
trasi, odkar imam za sabo štiri 

srčne operacije, pa prehodim 
krajšo razdaljo iz Žalca in pre-
ko Gotovelj do Sv. Jedrti, kar 
pa je tudi precej. Lep je pogled 
na množico ljudi, ki se vije iz 
Žalca do Jedrti po eni ali drugi 
poti. Danes pa je k temu svoje 
pridalo tudi vreme, tako da je 
bilo naravnost fantastično.«

 D. Naraglav

Pohod za zdravje že sedemnajstič

Pogled na pohodnike, ki uživajo po prehojeni poti.

Majda Dobrič

Vojko Brešek

Jože Avsec

Nataša Čater

Davorin Cokan

V cerkvi sv. Petra v Šem-
petru je bilo drugo aprilsko 
nedeljo zelo slovesno. Pra-
znovali so namreč 70-letnico 
rojstva priljubljenega župni-
ka Mirka Škofleka in prosla-
vili 45-letnico njegovega pa-
storalnega dela. 

Pri nedeljski maši, ki jo že 
32 let daruje v šempetrski cer-
kvi, so mu na koru v zahvalo 
zapeli trije odrasli zbori, ki so 
svoje glasove združili v enega, 
otroški župnijski zbor pa je 
zapel ob oltarju. V imenu vseh 
faranov in sodelavcev v župniji 
se mu je z darilom in nagovo-
rom zahvalil cerkveni ključar 
Boštjan Razboršek, z voščili 
so mu izrazili spoštovanje in 
zahvalo tudi člani dveh zakon-
skih skupin, predstavniki PGD 
Šempeter, predsednik MPZ 
Zvon, predsednik planinske-
ga društva, predsednica KD 
Grifon, predsednik Društva 
upokojencev Šempeter, pred-
sednica Rdečega križa in pred-
sednica Krajevne skupnosti 
Šempeter Zdenka Jan. Vošči-
lom pa so se pridružili tudi šte-
vilni posamezniki, med njimi 

prijatelji iz Majšperka, Ljublja-
ne in Šentvida pri Stični.

S slavjem so nadaljevali v 
dvorani tamkajšnjega gasilske-
ga doma, kjer so farani poskr-
beli za projekcijo fotografij iz 
njegovega življenja, ob tem so 
nazdravili in zapeli, slavljenec 
pa je razrezal torto, ki mu jo je 
podaril Zvone Štorman.

Mirko Škoflek je vsestransko 
aktiven sokrajan, ki ga ima-
jo ljudje res radi. Dejaven je 

na različnih področjih in na 
različne načine združuje kra-
jane (s petjem, športom, de-
lovanjem v različnih skupina, 
ki delujejo v okviru župnije, 
otroškem oratoriju …). Že kar 
nekaj let ob koncu veroučnega 
leta popelje devetošolce na iz-
let v Gardaland. Poleg tega je 
redni ustvarjalec verskih od-
daj na Radiu Celje in dekan 
žalske dekanije. Leta 2012 je 
prejel občinsko plaketo »za 

prizadevanje pri razvoju kra-
ja, društvenih dejavnostih in 
aktivnostih na področju ohra-
njanja kulturne dediščine«. Je 
tudi velik ljubitelj živali, še po-
sebej psov – škotskih ovčarjev, 
ki ga spremljajo že več kot štiri 
desetletja, zdaj sta njegova zve-
sta štirinožna prijatelja Roki in 
Piko.

 D. Naraglav

Šempetrsko nedeljsko slavje

Slavljenec je med svojimi farani razrezal torto.

Med mašno daritvijo, ki jo opravlja že 45 let.
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Občina Žalec je letos or-
ganizirala že 25. občinsko 
pomladansko akcijo urejanja 
in čiščenja okolja, ki so jo pri-
pravili v okviru obeleževanja 
svetovnega dneva voda (22. 
marca), svetovnega dneva 
Zemlje (22. aprila), nateča-
ja Turistične zveze Slovenije 
»MOJA REKA SI – Povezu-
jemo čistilne akcije za čiste 
reke 2018«, dneva zdravja, 
vključili pa so se tudi v »Dan 
za spremembe« v organizaciji 
Slovenske filantropije.

Občina Žalec je akcijo že 
tradicionalno pripravila v so-
delovanju z vsemi krajevnimi 
skupnostmi in Mestno sku-
pnostjo Žalec, društvi, osnov-
nimi šolami, vrtci in podjetji. 
Pri akciji sta sodelovali in jo 
podprli tudi UPI Žalec ter Hiša 
Sadeži družbe Žalec. Cilji akci-
je so skrb za urejeno, čisto in 
prijazno življenjsko in naravno 
okolje, ki bo prijetno za obča-
ne in obiskovalce, osveščanje 
in izobraževanje ter krepitev 
prostovoljstva.

Akcija je potekala med 9. in 
11. uro. Šole so ta dan izvajale 
tudi druge dejavnosti – špor-
tne in izobraževalne. Na OŠ 
Šempeter so na primer urejali 
športni park in otroško igrišče. 
Turistična društva so poleg po-
biranja smeti urejala tudi zele-

nice.
Okolje je čistilo največ pro-

stovoljcev v zadnjih letih – 
3.298, od tega 2.297 otrok 
z vzgojitelji in 1001 občan. 
Čistili so javne površine ob 
vodotokih, cestah, železniški 
progi, sprehajalnih in planin-
skih poteh, okolico šol, vrtcev, 
športnih objektov, planinskih, 
lovskih domov in drugih jav-
nih objektov. Očistili so tudi 
večje divje odlagališče ob cesti 
na Plevno. Odpadke so zbirali 
ločeno, zbrali pa so približno 
15.500 kg odpadkov, kar je ne-
koliko manj kot lani (17.560 
kg). Podatki so razveseljivi in 
kažejo na dejstvo, da je tudi za-
radi rednega čiščenja manj od-
padkov v našem okolju, manj 
je bilo tudi kosovnih odpad-

kov, ki jih sicer uspešno zbirajo 
v zbirnem centru v Vrbju.

Ob tej priložnosti so izdelali 
letak z navodili in izhodišči za 
celovito in trajnostno ravnanje 
z odpadki, ki so ga prejela vsa 

gospodinjstva v žalski občini, 
letake pa so razdelili tudi učen-
cem in učiteljem vseh osnov-
nih šol in podružničnih šol ter 
vrtcem. Letos so udeleženci 
prejeli še nagrado – trajno-

stno vrečko, ki so jo pripravili 
v okviru projekta Zero Waste 
Občine Žalec.

Pri izvedbi akcije so sodelo-
vala različna podjetja, ki so po-

skrbela za vreče in rokavice ter 
brezplačen odvoz in odlaganje 
odpadkov na odlagališče RCE-
RO, Občina Žalec pa je poskr-
bela tudi za malico. T. Tavčar

Okolje čistili že petindvajsetič

V Gotovljah

Pri POS Trje

V zbirnem centru v Vrbju Ob čiščenju so poskrbeli tudi za urejanje okolja.

Ob glavni cesti v Žalcu

Člani šempetrskega turističnega društva so vsako leto aktivni pri urejanju okolja.

Občina Polzela je v petek, 
13., in v soboto, 14. aprila, 
organizirala čistilno akcijo, 
v kateri je sodelovalo kar 32 
društev in 6 krajevnih odbo-
rov, skupaj pa okrog 920 ob-
čanov. 

Med njimi je bilo tudi 450 
otrok iz vrtca in OŠ Polzela ter 
Podružnične osnovne šole An-

draž nad Polzelo. V dveh dneh 
so zbrali okrog 50 kubičnih 
metrov odpadkov, največ je 
bilo mešanih. Ugotavljajo, da 
je največ odpadkov še vedno 
ob cestah, železniški progi in 
ob brežinah vodotokov. Odkri-
li so tudi eno divje odlagališče, 
in sicer pri obiralnem stroju na 
Bregu pri Polzeli. T. Tavčar

Čistilo okoli 920 občanov

Pri obiralnem stroju na Bregu pri Polzeli so našli večje črno odlagališče.  

Člani Društva upokojencev Polzela, Gobarsko mikološkega društva in 
Medgeneracijskega društva Mozaik generacij so čistili brežino potoka in cesto v 
Slatine.

V preboldski občini so v 
soboto, 14. aprila, organi-
zirali pomladansko čistilno 
akcijo. Koordinatorica akcije 
je bila Metka Šribar iz občin-
ske uprave Občine Prebold, 
ki je poskrbela tudi za roka-
vice, vrečke in odvoz odpad-
kov ter malico za vse udele-
žence.

Na dan akcije se je s čišče-

njem spoprijelo 133 občanov 
iz devetih krajevnih odbo-
rov. Udeleženci so pobirali 
odpadke po svojih vaseh, ob 
vodotokih, cestah, gozdovih, 
travnikih … in v zbirni center 
v Latkovi vasi pripeljali precej 
traktorskih in avtomobilskih 
prikolic najrazličnejših od-
padkov. Marsikdo je tja pri-
peljal tudi odpadke iz svojega 

domačega okolja. Akciji čišče-
nja okolja so se pridružili tudi 
upokojenci in člani nekaterih 
drugih društev, lovci pa so se, 
zdaj že tradicionalno, pridru-
žili KO Marija Reka.   

V zbirnem centru v Latkovi 
vasi so pri raztovarjanju pri-
kolic in razvrščanju odpad-
kov, poleg delavca iz podjetja 
Simbio, pomagali tudi javni 

delavci, ki skrbijo za urejenost 
občine. Kot pravi Metka Šribar 
in kot so povedali predsedniki 
krajevnih odborov, je situaci-
ja zdaj bistveno drugačna kot 
pred leti, zlasti ni več veliko 
kosovnih odpadkov. Žal pa so 
še vedno posamezniki, ki jim 
ni mar za okolje in onesnažu-
jejo naravo in svoje vasi.

 D. Naraglav

Za lepše okolje z manj odpadki  

Udeleženci čistilne akcije so z odpadki napolnili kar nekaj vreč.Marsikdo je v zbirni center pripeljal odpadke s svojo avtomobilsko prikolico.



17april 2018NAPOVEDNIK

OBČINA ŽALEC

Torek, 1. maj, od 9. ure dalje
srečanje planincev na Brnici;
PD Liboje.

Sreda, 2. maj, ob 19. uri
Pogoji za zagotavljanje garancije od 
progresije do prosperitete,
predavanje Irene Goltez;
Bergmanova vila;
Društvo Plemenitosti.

Petek, 4. maj, ob 8.30 (vsak petek)
tai chi;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 4., in sobota, 5. maj, od 8. 
do 18. ure
dnevi odprtih vrat Vrta zdravilnih 
in aromatičnih rastlin
IHPS Žalec.

Sobota, 5. maj, od 8. do 12. ure
(vsako soboto)
Podeželska tržnica Žalec;
JKP Žalec.

Sobota, 5. maj, od 8. do 12. ure
kmečka tržnica pod stoletnimi 
lipami
v Gotovljah;
TOD Lipa Gotovlje.

Sobota, 5. maj, ob 8.30
joga za starejše;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sobota, 5. maj, ob 9.30
nasveti za vrtnarjenje po metodi 
M. Thun;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sobota, 5. maj, med 16. in 18. uro
jezdenje ponijev pri Ribniku Vrbje;
ob slabem vremenu odpade;
TIC Žalec.

Sobota, 5. maj, ob 19.00
ansambel Pik, neuveljavljeni na 
odru;
tržnica pri fontani;
ZKŠT Žalec.

Nedelja, 6. maj, od 8.30 dalje
teniški turnir Maj open;
teniška igrišča pri POŠ Trje;
TK Trje 2000.

Ponedeljek, 7. maj, ob 9. uri 
(vsak ponedeljek)
urice pletenja in tečaj polstenja 
volne;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Ponedeljek, 7. maj, ob 17. uri
pravljične minute in ustvarjalnica
v prostorih OŠ Petrovče.

Ponedeljek, 7. maj, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Liboje.

Ponedeljek, 7. maj, ob 19.30
Staromodna komedija, SNG Dra-
ma Maribor; 
za gledališki abonma ponedeljek 
in izven;
Dom II. slovenskega tabora Žalec;
ZKŠT Žalec.

Torek, 8. maj, ob 9. uri 
(vsak torek)
tai chi;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Torek, 8. maj, ob 19.30
Staromodna komedija, SNG Dra-
ma Maribor; 
za gledališki abonma torek in 
izven;
Dom II. slovenskega tabora Žalec;
ZKŠT Žalec.

Sreda, 9. maj, ob 8.30
(vsako sredo)
telovadba za hrbtenico;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sreda, 9. maj, ob 10. uri
indijska kuhinja;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Sreda, 9. maj, ob 17. uri
Večer filmske glasbe;
nastop učencev klavirja in flavte;
dvorana GŠ Risto Savin Žalec.

Četrtek, 10. maj, ob 11. uri
Ornament – odprtje razstave likov-
nih del 
učenk in učencev OŠ Sp. Savinjske 
doline;
Savinov likovni salon Žalec;
razstava bo na ogled do 3. junija.

Četrtek, 10. maj, od 14.30 dalje
medobčinsko atletsko prvenstvo;
Športni center Žalec.

Četrtek, 10. maj, ob 16. uri
Humor je resna stvar, srečanje 
knjižnično bralnega kluba
v sodelovanju UPI Žalec in MSK 
Žalec.

Četrtek, 10. maj, ob 19. uri
250 km teka po puščavi – Ma-
rathon Des Sables – Peru 2017;
potopisno predavanje Roberta 
Kerežije;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Petek, 11. maj, ob 19. uri
»Plešemo in pojemo«;
slavnostno regijsko odprtje TLK 
2018;
Dom II. slovenskega tabora Žalec;
OI JSKD Žalec.

Petek, 11. maj, ob 19. uri
APZ Risto Savin;
odprta vaja in nastop;
POŠ Gotovlje.

Sobota, 12. maj, ob 8. uri
Razpnimo jadra – pohod na Kal;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica in ZKŠT Žalec.

Sob., 12. maj, med 16. in 18. uro
jezdenje ponijev pri Ribniku Vrbje;
ob slabem vremenu odpade;
TIC Žalec.

Sobota, 12. maj, ob 20. uri
letni koncert MePZ A Cappella;
KD Petrovče;
Hmeljarski dom Petrovče.

Nedelja, 13. maj, ob 6. uri
pohod Golica–Petelinjek;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 13. maj, od 8.30 dalje
teniški turnir posameznikov;
teniška igrišča pri POŠ Trje;
TK Trje 2000.

Ponedeljek, 14. maj, ob 19. uri
zaključna prireditev Savinjčani 
beremo 2017/18;
Dom II. slovenskega tabora Žalec;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Torek, 15. maj, ob 19.30
Večer Savinove glasbe v počastitev 
60-letnice GŠ Risto Savin Žalec;
dvorana GŠ Risto Savin Žalec.

Torek, 15. maj, ob 20. uri
Dekliščina, komedija; 
Špas Teater;
Dom II. slovenskega tabora Žalec; 
TIC Žalec.

Sreda, 16. maj, ob 19.30
Folklorna skupina Kobula;
odprta vaja in nastop;
tržnica pri fontani;
TIC Žalec.

Četrtek, 17. maj, ob 7. uri
pohod Mala Gora–Čavn;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Četrtek, 17. maj, ob 11. uri
slikarska delavnica;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Petek, 18. maj, ob 16. uri
predavanje o varni rabi zdravil,
o homeopatskih zdravilih in pre-
bavnem traktu;
predavata mag. farm. Nataša Čater 
in Saša Smajila;
Koronarni klub Žalec, Hmeljarska 
3, Žalec (I. nad.).

Petek, 18. maj, ob 19. uri
»Sredi zvezd«, festival accapella 
skupin,
koncert obetavnih mladih zasedb;
tržnica pri fontani;
OI JSKD, ZKŠT, Občina Žalec.

Sobota, 19. maj, ob 6. uri
pohod na Savinjsko sedlo;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Sobota, 19. maj, ob 7. uri
Križem kražem 9: Grmada–Tolsti 
vrh–Vipota;
izpred pisarne PD Žalec.

Sobota, 19. maj, od 9. ure dalje
košnja na star način;
Bobovnikov travnik;
TD Vrba Vrbje.

Sobota, 19. maj, od 10. ure dalje
3, 2, 1 – start, začetek športne 
akcije Razpnimo jadra;
Športni center Žalec;
ZKŠT Žalec, OE Šport.

Petek, 19. maj, ob 19. uri
»Sredi zvezd«, festival accapella 
skupin,
koncert uveljavljenih zasedb z 
gosti;
Dom II. slovenskega tabora Žalec;
OI JSKD, ZKŠT, Občina Žalec.

Nedelja, 20. maj, ob 5. uri
Vrhovi prijateljstva;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 20. maj, ob 6. uri
pohod Rastke–Travnik;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Ned., 20. maj, med 12. in 20. uro
»Kuhna pri fontani«;
tržnica pri fontani;
TIC Žalec.

Nedelja, 20. maj, od 15. do 19. ure
»Društva se predstavijo«, zaključek 
TLK 2018;
tržnica pri fontani;
OI JSKD Žalec, ZKŠT Žalec, kul-
turna društva.

Ponedeljek, 21. maj, ob 19. uri
Utrip domoznanstva: video razsta-
va fotografij
gradu Žovnek zadnjih 50 let, avtor 
Boris Skalin;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Sreda, 23. maj,
MOJ KINO;
Dom II. slovenskega tabora Žalec.

Sreda, 23. maj, ob 17. uri
Cici olimpijada – Mi smo prvi, 
športno druženje prvošolčkov;
Športni center Žalec;
ZKŠT Žalec, OE Šport.

Sreda, 23. maj, ob 19. uri 
recital kitarista Martina Mutca iz 
razreda prof. Katje Klinc, 
dvorana Glasbene šole Risto Savin 
Žalec; 
GŠ Risto Savin Žalec, 710 28 60.

Četrtek, 24. maj, ob 16.30
veliki tolkalni koncert z gosti in 
promenado nastopajočih 
po ulicah Žalca v počastitev 60-let-
nice Glasbene šole Risto Savin 
Žalec;
tržnica pri fontani;
vstop prost;
GŠ Risto Savin Žalec, 710 28 60.

Petek, 25. maj, od 15.30 do 18.00
sprejemni preizkusi za vpis v glas-
beno šolo za 2018/19;
prostori GŠ Risto Savin Žalec. 

Petek, 25. maj, ob 17. uri
praznik vina, ocenjevanje vin in 
podelitev priznanj,
vodena pokušnja najboljših vin;
Dom kulture Svoboda Griže;
Društvo savinjskih vinogradnikov.

Petek, 25. maj, ob 20. uri
Zgodbe časa – odprtje razstave 
likvnih del M. Maleša, M. Kavčiča,
M. Preglja, A. Ožbolta;

Dvorec Novo Celje;
razstva bo na ogled do 30. sep.

Sobota, 26. maj, ob 9. uri
košnja po starih običajih;
Obrezov kozolec na Zaloški Gorici;
TD Petrovče.

Sobota, 26. maj, od 10. do 14. ure
otroške kreativne delavnice, šport-
ne igre, druženje, socializacija;
Ribnik Vrbje;
Društvo Plemenitosti.

Sobota, 26. maj, od 14. do 20. ure
Sevnica se predstavi;
tržnica pri fontani;
TIC Žalec.

Nedelja, 27. maj, ob 7. uri
pohod Stari pisker–spomenik 
talcem v Zabukovici;
odhod iz Migojnic;
PD Zabukovica.

Nedelja, 27. maj, ob 10. uri
Na kolo, družinsko kolesarjenje
od Žalca do Celja;
start za občinsko stavbo OŽ;
ZKŠT Žalec, OE Šport.

Nedelja, 27. maj, ob 18. uri
60 let MPZ KD Petrovče, slavnost-
ni koncert;
Hmeljarski dom Petrovče;
KD Petrovče.

Ponedeljek, 28. maj, ob 18. uri
odprtje Petrovčevanja, koncert in 
druženje krajanov;
Dvorec Novo Celje;
KD Petrovče.

Torek, 29. maj, ob 17. uri
Cici olimpijada, športno druženje
 4- in 5-letnikov iz Vrtcev Občine 
Žalec; Športni center Žalec;
ZKŠT Žalec, OE Šport.

Torek, 29. maj, ob 17. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Ponikva.

Torek, 29. maj, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Medobčinska splošna knjižnica 
Žalec.

Torek, 29. maj, ob 19.30
57. regijsko Linhartovo srečanje,
1. predstava na srečanju odraslih 
gledaliških skupin;
Dom II. slovenskega tabor Žalec;
vstop prost; 
JSKD, OI JSKD Žalec.
 
Torek, 29. maj, ob 18. uri
Po pravljici diši – pravljična ura;
Krajevna knjižnica Griže.

Sreda, 30. maj, ob 19.15
Bralni klub;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 31. maj, ob 10.30
Uporaba zelišč in začimb v vsak-
danjem življenju;
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 31. maj, ob 19.30
Da te kap, komedija, gledališka 
sekcija KD Liboje;
Hmeljarski dom Petrovče;
KD Petrovče.

OBČINA BRASLOVČE

Torek, 1. maj,  ob 8. uri
prvomajski pohod na Dobrovlje; 
zbor pri POŠ Letuš;
ŠD Savinja Letuš.

Torek, 1. maj, ob 10.30 
prvomajsko srečanje pri Šmiglovi 
zidanici; 
PGD Grajska vas.

Sobota, 5. maj, ob 19. uri
»Pesem pomladi«, območna revija 
odraslih pevskih zborov
in malih vokalnih skupin;
Dom kulture Braslovče;
JSKD OI Žalec.

Nedelja, 6. maj, ob 17. uri
»Pesem pomladi«, območna revija 
odraslih pevskih zborov
in malih vokalnih skupin;
Dom kulture Braslovče;
JSKD OI Žalec.

Sreda, 9. maj,
pohod na Gozdnik in Kotečnik; 
odhod s parkirišča OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Sreda, 9. maj, ob 11. uri
11. srečanje v počastitev dneva 
zmage;
športno igrišče v Letušu;
Združenje borcev za vrednote 
NOB.

Četrtek, 10. maj, ob 18. uri
odprtje razstave slik Barbare Popit 
in Waldorfske šole
z glasbenim nastopom otrok ob 
zvočnem doživetju violine;
Občinska knjižnica Braslovče in 
Prosvetno društvo Braslovče.

Sobota, 19. maj, ob 18. uri
odprtje »Skupnega placa«;
prireditveni prostor v Braslovčah; 
kulturni program in Braslovška 
kuhna;
Občina Braslovče in ZIKŠT 3 
jezera.

Nedelja, 20. maj,
pohod na Snežnik;
odhod s parkirišča OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Nedelja, 20. maj, ob 19. uri
koncert zdravniškega orkestra 
Camerata medica in
MePZ Marije Vnebovzete;
v cerkvi v Braslovčah;
Prosvetno društvo Braslovče.

Sobota, 26. maj, med 9. in 12. uro
ustvarjalno-zabavna tematska 
delavnica za otroke; 
ZIKŠT 3 jezera.

Nedelja, 27. maj,
pohod na Bevkov vrh in ogled 
Bolnišnice Franja;
odhod s parkirišča OŠ Braslovče;
PD Dobrovlje Braslovče.

Torek, 29. maj, ob 18. uri
ekološka pravljična ustvarjalnica 
»Gremo mi zeleno«; 
Občinska knjižnica Braslovče.

OBČINA PREBOLD

Torek, 1. maj, ob 10.30
prvomajsko srečanje;
Šmiglova zidanica.

Četrtek, 3. maj, 
polaganje venca k spomeniku pri 
Steski jami; Ponikva pri Žalcu;
odhod z AP Prebold;
KO ZB NOB Prebold.

Petek, 4. maj,
pohod na Mrzlico;
zbor v Gaju Prebold;
DU Prebold.

Sobota, 5. maj, od 8. ure dalje
(vsako soboto)
kmečka tržnica;
Režajeva domačija in
dvorišče muzejske zbirke;
Občina Prebold in TD Prebold.

Torek, 8. maj, ob 19. uri
predstavitev knjige Dotik sočutja
iz večnosti avtorice D. Stropnik;
Občinska knjižnica Prebold.

Sobota, 9. maj,
dan zmage v Letušu;
odhod z AP Prebold;
KO ZB NOB Prebold.

Sobota, 12. maj, ob 7. uri
pohod po Oglarski poti;
odhod izpred OŠ Prebold;
PD Prebold.

Sobota, 12. maj, ob 8. uri
pohod po grajskih poteh;
zbor pred graščino;
ZND Prebold.

Sobota, 12. maj,
vampijada;
Športni park Latkova vas;
ŠD Latkova vas.

Sobota, 12. maj,
teniški turnir izžrebanih dvojic;
teniška igrišča pri bazenu;
ŠD Partizan Prebold.

Sobota, 12. maj, 
obletnica konca vojne;
Poljana na Koroškem;
odhod z AP Prebold;
KO ZB NOB Prebold.

Nedelja, 13. maj, ob 7. uri
pohod na Blegoš;
odhod izpred OŠ Prebold;
PD Prebold.

Torek, 15. maj, ob 19. uri
S knjižnico po svetu:
Himalaja (Brane Ternovšek);
Občinska knjižnica Prebold.

Torek, 15. maj, od 19. do 20. ure
meritve holesterola, krvnega slad-
korja,
trigliceridov in RR;
KO RK Prebold.

Petek, 18., in sobota, 19. maj,
sejem rabljene športne opreme;
Režajeva domačija in 
dvorišče muzejske zbirke;
SK Prebold.

Petek, 18. maj, od 15. do 18. ure
mednarodni dan muzejev –
dan odprtih vrat Muzejske zbirke
Prebold skozi čas;
prostori muzejske zbirke;
ZND Prebold.

Petek, 18. maj,
letni koncert zborov
OŠ Prebold.

Sobota, 19. maj, ob 20. uri
letni koncert MPZ Prebold;
Gaj Prebold;
KD Antona Schwaba.

Nedelja, 20. maj, ob 7. uri
pohod na Travnik;
odhod izpred OŠ Prebold;
PD Prebold.

Od pon., 21., do petka, 26. maja,
ob 17. in 18. uri
tečaj rolanja;
igrišča pri OŠ Prebold;
ŠZ Prebold.

Četrtek, 24. maj, ob 18. uri
Pozdrav mladosti – večer poezije
in glasbe; 
KUD Svoboda;
Občinska knjižnica Prebold.

Petek, 25. maj,
letni koncert Pihalnega orkestra 
Prebold,
Režajeva domačija in
dvorišče muzejske zbirke.

Sobota, 26. maj,
športno druženje mladih;
igrišča ob OŠ Prebold;
PD Partizan Prebold.

Sobota, 26. maj,
14. tekmovanje za pokal
Pekarne Peternel;
Gasilski dom Prebold.

Nedelja, 27. maj,
11. pohod Stari pisker–Gozdnik;
odhod z AP Prebold;
KO ZB NOB Prebold.

Nedelja, 27. april, ob 8. uri
»Pohod 100 Matnčanov
na Mrzlico«;
odhod izpred gasilskega doma; 
PGD Matke.

Torek, 29. maj, ob 18. uri
prisluhnimo pravljici v knjižnici;
Občinska knjižnica Prebold.
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V ponedeljek, 9. aprila, je 
Dom II. slovenskega tabora 
v Žalcu gostil kar 854 pevk 
in pevcev. Žalska območna 
izpostava Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti je namreč 
organizirala tradicionalno 
območno srečanje otroških in 
mladinskih pevskih zborov z 
naslovom »Pozdrav pomla-
di«.

Na reviji se je predstavilo kar 
20 zborov iz Spodnje Savinjske 
doline. Program, ki ga je pove-
zovala Nina Markovič Korent, 
je potekal v dveh zaporednih 
koncertih, na vsakem pa se 
je predstavilo deset zborov. 
Na prvem koncertu so nasto-
pili: Mlajši OPZ OŠ Vransko 

- Tabor, OPZ OŠ Griže, OPZ 
Kobulka I. OŠ Žalec, OPZ 
OŠ Prebold, Starejši OPZ OŠ 
Vransko - Tabor, OPZ Detelji-
ca POŠ Ponikva, MPZ OŠ Gri-
že, MPZ OŠ Prebold, MPZ OŠ 
Vransko - Tabor in MPZ I. OŠ 
Žalec. V drugem pa so oder za-
vzeli: Cicizbor POŠ Trje, Mlaj-
ši OPZ Polžki Polzela, OPZ OŠ 
Braslovče, Združeni OPZ POŠ 
Trje in OŠ Petrovče, OPZ Van-
drovčki POŠ Gotovlje, OPZ 
Sonček in OPZ POŠ Andraž 
Polzela, OPZ OŠ Šempeter v 
Savinjski dolini, MPZ OŠ Bra-
slovče, MPZ OŠ Petrovče in 
MPZ OŠ Polzela.

Prireditev je strokovno spre-
mljala Darinka Ivačič, dolgole-

tna zborovodkinja in strokov-
njakinja s področja otroškega 
in mladinskega zborovskega 
petja. Po končani prireditvi 
je pohvalila množičnost otro-
škega zborovskega petja v naši 
dolini, prav tako pa tudi obi-
skanost prireditve. S tem se je 
strinjala tudi Neža Zagoričnik, 
vodja OI JSKD Žalec, organi-
zatorka prireditve. Dvorana 
Doma II. slovenskega tabora 
je bila namreč kar dvakrat na-
polnjena skoraj do zadnjega 
sedeža, kar potrjuje dejstvo, 
da v naši dolini cenimo zboro-
vsko glasbo, podpiramo mlade 
pevce in se nam za prihodnost 
zborovske dejavnosti ni po-
trebno bati. T. Tavčar

Mladi pevci pozdravili pomlad

OPZ OŠ Braslovče je zapel pod taktirko zborovodkinje Anje Jezernik.

OPZ Deteljica POŠ Ponikva je nastopil pod vodstvom zborovodkinje Andreje Pušnik.                                                    

Učenci Glasbene šole Ri-
sto Savin Žalec so v sredo, 
11. aprila, s svojimi mentorji 
izvedli deseti koncert izmed 
štirinajstih, ki jih v letošnjem 
šolskem letu posvečajo pra-
znovanju 60-letnice glasbene 
šole. Ob tej priložnosti so v 
avli doma pripravili tudi raz-
stavo.

Tokrat se je predstavil stro-
kovni oddelek glasbil s tipkami 
in plesa, ki ga vodi prof. Irena 
Kralj. V prvem delu koncerta 
so obiskovalce navdušili člani 
harmonikarskega orkestra s 
solisti glasbene šole pod vod-
stvom prof. Nataliie Ermako-
ve, ki so se predstavili s spev-
nim in umetniško zahtevnim 
izbranim programom. Drugi 
del koncerta so lahko obisko-
valci uživali v izvedbi Živalske-
ga karnevala, katerega avtor je 
v Parizu rojeni skladatelj Ca-
mille Saint-Saëns in je njegovo 
najbolj znano delo. Skladatelj 
je v štirinajstih slikah ustvaril 
izjemno umetniško glasbeno 
stvaritev, ki upodablja različne 
živali. Spada med zelo zahtev-
na dela, ki jih izvajajo največji 
svetovni orkestri. Učenci glas-
bene šole so se predstavili na 
dveh klavirjih v sodelovanju s 
komornim orkestrom glasbene 
šole, ki ga je vodil prof. Januš 
Rasiewicz. Prireditev je s svo-
jim ustvarjalnim pristopom 
popestril dr. Ambrož Kvartič, 
ki je z glasbeno šolo sodeloval 
pri ustvarjanju glasbene pra-
vljice Zgodba na pihala, katere 
avtor je. Koncert so spremljale 
projekcije, ki so vizualno upo-

dabljale glasbo. Nastopajočim, 
mentorjem in ostalim sodelu-
jočim je ob koncu izrekel če-
stitke ravnatelj Glasbene šole 
Risto Savin Žalec mag. Gorazd 
Kozmus.

Obiskovalci so si v avli 
Doma II. slovenskega tabora 

v Žalcu lahko ogledali tudi 
razstavo slik, ki so jo pod stro-
kovnim vodstvom profesor-
jev pri pouku nauka o glasbi 
ustvarili učenci glasbene šole. 
Razstavo si bo mogoče v na-
daljevanju ogledati v glasbeni 
šoli. T. T.

Koncert in razstava

Nastop harmonikarskega orkestra, ki ga vodi prof. Nataliia Ermakova.

Utrinek z razstave učencev žalske glasbene šole - Živalski karneval

Zadnji marčevski pone-
deljek so že pred deveto uro 
zjutraj oder Doma II. sloven-
skega tabora v Žalcu zasedli 
mladi gledališčniki. Začelo se 
je namreč Območno srečanje 
otroških gledaliških skupin 
Mladi gledališčnik 2018 v or-
ganizaciji žalske območne iz-
postave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti.

Letošnjega območnega sre-
čanja otroških gledaliških 
skupin so se udeležile štiri gle-
dališke skupine, in sicer POŠ 
Gotovlje, OŠ Vransko - Tabor, 

OŠ Braslovče in OŠ Griže. Sle-
dnji so se publiki predstavili 
že novembra. Prvi so zaigrali 
člani dramske skupine POŠ 
Gotovlje. Predstavili so se s 
predstavo Sapramiška, ki sta jo 
režirali mentorici Anja Krajnc 
Zakonjšek in Nežika Dobnik. 
Člani gledališke skupine Male 
vrane z OŠ Vransko - Tabor 
delujejo pod mentorstvom 
Danijele Jeršič, ki je tokrat pri-
pravila avtorsko predstavo z 
naslovom Mamica Dravica. Na 
zelo prijeten in zanimiv način 
so prikazali povezanost člove-
ka z naravno dediščino.

Kot zadnji so nastopili učen-
ci OŠ Braslovče, ki so se pred-
stavili z avtorsko predstavo 

Jerneje Pražnikar, Andraža 
Košaka in Krištofa Svatine z 
naslovom Skrivnost pod rde-
čim javorjem. Zgodba je kri-
minalka, postavljena v vaško 
okolje, kjer mnogi posamezni-
ki, od policistke do upokojenih 
detektivov, skušajo razvozlati 
uganko o morilcu. Kljub žanru 
je bila predstava humorna in 
učenci so s svojim nastopom 
nasmejali zbrano publiko. Sre-
čanje je spremljal strokovni 
spremljevalec Damjan Trbovc, 
dramski igralec, ki bo odločil, 
katere skupine se bodo pred-
stavile tudi na regijskem sreča-
nju otroških gledaliških skupin 
celjske regije.

 T. Tavčar

Mladi gledališčnik 2018

Dramska skupina POŠ Gotovlje

V sredo, 28. marca, so oder 
Doma II. slovenskega tabo-
ra v Žalcu zavzeli mladi fol-
kloristi Spodnje Savinjske 
doline. Potekalo je namreč 
Območno srečanje otroških 
folklornih skupin 2018, ki 
ga je pod naslovom »Mar-
ko skače« pripravila žalska 
območna izpostava Javnega 
sklada RS za kulturne dejav-
nosti. 

Vodja žalske izpostave Neža 
Zagoričnik je uvodoma poz-

dravila številne obiskovalce 
in nastopajoče ter strokovno 
spremljevalko srečanja Nežko 
Lubej. Pred polno dvorano 
so se predstavile Otroška fol-
klorna skupina (OFS) Savinja 
(Vrtci Občine Žalec, enota I 
in enota III), OFS POŠ Liboje, 
OFS OŠ Vransko - Tabor, OFS 
POŠ Trje, FS I. OŠ Žalec, OFS 
Navihančki Griže in Mladin-
ska FS OŠ Petrovče.

 T. Tavčar

»Marko skače«

Med nastopom OFS POŠ Trje, ki jo vodi Helena Turnšek.
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V Savinovem likovnem sa-
lonu v Žalcu bo do 5. maja 
odprta razstava z naslovom  V 
dihu utelešena linija: Natalija 
R. Črnčec & Simona Šuc, ki 
sodi v redni program projekta 
»Misel, vrojena v času, liniji in 
teksturi«. 

Avtorici in njuna dela sta ob 
odprtju 12. marca, predstavila 
kustosinja razstave mag. An-
dreja Rakovec in Uroš Govek z 
ZKŠT Žalec.

Natalija R. Črnčec in Simona 
Šuc  na likovnem popotovanju 
po meditativnem in prizemlje-
nem peljeta po poti zavedanja 
sebe in ustvarjalne sile, ki preže-
ma celotno vesolje. 

Simona Šuc je leta 2000 di-
plomirala pri prof. Gustavu 
Gnamušu in Jožefu Muhoviču 

na Akademiji za likovno ume-
tnost in oblikovanje v Ljubljani. 
Zaposlena je v Umetnostni ga-
leriji Maribor. Živi in ustvarja v 
Mariboru. Natalija Rojc Črnčec 
je leta 1996 je diplomirala na 
Oddelku za likovno umetnost 

na Pedagoški fakulteti v Mari-
boru. Zaposlena je kot profeso-
rica likovne umetnosti na Prvi 
in II. gimnaziji Maribor. Je ena 
vidnejših ustvarjalk mariborske 
alternativne umetniške scene.

 T. Tavčar

V dihu utelešena linija

Z odprtja razstave                                                

Ob koncu največjega kr-
ščanskega praznika – velike 
noči so na Polzeli v koncer-
tu združili moči štirje zbori. 
V sestavu, ki je štel preko 80 
članov, ki jih je vodil dirigent 
Lovro Frelih, so v cerkvi sv. 
Marjete na Polzeli nastopili 
Učiteljski pevski zbor Sloveni-
je Emil Adamič, Ženski pevski 
zbor Petrol, Komorni moški 
zbor Celje in Komorni pevski 
zbor Mysterium. Koncertni 
program so si »sposodili« od 
norveškega skladatelja Ola 

Gjeila, ki izvaja mašo z naslo-
vom Sunrise Mass z a capella 
skladbami. 

Skladatelj je mašne dele Su-
nrise Mass poimenoval po 
sferah, saj je želel prikazati 
prehod iz vesoljstva oziroma 
prostranosti do zemeljskega. S 
tem opisuje duhovni in fizič-
ni obstoj človeka. Najprej smo 
ljudje le ideja, nato potujemo 
mimo Sonca in se ustalimo na 
Zemlji. S takšnim potovanjem 
so se prepletali mašni napevi 
na velikonočnem koncertu ob 

ideji dirigenta Lovra Freliha, ki 
je ob podpori Komornega or-
kestra Ljubljanski solisti zdru-
žil štiri zbore v eno izvajalsko 
telo. Vodenje takšnega zbora 
je zanj odlična izkušnja, zače-
tek novega poglavja na njegovi 
življenjski poti, ob tem pa je 
povedal: »V veliko veselje mi je 
voditi takšen zbor, ki ima vizijo 
že ukoreninjeno, saj s tem pevci 
v zboru vedo, kaj pomeni pri-
lagoditi vizijo novim izzivom v 
duhu novega časa.« Program je 
povezovala Nina Pižorn. T. T.

Ko spregovori skrivnost

V cerkvi sv. Marjete na Polzeli so nastopili Učiteljski pevski zbor Slovenije Emil Adamič, Ženski pevski zbor Petrol, Komorni 
moški zbor Celje in Komorni pevski zbor Mysterium.

Pod tem naslovom so v pe-
tek, 6. aprila, v razstavno-pri-
reditvenem prostoru Doma 
kulture Svoboda Griže od-
prli likovno razstavo članov 
Likovnega društva Mengeš. 
Zanjo sta zaslužni njihova 
predsednica Leonida Goro-
pevšek, ki ima svoje korenine 
v KS Griže, in vodja likovne 
sekcije pri KD Svoboda Griže 
Lidija Tamše.

Prireditev ob odprtju razsta-
ve je vodil David Sopotnik, ki 
je uvodoma predstavil delova-
nje gostujočega društva, ki je 
začelo s svojim delom pred 22 
leti. Člani društva so lastniki 
mnogih priznanj in certifika-
tov kakovosti in tudi že osmih 
zlatih, ene srebrne in ene bro-
naste palete za različne likov-
ne zvrsti. So pa tudi dobitniki 

bronaste plakete v točkovanju 
ZDLS glede na oddana in na-
grajena likovna dela. V Grižah 
se je s svojimi likovnimi deli 
predstavilo sedemnajst likov-
nih ustvarjalcev mengeškega 
društva. Za popestritev do-
godka pa so s sabo pripeljali 

tudi pianista Mirana Juvana. 
Udeležence prijetnega dogod-
ka so nagovorili predsednica 
mengeškega društva Leonida 
Goropevšek, Lidija Tamše in 
predsednik KS Griže Marjan 
Vodeb, ki je razstavo tudi od-
prl. D. Naraglav

Mengeški likovni utrinki

Prireditev je vodil David Sopotnik, za glasbo pa je poskrbel pianist Miran Juvan iz 
Mengša.

V avli Doma II. slovenske-
ga tabora v Žalcu je prejšnjo 
soboto potekal Pomladni kon-
cert APZ Risto Savin Žalec, 
ki ga vodi zborovodja Peter 
Novak Smolič, in MePZ Gore-
nje, ki ga vodi mag. Špela Ka-
sesnik.

Akademski pevski zbor Risto 
Savin je mešani zbor, ki delu-
je že peto leto. V tem kratkem 
času svojega delovanja se je zbor 
že močno uveljavil v Sloveniji 

in tudi preko meja. Zbor vsako 
leto k sodelovanju na skupnih 
koncertih povabi tudi druge 
zbore, saj si prizadeva za sode-
lovanje med zbori in izmenjavo 
izkušenj. Lani so medse povabili 
APZ Celje, letos pa Mešani pev-
ski zbor Gorenje, ki se ponaša 
že 41-letno tradicijo. Za njim so 
številni nastopi doma in v tujini, 
v Evropi in tudi na Kitajskem, 
kjer je potekalo svetovno zboro-
vsko srečanje. V naslednjih dneh 

jih čaka mednarodno tekmova-
nje v Bratislavi, kjer se bodo po-
merili v dveh kategorijah – me-
šanih zborov in ljudskih pesmi.

Na Pomladnem koncertu sta 
zbora zapela vsak po devet pe-
smi z njunega tekmovalnega 
programa in s svojo kakovostjo 
očarala občinstvo. APZ Risto 
Savin so ob koncu občinstvo 
povabili tudi na ogled odprte 
vaje, ki bo 11. 5. ob 19. uri v POŠ 
Gotovlje. D. N.

Pomladni koncert dveh zborov

Medobčinska splošna knji-
žnica Žalec je konec aprila 
zaključila projekt Mali Sa-
vinjčani beremo.

Z branjem so začeli oktobra 
lani in zaključili v teh aprilskih 
dneh. V tem času so otroci 
skupaj s starši prebrali vsaj pet 
knjig, nato pa so v vrtcu na 
različne načine predstavili vse-
bine prebranih knjig. Na bralni 
seznam so v knjižnici uvrstili 
večinoma knjige, nagrajene z 
zlato hruško, znakom kako-
vosti otroških in mladinskih 
knjig, vzgojiteljice pa so otro-
ke spodbujale za podoživljanje 
vsebin.

S projektom spodbujajo bra-
nje, opismenjevanje, pripove-
dovanje, nastopanje, druženje, 

otroke učijo knjižnega jezika, 
obenem pa pravil lepega vede-
nja na kulturnih prireditvah. 
Branje je tudi odlična prilo-
žnost za krepitev bližin znotraj 
družin. 

Zanimanje za sodelovanje 
je iz leta v leto večje. Letos je 
v tem bralnem projektu sode-
lovalo kar 765 otrok, in sicer v 
braslovški občini 163, v polzel-
ski 134, v preboldski 65, v Ta-
boru 47, na Vranskem 50 in v 
žalski občini 306 otrok.

Na zaključnih prireditvah, ki 
so v teh dneh potekale v vseh 
občinah Spodnje Savinjske do-
line, so župani otrokom pode-
lili medalje. V Preboldu so to 
prireditev pripravili prejšnji 
četrtek, prav tako v Braslov-

čah, kjer je otrokom in staršem 
spregovorila tudi direktorica 
MSK Žalec Jolanda Železnik. 
Otroke sta ob tej priložnosti 
nagovorila tudi preboldski žu-
pan Vinko Debelak in župan 
braslovške občine Branimir 
Strojanšek. S podeljevanjem 
medalj mladim bralcem so dan 
pozneje zaključili bralni pro-
jekt tudi v Žalcu, kjer so morali 
zaradi velikega števila otrok in 
staršev podeliti medalje v treh 
zaporednih časovnih terminih. 

Na vseh zaključnih priredi-
tvah so otroci skupaj z vzgo-
jiteljicami in mentoricami 
pripravili prisrčne kulturne 
programe, ki so se navezovali 
na prebrane zgodbe.

 D. Naraglav   

Mali Savinjčani so prebrali

Pomladni koncert APZ Risto Savin

V Preboldu je kulturni program, vezan na eno od prebranih zgodb, skupaj z otroki pripravila Zina Vovk.
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V soboto, 7. marca, je v 
Budimpešti potekalo medna-
rodno tekmovanje Budapest 
open v jiu-jitsu, na katerem je 
tekmovalo okoli 600 tekmo-
valcev iz osmih držav. Odlič-
no je barve gotoveljskega klu-
ba Fudoshin zastopalo sedem 
tekmovalcev, ki so osvojili 
zelo dobre rezultate, med nji-
mi tudi nekaj prvih mest. 

Pri tem so se v svojih katego-
rijah prvega mesta veselili Ju-
lijan Zakonjšek, Zala Kostanj-
šek, Luka Sirše in Benjamin 
Pirnat. Lena Kostanjšek je bila 
druga, Timotej Pokrajac tretji, 
Nejc Zore, ki po dveh zmagah 
zaradi poškodbe ni nadaljeval 
z boji, pa je osvojil peto mesto.

Ob blazinah jih je spremljal 

trener Tilen Hadolin. Pohvale 
pa gredo tudi vsem staršem za 
podporo in navijanje ter Vitji 

Gričarju, ki je priskočil na po-
moč Tilnu pri vodenju tekmo-
valcev. T. T.

Gotovljani odlični v Budimpešti

Gotoveljski tekmovalci in trener Tilen Hadolin                         

Skupina enajstih tekačev iz 
Tekaškega društva Savinjčan 
se je v soboto, 7. marca, v Bo-
sni in Hercegovini udeležila 
drugega mednarodnega pol-
maratona za nagrado Gradi-
ške in teka na 5 km.

Kljub dolgi poti in neprespa-
ni noči so tekači TD Savinjčan 
odtekli zelo dobro in dosegli 
zavidljive rezultate, najbolj pa je 
izstopal 54-letni Darko Kralj iz 
Griž, ki je 21 km odtekel z re-
zultatom 1:21,57 in osvojil ab-
solutno peto mesto, v kategoriji 
moški nad 50 let pa je bil prvi. 
Dobro je tekel tudi Dejan Babič 
iz Žalca, ki je dosegel svoj oseb-
ni rekord in zasedel absolutno 

14. mesto. Med tekači na 5 km 
je izstopal Boris Podpečan, ki 

je v absolutni kategoriji zasedel 
peto mesto. T. Tavčar

Člani TD Savinjčan uspešni v Gradiški

Skupina tekačev TD Savinjčan v Gradiški (z leve: Žan Videc, Beno Javornik, Jani 
Merkač, Lucijan Tominšek, Boris Podpečan in Alan Ključarič)

Kljub odličnemu vzdušju, 
ki so ga ustvarjali domači in 
gostujoči navijači v dvorani 
OŠ Šempeter, so morale do-
mače odbojkarice OK Aliansa 
Šempeter tudi na drugi tekmi 
malega finala državnega pr-
venstva v odbojki za članice 
priznati premoč nasprotni-
cam iz Rogoze. 

Ekipa Formule Formis je 
zmagala s 3 : 1 (19, –22, 18, 21), 
na prvi tekmi so slavile zmago 
s 3 : 0 in se tako veselile tudi 
skupne zmage 2 : 0 ter brona-
stega odličja in pokala za 3. 
mesto v sezoni 2017/2018.

 T. Tavčar

Aliansa četrta

Odbojkarice Alianse Šempeter so morale tudi na drugi tekmi malega finala 
državnega prvenstva priznati premoč nasprotnicam iz Rogoze.

Robi Cokan je po dolgih 
letih dela v Ljubljani skupaj z 
bratom Dejanom Cokanom 
odprl nov teniški klub v Pari-
žljah. 

Cilj kluba je v Savinjski do-
lini razviti kakovostne mlade 
teniške igralke in igralce, kar 
mu je zelo dobro uspevalo že 
v Ljubljani, saj so njegovi igral-
ci dosegali izjemne rezultate v 
svetovnem merilu. Osvojitev 
naslova svetovne prvakinje, 
evropske prvakinje, olimpijske 
prvakinje ter osvojitev naslova v 
dvojicah na mladinskem Wim-
bledonu so le nekateri rezultati, 
s katerimi se lahko pohvali kot 
trener. Robi je bil v preteklih 
dveh sezonah med teniškimi 

kolegi izbran za najboljšega tre-
nerja leta v Sloveniji. Pravi, da 
je čas, da tudi Savinjska dolina 

pokaže, kakšni talenti se skriva-
jo v njej, in že nestrpno čaka, da 
se delo z mladimi začne. T. T.

Nov teniški klub v Savinjski dolini

Robi s trenerjema Dejanom Cokanom in Simonom Krumpakom

Planinsko društvo Dobro-
vlje Braslovče je 14. aprila 
v Braslovčah pripravilo 3. 
področno orientacijsko tek-
movanje (POT), na katerem 
je nastopilo 35 ekip oziroma 
142 tekmovalcev iz sedmih 
planinskih društev: PD Ga-
licija, PD Polzela, PD Žalec, 
PD Zabukovica, PD Vransko, 
PD Šempeter, PD Dobrovlje 
Braslovče in POŠ Ponikva. 
Najuspešnejši so bili tekmo-
valci iz domačega planinske-
ga društva, ki so v konkurenci 
osmih kategorij kar trikrat 
zmagali. 

Organizacija je bila v rokah 

Amadeja Kumra, teoretične 
naloge so pripravile Anja Stro-
janšek, Blažka Korun in Anja 
Hribernik, risarske naloge 
Dean Matjašič, trase prog pa 
je opravil Franci Kumer. Za iz-
vedbo tekmovanja je tako po-
skrbelo 26 članov društva.

V kategoriji A je zmago sla-
vilo PD Polzela, v kategoriji B 
PD Dobrovlje Braslovče, v ka-
tegorijah C in Č PD Vransko, v 
kategoriji D prav tako PD Do-
brovlje Braslovče, v kategoriji 
E PD Zabukovica, v kategoriji 
F PD Polzela (družina Sadnik) 
in v kategoriji G ponovno PD 
Dobrovlje Braslovče. To je bila 

tudi zadnja, tretja tekma pred 
državnim tekmovanjem, na ka-
terega so se uvrstile naslednje 
ekipe: v kategoriji A POŠ Poni-
kva, PD Polzela in PD Galicija, 
v kategoriji B PD Dobrovlje 
Braslovče in Ponikva, v katego-
riji C PD Dobrovlje Braslovče 
in PD Vransko, v kategoriji Č 
PD Vransko in PD Polzela, v 
kategoriji D PD Dobrovlje Bra-
slovče in PD Šempeter, v kate-
goriji E PD Zabukovica in PD 
Polzela ter v kategoriji F PD 
Polzela (družina Sadnik) in PD 
Dobrovlje Braslovče (družina 
Špes-Podbregar).

 T. Tavčar

3. POT PD Dobrovlje Braslovče
Društvo upokojencev An-

draž nad Polzelo je v sode-
lovanju s Pokrajinsko zvezo 
društev upokojencev Celje 
pripravilo tekmovanje v elek-
tronskem pikadu. V prostorih 
Doma krajanov Andraž nad 
Polzelo se je zbralo 16 moških 
in 16 ženskih ekip iz 17 dru-

štev Pokrajinske zveze društev 
upokojencev Celje.

Pri ženskah je zmagala eki-
pa DU Bočna 1, pri moških 
pa ekipa DU Žalec. Ekipi sta si 
priigrali pravico do nastopa na 
državnem tekmovanju. Med 
posameznicami je bila najboljša 
Vera Banovšek iz DU Ostrožno, 

pri moških pa Slavko Dokler iz 
DU Slavko Šlander iz Celja.

Ženska ekipa domačega dru-
štva je osvojila tretje mesto, mo-
ška pa peto. Med posamezniki 
pa sta bila najuspešnejša do-
mačina Irena Krk, ki je zasedla 
osmo mesto, in Drago Jamni-
kar, ki je bil peti. T. Tavčar

Žalski upokojenci na državno

V organizaciji Šahovske 
zveze Slovenije je v Portorožu 
potekalo 25. mladinsko dr-
žavno prvenstvo v počasnem 
šahu, na katerem je nastopilo 
več kot 200 najboljših mla-
dincev. V standardnem šahu 
so odigrali 9 krogov, najdaljši 
dvoboj pa je trajal kar 6 ur.

Odlično so nastopili tudi 
šahisti ŠK Žalec. Jan Šubelj je 
v konkurenci F14 osvojil prvo 
mesto, David Brinovec, ki je 
letos tekmoval v kategoriji F18, 
je zasedel tretje mesto, Lucy 
Brinovec, ki nastopa v katego-
riji D 10, pa je bila deseta.

S četrtim mestom v standar-
dnem šahu in petim mestom v 
pospešenem šahu je bil uspe-
šen tudi Luka Štorman iz ŠK 
Braslovče.

Dobro so se mladi šahisti od-
rezali tudi na 19. pospešenem 
prvenstvu, na katerem je zma-
gal Jan Šubelj, drugi je bil David 
Brinovec, tretji pa Domen Tisaj. 
Lucy Brinovec je v kategoriji D 
10 zasedla sedmo mesto.

Najboljši se bodo udeležili 
pospešenega in hitropotezne-
ga evropskega prvenstva, ki 
bo konec julija v Romuniji, in 
svetovnega prvenstva oktobra 
v Grčiji.

 T. T.

Uspešni mladi šahisti

Z leve: Lucy Brinovec, David Brinovec, Jan Šubelj in Domen Tisaj                                                                                                        

Atlet veteran Adi Vidma-
jer je uspešno odprl tudi 
novo tekmovalno sezono. O 
tem govorijo rezultati prvih 
treh mesecev letošnjega leta. 

Na mednarodnem dvoran-
skim prvenstvu je z rezulta-
tom 10,70 m dosegel prvo 
mesto v suvanju krogle. Prav 
tako prvo mesto je v začetku 
marca osvojil na balkanskem 

dvoranskem prvenstvu v Be-
ogradu, kjer je kroglo vrgel 
11,26 m. Vrhunec pa je bilo 
evropsko prvenstvo od 18. do 
25. marca v Madridu v Špani-
ji, kjer je v hudi konkurenci 
v metu kladiva z rezultatom 
41,24 m priboril srebrno ko-
lajno. Dan pozneje je metal 
kroglo in si z  rezultatom 
11,10 priboril tretje mesto. V 

metu diska, ki sicer ni njego-
va najuspešnejša disciplina, 
je z daljavo 30,74 m dosegel 
šesto mesto. Zadnji dan tek-
movanja mu je za 3 cm ušla 
zlata medalja v metu gire, 
z 16,19 m je namreč osvojil 
drugo mesto. Iz Madrida se je 
tako vrnil z dvema srebrnima 
in eno bronasto medaljo.

 D. N.

Uspešen start v novo sezono
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Rokometašice I. OŠ Žalec 
so ponovno osvojile naslov 
državnih prvakinj (med sta-
rejšimi deklicami).

Na poti do končne zmage so 
v finalu, ki je 16. aprila pote-
kalo na OŠ Danila Lokarja v 
Ajdovščini, premagale doma-
čo ekipo OŠ Danila Lokarja 
Ajdovščina (19 : 18, polčas 8 
: 8), nato pa s 25 : 12 (14 : 6) 
še rokometašice OŠ Stopiče 
Novo mesto. Rokometašice I. 
OŠ Žalec, ki so tudi vse člani-

ce RK Zelene Doline Žalec (l. 
2003, 2004 in 2005), je vodila 
klubska trenerka Tana Sutaj, 

njihova mentorica pa je Polo-
na Kuder.

L. K.

Žalčanke ponovno šolske prvakinje

V nedeljo, 15. aprila, je v 
dvorani Osnovne šole Šem-
peter v organizaciji gotovelj-
skega kluba borilnih veščin 
Fudoshin potekalo državno 
prvenstvo v jiu-jitsu za dečke 
in deklice (U15) ter mladin-
ke in mladince (U21). Hkrati 
je potekala 1. tekma pokala 
Slovenije v borbah za mlajše 
selekcije.

Domači borci in borke so 
dosegli odlične rezultate in 
osvojili sedem naslovov dr-
žavnih prvakov ter tri druga, 
eno tretje in eno četrto mesto. 
Naslov državnega prvaka so 
osvojili Benjamin Pirnat, Lena 
Kostajnšek, Nejc Zorec, Zala 
Kostajnšek, Timotej Pokrajc 
in Špela Cizej. Podprvaki in 
dobitniki srebrne medalje pa 
so Luka Sirše, Zoja Kramer in 
Timea Pokrajac. Z bronasto 
medaljo se je okitil Tim Zav-
ški, ekipni uspeh pa je s četrtim 
mestom dopolnil Enej Zabret 
Florjančič.

Na tekmovanju mlajših se-
lekcij za pokal Slovenije so tek-
movalke in tekmovalci kluba 
Fudoshin osvojili tri prva, pet 
drugih in dve tretji ter eno četr-
to mesto. Z zlato medaljo so se 
tokrat okitili Lan Cimerman, 
Neja Zorec in Jaka Pučnik, s 
srebrno Ines Zabret Florjančič, 

Uroš Cizej, Nika Pungaršek, 
Maja Ocvirk in Zala Miklavc, z 
bronom pa Nina Pungaršek in 
Luka Drofenik. Aljaž Kolšek je 
osvojil četrto mesto.

Odprtja tekmovanja se je 
udeležil tudi župan Občine 
Žalec Janko Kos in vodstvu 
domačega kluba čestital za 
organizacijo tekmovanja in za 
dosedanje uspehe. Pri tem je 
izpostavil svetovno prvenstvo 
za kadete in mladince v Abu 
Dabiju, Združenih arabskih 
emiratih, kjer so kot člani slo-
venske jiu-jitsu reprezentance 

njihov klub in Slovenijo za-
stopali Lena Kostanjšek, Nejc 
Zorec in Benjamin Pirnat, ki 
je postal tudi svetovni podpr-
vak v kategoriji kadetov do 73 
kg. Lena je osvojila peto, Nejc 
pa sedmo mesto. Zelo uspešni 
so bili tudi 7. aprila na medna-
rodnem tekmovanju Budapest 
open na Madžarskem, kjer se 
je pomerilo okoli 600 tekmo-
valce. Kar sedem tekmovalcev 
se je domov vrnilo s štirimi 
prvimi, enim drugim in enimi 
tretjim mestom.

 D. N.

Sedem državnih prvakov

Ekipa državnih prvakinj I. OŠ Žalec: Nika Hojnik, Alja Pusovnik, Nika Topolovec, Nika Trogar, Belma Softić, Neja Flis, 
Medina Husejnović, Tjaša Jezernik, Brina Tisa Majcenovič, Katarina Milenkovič, Lara Potočnik, Nina Pusovnik, Kaya Kuhar, 
trenerka Tana Sutaj in mentorica Polona Kuder.

foto: arhiv I. OŠ Žalec

Tekmovalci Kluba borilnih veščin Fudoshin po podelitvi medalj

Na tekmovanju so zelo uspešno nastopili tudi domači tekmovalci.

Mlajše selekcije RK Zelene 
Doline Žalec so odlično na 
poti v končnicah svojih tek-
movanj. Najbolje kaže starej-
šim deklicam A pod vodstvom 
Aleša Filipčiča, ki so prve na 
lestvici in tudi v končnici še 
nepremagane, mladinke pod 
vodstvom Jerneja Rantaha pa 
so po treh krogih druge. Za 
najvišja mesta v državi se bo-
rijo tudi mlajše deklice A pod 
vodstvom Tane Sutaj, ki so 
trenutno tretje, starejše dekli-
ce B, ki jih vodi Vanja Dolar, 
pa so četrte.

Starejše deklice A (letnice 
2003) so pod vodstvom Aleša 
Filipčiča tudi po petih krogih 
končnice za uvrstitev od 1. do 
6. mesta v državnem prvenstvu 
še vedno nepremagane. April so 
začele z najslajšo domačo zma-
go proti RK Krim Mercator 31 : 
28 (16 : 12), nadaljevale z zma-
go v gosteh proti RK Olimpija 
s 25 : 29 (10 : 14), na koncu pa 
so doma nadigrale ekipo ŽRK 
Krka kar s 37 : 15 (18 : 9). Z 
dvema točkama prednosti pred 
RK Krim Mercator so trenutno 

prve na lestvici, do konca konč-
nice pa jih čakajo še tri tekme.

Mladinke RK Nazarje so po 
treh krogih končnice na dru-
gem mestu. Aprila so morale 
priznati premoč le v povprečju 
dve leti starejšim rokometaši-
cam RK Krim Mercator, s ka-
terimi so izgubile s 30 : 22 (14 
: 12). Sicer pa so najprej slavi-
le zmago nad ŽRK Mlinotest 
Ajdovščina s 24 : 28 (13 : 12), 
potem pa so s 24 : 18 (14 : 10) 
zmagale še proti ŽRK Izola.

Mlajše deklice A (letnice 
2005), ki se prav tako borijo v 
končnici za uvrstitev od 1. do 
6. mesta, so po petih krogih 
prejšnjo nedeljo doživele svoj 
prvi poraz, in sicer 15 : 10 (9 : 
6) v gosteh proti RK Piran, ki so 
ga v prvi tekmi končnice sicer 
premagale. Tudi sicer so mlajše 
deklice A dobro na poti. V prvi 
aprilski tekmi so se doma srčno 
borile proti RK Krim Mercator 
in dosegle izenačen izid 16 : 16 
(5 : 8), potem pa v gosteh s 15 : 
22 (5 : 9) slavile zmago nad RK 
Šempeter - Vrtojba. Trenutno 
so na tretjem mestu, čakajo pa 

jih prav tako še tri tekme do 
končne odločitve.

Starejše deklice B RK Na-
zarje (l. 2004) so v prvi aprilski 
tekmi v gosteh proti RK Piran 
za las izgubile z 21 : 20 (11 : 10), 
nato so s 35 : 11 (15 : 6) suve-
reno premagale ŽRK Mlino-
test Ajdovščina in potem kljub 
borbi izgubile proti RK Krim 
Mercator s 27 : 22 (10 : 12). Na 
lestvici so trenutno četrte, a 
še vedno so v igri za najboljša 
mesta, o tem bodo odločale tri 
majske tekme.

Kadetinje RK Zelene Doline 
Žalec pod vodstvom Jerneja 
Rantaha so v končnici za uvrsti-
tev od 7. do 12. mesta v državi v 
edini aprilski tekmi s 35 : 30 (19 
: 15) premagale DRŠ Vrhnika.

Mlajše deklice B so pod vod-
stvom Tane Sutaj v boju za uvr-
stitev od 13. do 18. mesta sredi 
aprila na dveh aprilskih turnir-
jih dosegle tri zmage in poraz.

 T. T., L. K.

Rokometašice odlično v končnici

Članska ekipa RK Zelene 
Doline Žalec pod vodstvom 
Aleša Filipčiča je v aprilskih 
rokometnih bojih končnice 
za uvrstitev od 5. do 8. mesta 
dosegla tesen poraz z ŽRK 
Mlinotest Ajdovščina s 26 : 
27 (13 : 16) in izenačen izid 
z RK Ljubljana s 27 : 27 (11 : 
13). V gosteh so žalske roko-
metašice zaradi poškodb in 
bolezni s skrajšano klopjo iz-
gubile proti Ž.U.R.D. Koper s 
34 : 24 (18 : 10). Še vedno pa 
so v igri za šesto mesto, ki so 
si ga priborile po prvem delu 
tekmovanj.

Članice RK Zelene Doline 
Žalec (kadetinje in mladin-
ke), Pina Držan, Saša Gola-
všek, Nadja Jelšnik, Kaja 
Kolar, Kaja Leskovšek in Pa-
tricija Pikl, so sestavljale tudi 
polovico ekipe  I. Gimnazije 
v Celju, ki je zasedla drugo 
mesto na državnem prven-
stvu srednjih šol v rokometu, 

ki je potekalo sredi aprila v 
Celju. Žalske rokometašice 
Larisa Grebovsek, Kristina 
Kokotec, Zala Koprivec, Anja 
Posel in Lara Zorko Lesjak pa 
so bile tudi del ekipe Srednje 
zdravstvene šole Celje, ki je 
na državnem prvenstvu sre-
dnjih šol v rokometu zasedla 
tretje mesto.

Blažki zlato 

Na peti tekmi vzhodne lige v 
športnem plezanju, ki je po-
tekala v Radljah ob Dravi, si 
je Blažka Krebs iz Planinske 
društva K2 v kategoriji »te-
žavnost« priplezala zlato me-
daljo, kar je lep uspeh ob že 
osvojeni bronasti medalji v 
Trbovljah.                           T. T.
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UTRIPOV HOROSKOP
◆ OVEN Vaš vladar Mars bo do sredine meseca potoval še po znamenju kozoroga, zato vam 
vztrajnosti, delavnosti in pridnosti ne bo manjkalo. Istočasno bo Merkur, ki je zadolžen za delo 
in dogovarjanje, prav v vašem znamenju, kar je odličen znak, da boste uspešni. Z večjo prila-
godljivostjo boste na ljubezenskem področju naredili pravcati preobrat. Tokrat vam res ne bo 
mogel nihče očitati sebičnosti in samosvojosti.

◆ BIK V prvih treh tednih boste v svojem znamenju gostili Sonce, kar bo vplivalo na dvig vaše 
krivulje vitalne energije. Od 13. dalje bo v vašem znamenju Merkur, zato boste uspešni pri delu 
in dogovarjanju. Čas za nove začetke bo odličen po mlaju, in sicer od 15. maja dalje. Rastoča 
Luna bo nudila odlično podporo vašim načrtom, zato le pogumno naprej! V vaše znamenje bo 
vstopil Uran, ki ga boste gostili kar sedem let in pošteno vam lahko razburka življenje. Vaša vla-
darica Venera bo sprva v razigranih dvojčkih, nato v tradicionalnem znamenju raka in takšno 
bo tudi vaše razpoloženje.

◆ DVOJČKA Sonce bo 21. maja vstopilo v vaše znamenje in v prihodnjem mesecu boste kralje-
vali na nebu. Od sredine meseca bo zelo skladen tudi položaj bojevitega Marsa, ki bo poskrbel 
za zadostno količino energije. Občasno boste sicer ravnali kampanjsko, sicer pa to ni nič nove-
ga za vas. Ko je potrebno, vedno naredite prav vse! Do 19. maja boste gostili Venero, kar vas bo 
vidno polepšalo in marsikatero oko se bo občudujoče ustavilo na vas. Uživali boste!

◆ RAK Klicu dolžnosti se še nikoli niste izognili in tudi tokrat bo tako. Veliko dela vas čaka in 
pridno ter zavzeto se ga boste lotevali. Vendar boste pravilno ugotavljali, da bi si lahko z boljšo 
organizacijo vse bistveno olajšali. Čas za spremembo te vrste bo idealen po 15. maju. Na čustve-
nem področju bo napornejši prvi polovici meseca sledila odlična druga, kajti Venera, kraljica 
ljubezni, bo vstopila v vaše znamenje in bo kar najprijazneje sijala za vas.

◆ LEV Vaš vladar Sonce bo v prvih treh mesecih v zemeljskem znamenju bika, nato pa v zna-
menju zračnih dvojčkov. Ne hitite preveč, kajti lahko se zgodi, da boste svojo strategijo še teme-
ljito spremenili. V luči novih informacij boste ugotavljali, da ni vse tako, kot je bilo videti sprva. 
Energije meseca maja vam bodo odlično prijale in uživali boste v družabnem in ljubezenskem 
življenju. Tisti, ki še samevate, zdaj je čas za spremembo!

◆ DEVICA V prvih treh tednih vam bo naklonjena vladavina zemeljskega znamenja bika. Sis-
tematično se boste lotevali svojih opravil in bili pri tem uspešni. Nekdo pričakuje od vas zelo 
konkreten odziv, vi pa se ne boste pripravljeni opredeliti, še zlasti ne zaradi pritiska. Občutku 
dolžnosti boste sledili po njegovem naravnem redu.Ob začetku meseca se bo nekoliko razblini-
la zadržanost v čustvenih odnosih. Veseli in sproščeni boste v zadnjih majskih dneh.

◆ TEHTNICA Uspešni boste pri pridobivanju dela. Pazite le, da si ga ne boste preveč nakopali 
na glavo. Mimogrede lahko pride do kakšnega zaostanka, kar bi vrglo slabo luč na vašo dejav-
nost. V vsem boste iskali ravnovesje in harmonijo. Obstajajo ljudje, ki so naravni talenti, in 
takšni, ki to nikoli ne bodo. Sprejmite dejstva! Skladna Venera v prvem delu maja bo odlična 
podlaga za pridobitev novih poznanstev, za pestrejše družabno in prijateljsko druženje.

◆ ŠKORPIJON Jupiter, planet blagostanja, bo potoval po vašem znamenju v t. i. retrogradnem 
gibanju. Seveda bo ta položaj vplival na upočasnjevanje dogajanja. Delovali boste skrivnostno, 
mogoče celo iz ozadja. Zato ne bodite presenečeni, ko boste tudi vi izvedeli pomembno novico 
zadnji. Nekoliko zadržani boste v neki družbi. Tudi na vprašanja ne boste pripravljeni odgovar-
jati, saj se vam bodo zdela neumestna.

◆ STRELEC Vaš vladar bo ves maj potoval retrogradno, kar bo vplivalo na nekoliko počasnejši 
razvoj dogodkov. Polna luna bo nastopila 29. v mesecu. Razkorak med željami in stvarnostjo je 
lahko velik, potrebno bo usklajevanje različnih interesov. V prvi tretjini meseca lahko občutite 
povečan pritisk glede partnerstva. Vsi bodo pričakovali veliko več od vas, kot bodo pripravljeni 
dati sami.

◆ KOZOROG Vaš vladar Saturn bo ves mesec retrograden, kar pomeni, da se vam bo čas za-
vrtel nazaj. Marsikaj boste lahko pregledali in dobro si boste znali narediti svojo kalkulacijo. 
Mogoče bo potreben kakšen popravek, ampak nič za to. Vztrajnosti vam ne bo manjkalo in vse 
boste izpeljali z veliko dobre volje. Veliko več kakovostne energije bo potrebno vložiti v par-
tnerski odnos.  Ne čakajte, da bo partner izpostavil problem, rešite ga, preden ga bo izpostavil.

◆ VODNAR Vaš vladar Uran bo po sedmih letih zapustil znamenje ovna in bo v sredini meseca 
vstopil v znamenje bika. Kar nekaj sprememb bo nanizal, kljub temu da ne boste pripravljeni 
nanje. Mars bo v drugi polovici meseca začel dolgotrajno potovanje po svojem znamenju, zato 
bo oskrba z energijo zelo dobra. V drugi polovici meseca boste z lahkoto osvajali. Ne ostajajte 
doma, uživajte in se predajte življenju!

◆ RIBI Vaš vladar Neptun, po katerem potujete astrološke ribice, bo precej nemiren. Kar nekaj 
aspektov bo tvoril z ostalimi planeti, zato bo pestro dogajanje. Znali boste najti svoj mir, v ka-
terem si boste uspešno nabirali točke za nov ciklus dejavnosti. Prijaznost odpira vsa vrata, tudi 
tista, za katera mislimo, da so za nas zaprta. Poskusite, presenečeni boste nad odzivom! Obeta 
se vam krasno nadaljevanje pomladi.

Niki Franjo Keder, s. p., Migojnice 3, Griže, 090 44 33 in 090 64 35.
Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, (090 64 30 in 041 519 265

ter Facebook dolores astro).
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Pisma bralcev

Pred 150-letnico II. 
slovenskega tabora v 
Žalcu

V šestdesetih letih 19. stole-
tja se je na Slovenskem razvilo 
močno narodnostno gibanje. 
Pričela so se organizirana pri-
zadevanja za Zedinjeno Slove-
nijo, za uporabo slovenskega 
jezika v šolah in uradih in za 
druge narodnostne pravice.  
Fran Levstik pa je bil pobudnik 
za organizacijo taborov. Prvi je 
bil že avgusta 1868 v Ljutome-
ru, drugi 6. septembra v Žalcu, 
kjer se je zbrala 15 tisoč glava 
množica zavednih Slovencev. 
Kasneje se je zvrstilo še več ta-
borov, ki jih je takratna oblast 
nato prepovedala.

Po osvoboditvi smo spozna-
li pomembnost teh dogodkov 
za slovenski narod. Tako smo 
v Žalcu ob 6. septembru 1958 
dostojno obeležili 90-letnico 
tabora. Kulturne in športne 
prireditve so trajale ves teden. 
Osrednja prireditev je bila 
na športnem igrišču med Ju-
teksom in domom TVD Parti-
zan. Zbranih nas je bilo okrog 
10 tisoč udeležencev. Prisoten 
je bil tudi 98-letni udeleženec 
tabora Franc Antloga iz Goto-
velj. V spomin na ta veličastni 
dogodek smo v novem Hme-
ljarskem domu odkrili spomin-
sko ploščo s preroškimi bese-
dami Ivana Cankarja: »Narod 
si bo pisal sodbo sam, ne frak 
mu je ne bo in ne talar!«

Leta 2958 smo sprejeli od-
ločitev za redno izdajanje »Sa-
vinjskega zbornika«. Prvi je bil 
natisnjen naslednje leto, posve-
čen predvsem II. slovenskemu 
taboru in sploh zgodovini Spo-
dnje Savinjske doline. Do leta 
1998 je izšlo sedem številk. Po 
oblikovanju šestih občin pa ni 
bilo več pripravljenosti za ta-
kšno skupno publikacijo. Ob 
zborniku je bilo izdanih tudi 
trinajst monografij krajevnih 
skupnosti in drugih edicij.

Naslednja večja prireditev je 
bila leta 1968 ob 100-letnici, 
vendar nekoliko skromnejša. 
Na to proslavitev nas spominja 
plošča na stolpu z besedami pr-
vega dela sedme kitice Prešer-
nove Zdravljice »Žive naj …«. 
Bil pa je to čas izrednega go-
spodarskega razvoja in stano-
vanjske gradnje. Posebno naglo 
se je razvijal sistem Hmezad.

V letu 1978 smo novo okro-
glo obletnico – 110 let ponov-
no bolj mogočno obeležili. 
Osrednja prireditev je bila na 
športnem stadionu. Kot poseb-
nost naj omenim nastop zdru-
ženih pevskih zborov v občini 
s 400 pevci. Izvedli smo tudi 
povsem novo pesem pesnice 
Mete Rainer »Zedinjena Slo-
venija«. Uglasbil jo je Radovan 

Gobec, ki je tudi avtor nam 
znanih operet. Odprli smo novi 
osnovnošolski center v Žalcu, 
do takrat največji referendum-
ski objekt iz takrat skupnega 
občinskega samoprispevka. 
Omenim naj še veliko slavje pri 
Šmiglovi zidanici ob odprtju 
tega zgodovinskega objekta iz 
predvojnega delavskega giba-
nja.

Kot posebnost naj omenim 
še proslavljanje 800-letnice 
Žalca leta 1982. Zvrstilo se je 
veliko prireditev, osrednja pa 
je bila 26. septembra na stadi-
onu. Po mogočni povorki se 
nas je zbralo okrog šest tisoč. 
Igralci SLG Celje so pod vod-
stvom Mita Trefalta uprizorili 
II. slovenski tabor. Na ta ime-
niten dogodek nas spominja 
spominska plošča na stolpu z 
besedami Otona Župančiča: 
»Iz roda v rod – krvi gre tok – 
duh išče pot.«

Nepozabna prireditev, po-
svečena 120-letnici tabora, pa 
je bila 17. septembra 1988 že 
v novem kulturnem domu, ki 
je takrat prejel današnji naziv. 
Svojemu namenu je bil predan 
že septembra leta 1985, v upra-
vljanje pa ga je prevzelo KD 
Svoboda Žalec. To je bila dru-
ga večja naložba iz občinskega 
samoprispevka, povezana z 
mnogimi težavami. Danes smo 
na ta čudovit dom vsi ponosni. 
Na prireditvi sta o taborskem 
gibanju in kulturi spregovori-
la Anka Krčmar in dr. Matjaž 
Kmecl.

V okviru Taborskih kultur-
nih dni je skoraj ves september 
leta 1998 potekalo tudi pra-
znovanje 130-letnice tabora. 
Osrednja proslava je bila 6. sep-
tembra, prvi del pred domom, 
drugi del pa v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora Žalec.

Že v tem stoletju pa smo 
leta 2008 obeležili 140-letnico 
tabora. Bogat program kultur-
nih, športnih in drugih prire-
ditev je potekal že od sredine 

avgusta in ves september. Osre-
dnja prireditev je bila 6. sep-
tembra pred Domom II. slo-
venskega tabora Žalec. Ker je 
temu dnevu posvečen občinski 
praznik Občine Žalec, potekajo 
na predvečer praznika svečane 
seje občinskega sveta.

Ob koncu naj dodam, da je 
ob vseh obletnicah Filatelistič-
no društvo Žalec v sodelovanju 
s Pošto Slovenije izdalo spo-
minske ovojnice in žige.

Veselimo se letošnjih slove-
snosti ob 150-letnici II. sloven-
skega tabora, za kar na občini 
že zbirajo predloge in pobude. 
Pričakujemo dostojno prazno-
vanje, kot se spodobi za to ča-
stitljivo obletnico.

 Udeleženec vseh 6 obeležij
Janez Meglič, Žalec

Ponosni vaščani zaselka 
Brda pri Matkah

Zaselek Brda je kraj ob vznož-
ju Homa in Golave. Je manjše 
naselje pred samim vstopom v 
vas Matke. Turisti in obiskoval-
ci, predvsem pa pohodniki radi 
zaidejo mimo prostora ob poto-
ku Kolja, kjer je zraven avtobu-
sne postaje na nekaj kvadratnih 
metrih postavljena simbolična 
upodobitev zanimivih likov in 
raznih skulptur, povezanih z 
verskimi in s kulturnimi pra-
zniki. Ta košček zemlje je vse 
leto razigrano urejen, pred-
vsem po zaslugi družine Drolc 
iz Matk. Idejni oče je gospodar 
Zlatko Drolc, ki vedno prese-
neča z zanimivo postavitvijo 
raznih figur in dekoracij.

   Krajani se mu zahvaljujemo 
za vložen trud in srčno upamo, 
da mu ne bo zmanjkalo idej, saj 
je lahko s svojim dejanjem vzor 
in ponos drugim.

Naključne sprehajalce in 
obiskovalce pa vabimo, da še 
naprej obiskujejo naš kraj, kajti 
ravno zaradi njih smo tudi mi 
bogatejši.

 Melita Veber, Matke

Obvestilo uredništva
Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez presledkov. V primeru, 
da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo pridržuje pravico do skrajšanja po lastni 
presoji. Če se pošiljatelj ne strinja s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti 
podpisana z imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, na kateri je 
mogoče preveriti avtorstvo besedila. Prispevkov, ki ne bodo podpisani s polnimi imeni avtorjev, 
ne bomo objavili. Prav tako ne bomo objavili besedil, ki so žaljiva in so kakorkoli v neskladju z 
veljavno zakonodajo. Uredništvo prav tako ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil, ki niso pisma 
bralcev.                                                                                                                                        Uredništvo

Zlatko Drolc iz Matk je presenetil z zanimivo velikonočno dekoracijo.
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»Dobrodošli v enoti vrtca 
Žalec 2!», tako smo pozdra-
vili babice in dedke in jih 
povabili, da z nami preživijo 
poseben dan. Starim staršem 
smo ponudili eno od oblik 
medgeneracijskega sodelova-
nja, ki zagotavlja prenos in 
izmenjavo znanja, kot učenje 
med generacijami, zavedajoč 
se pomembnosti povezova-
nja, simbioze generacij.

V sklopu mednarodnega 
projekta Pomahajmo v svet se z 
otroki povezujemo z vrtcem iz 
Hrvaške. Velik poudarek je, da 
vrstnikom predstavimo svojo 
kulturo, običaje, način življe-
nja, v kakšnem okolju živimo 
in kakšen jezik govorimo. V 
okviru projekta raziskujemo, 
odkrivamo ter spoznavamo 
slovenske pokrajine, tradici-
jo in domače jedi. Slovenija je 
kulinarično zelo bogata in ra-
znolika dežela in pomembno 

je, da otroke spodbujamo k po-
imenovanju in poznavanju slo-
venske kulinarike, tudi tiste, ki 
jih pripravljamo ob praznikih. 

V predprazničnem vzdušju 
velike noči smo se v vrtcu lo-
tili priprave in peke orehove 
potice. Potica je ena od izvir-
nih in najbolj prepoznavnih 
slovenskih sladic, ki so jo že od 
nekdaj pripravljale naše babi-
ce. Poznajo jo tudi drugod po 
svetu, saj so jo tja zanesli slo-
venski izseljenci.  

Otroci so ves čas sodelovali 
s starimi starši in prevzeli glav-
no kuharsko/pekovsko vlogo: 
pomagali so pri pripravi in 
mešanju sestavin, valjanju te-
sta, nanašanju nadeva, zvijanju 
in polaganju potice v pekač. 
Otroci so se najbolj veselili, 
ko smo pečeno potico lahko 
poskusili. Ker na krožnikih ni 
ostal niti en košček potice, je 
bila, več kot očitno, odlična!

O dobrem počutju pa ni-
smo le sanjali, ampak smo ga 
soustvarili. Še naprej si bom 
prizadevala ustvarjati razmere 
za medsebojno povezovanje in 
dobro sodelovanje.

Lorena Jenšterle,
Vrtci Občine Žalec 

Znanje se prenaša iz roda v rod

V sredo, 18. aprila, je v 
športni dvorani OŠ Prebold 
potekala zaključna priredi-
tev 23. pesniškega natečaja 
Naj pesem pove, ki ga vsako 
leto organizira aktiv slove-
nistk Osnovne šole Prebold. 
Na natečaju sodelujejo mladi 
pesniki osnovnih šol iz Sa-
vinjske doline in s širšega ob-
močja. 

Letošnji natečaj je men-
torje in avtorje spodbudil k 
razmišljanju o drugačnosti. 
»Pod tem klobukom so učenci 
ustvarjali z navdihi vedno ak-
tualnih tem: ljubezni in prija-
teljstva, življenja in časa, ljudi 
in migracij, nekaj pesmi pa se 
je dotaknilo celo vesolja. Vse 
prispele pesmi so zbrane v po-
sebni brošuri in razvrščene po 
razredih in nekako kažejo tudi 
razvoj pesnika od mladih nog 
do mladostnika,« je med dru-
gim povedala letošnja glavna 
organizatorka natečaja Saša 
Bregar.

Na koncu brošure je tudi 
pet nagrajenih pesmi, ki jih 
je izbrala komisija natečaja in 

avtorjem podelila posebne na-
grade, kar je bila pravzaprav 
novost letošnjega natečaja. V 
preteklih letih so nagrajence 
namreč izžrebali med sodelu-
jočimi, ostali pa so dobili spo-
minska darila.

Letošnjega natečaja so se 
udeležili mladi pesniki iz 19 
osnovnih šol: OŠ Antona 
Aškerca Velenje, OŠ Braslov-
če, OŠ bratov Letonja Šmartno 
ob Paki, OŠ Frana Kranjca, 
OŠ Frana Roša, OŠ Hruševec 
Šentjur, OŠ Karla Destovnika 
- Kajuha Šoštanj, OŠ Nazarje, 
OŠ Mozirje, OŠ Petrovče, OŠ 
Polzela, OŠ Prebold, OŠ Šem-
peter, OŠ Štore, OŠ Vojnik, OŠ 
Vransko - Tabor, POŠ Vransko 
- Tabor, OŠ Tončke Čeč Trbo-
vlje in Waldorfske šole Savi-
nja Žalec. Pri pisanju pesmi je 
učence spodbujalo in usmer-
jalo 45 mentoric sodelujočih 
osnovnih šol. 

Zaključno prireditev je obo-
gatil izvrsten nastop učenca 
Vida Dolinška, ki je navdušil 
s svojim breakdancem. Mlade 
pesnike in ostalo občinstvo je 

nagovorila učenka Vita Kle-
menčič, ki je povezovala kul-
turni program, izkazala pa se 
je tudi v pogovoru z gostom, 
nadvse popularnim raperjem 
Zlatanom Čordićem – Zlat-
kom, ki je zapel z mladima 
raperjema Zarjo Zagožen in 
Aljažem Krajncem ter Otro-
škim pevskim zborom OŠ Pre-
bold. Prireditev so s svojimi 
nastopi obogatili tudi šolski 
komorni trio v sestavi Zarja 
Sagadin, Naj Zazjal in Gruša 
Karla, učenci plesne šole Muf, 
Urh Štrakl (klaviature), Maša 
Strmec (citre) ter sestri Hana 
in Sara Vahčič Miyazaki, ki sta 
na flavto in klaviature zaigrali 
avtorsko skladbo Vesolje.

Pred začetkom nastopa prve 
skupine mladih pesnikov je 
občinstvo nagovoril Peter Žu-
rej, v. d. ravnatelja OŠ Prebold, 
in ob tem izrazil zadovoljstvo 
nad pesniškim natečajem, 
ustvarjalnostjo učencev in nji-
hovih mentorjev ter ostalimi 
sodelujočimi pri vsakoletnem 
natečaju.  D. Naraglav      

Naj pesem pove z Zlatkom

V Domu upokojencev Pol-
zela se vse leto trudijo z ra-
znimi dejavnostmi in nastopi 
svojim stanovalkam in stano-
valcem polepšati dneve. Še po-
sebej v času praznikov, saj se 
zavedajo, da ob takšnih dneh 
njihovi oskrbovanci še bolj 
pogrešajo svoje domače. 

Zagotovo je eden izmed ta-
kšnih dni tudi materinski dan, 

ko več pozornosti namenimo 
mamam in babicam. Ob tem 
prazniku so jih s svojim na-
stopom razveselili najmlajši iz 
polzelskega vrtca. Škratov pev-
ski zbor pod vodstvom Anije 
Kokot in ob glasbeni spremlja-
vi Apolonije Železnik jim je 
namreč s svojim prepevanjem 
popestril ponedeljkovo dopol-
dne in jim s svojim čudovitim 

petjem vsaj za nekaj trenutkov 
pričaral toplino v srca. T. T.

Škratov zbor navdušil oskrbovance

Otroci so zapeli za oskrbovance doma.

V soboto, 7. aprila, so se na 
OŠ Petrovče družili na špor-
tno obarvanem dopoldnevu, 
ki je bil namenjen dobro-
delnosti, zdravju in čiščenju 
okolja. Po jutranji čistilni ak-
ciji in pred nadaljevanjem na-
črtovanih aktivnosti so za do-
bro vzdušje poskrbeli Pamži 
in plesalke. 

Dobrodelnega teka in hoje 
iz Petrovče do Novega Celja 
se je udeležilo precej staršev, s 
čimer so izkazali podporo to-
vrstnim prireditvam. Z zbrani-
mi prostovoljnimi prispevki v 
obliki »startnine« pa so šolski 
sklad obogatili za 1.600 evrov.

Tek ni bil tekmovalnega 
značaja, čeprav se ga je precej 
učencev resno lotilo in poka-
zalo svoje moči, odrasli udele-
ženci pa so izrazili željo, da bi 
takšno druženje veljajo še kdaj 
ponoviti oziroma da bi postalo 
kar tradicionalno.

 T. Tavčar

Za okolje, dušo in telo

Dobrodelnega teka in hoje se je udeležilo precej staršev z otroki.

Otroci so pridno čistili okolico šole.

ZDRAVSTVENO LETOVANJE ŠOLSKIH OTROK
NA DEBELEM RTIČU

Rdeči križ Slovenije – Območno združenje Žalec bo v sodelo-
vanju z ZZZS od 25. avgusta do 1. septembra 2018 organiziral 
zdravstveno letovanje šolskih otrok v Mladinskem zdravilišču 
in letovišču Rdečega križa Slovenije na Debelem rtiču.

Cena 7-dnevnega letovanja:
-  87,54 evra za otroka
-  10,00 evrov za otroka iz socialno ogrožene družine

Dokumentacija je na voljo na spletni strani
http://zalec.ozrk.si/.

Prijavnico, vprašalnik o otroku in zdravstveni list pošljite do 17. 
8. 2018 na naslov RKS – OZ Žalec, Hmeljarska ulica 3, 3310 
Žalec ali po e-pošti zalec.rk@gmail.com.

DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINE OBČINE ŽALEC OBVEŠČA, 
DA SPREJEMA PRIJAVE ZA LETOVANJE OTROK V POREČU.

Termini letovanja:
1. izmena: od 21. 7. do 28. 7. 2018 
2. izmena: od 28. 7. do 4. 8. 2018
Prijave otrok na letovanje sprejemajo do 15. 5. 2018!
Prijavnice in informacije o letovanju otrok so dosegljive 
na spletni strani Društva prijateljev mladine Občine Žalec 
http://www.dpmozalec.si/.

Podkovana žaba
Velikost in glas mogočni
žabi nista bila zadosti.

Velika žaba bi rada slovela, 
za čast in slavo je dosti trpela.

A tudi najmanjše podkvice 
pretežke so bile.

Peketala je po cesti kot konj, 
vendar na koncu zastonj. 

Žabica je v vodo skočila, 
da bi se pred štorkljo skrila.

Ni se več vrnila, 
ker se je potopila.

Zato se bodo žabe spominjale je,
a sreče ne več tako iskale.

Benjamin Zakrajšek, 4. c, Žalec

Dolgčas
Za mizo sedim 
in dolgčas lovim. 
Odprem zvezek z domišljijo 
in v glavo spravim vso bedarijo.

V zvezek se potopim 
in domišljijo obudim. 
Plavam v mavričnem morju 
in se dotikam sonca na obzorju.

Sonce modro zažari 
in se v konfete spremeni.
Konfetni oblak prekrije nebo, 
iz njega pa pada čisto zlato.

Vse začenja izginjati, 
v  mojo sobo se spreminjati.
Za mano mami stoji 
in me budi.

Malo sem zaspala, 
a nalogo sem vseeno
pravočasno oddala. 
Za oceno me zdaj skrbi 
in upam, da bo več kot tri.

Daša Lešničar, 7. a,
oba I. OŠ Žalec

Zbrane je nagovoril tudi v. d. 
ravnatelja Peter Žuraj

Zlatko z mladima raperjema Zarjo in Aljažem

www.zkst-zalec.si/utrip

 03/712 12 80
  zkst.utrip@siol.net
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Brglez, d. o. o.
Pekarna-slaščičarna-trgovina

Vransko 17, 3305 Vransko

Spoštovani Savinjčani!

Vabimo vas, da obiščete naše slaščičarne na Vranskem in v 
Petrovčah in si tako polepšate dan z raznovrstnimi in kakovostnimi 
sladoledi različnih barv in okusov kot tudi z drugimi slaščicami iz 

našega širokega slaščičarskega in pekovskega programa.

Želimo vam lepe praznične dni. 
Kmalu bomo za vas spet tudi v Šempetru.

Pekarna in slaščičarna-proizvodnja Vransko: 703 30 38.
Slaščičarne: Petrovče: 713 30 84

Kolektiv Brglez, d. o. o.

Preboldska občina se pona-
ša z najdaljšo tradicijo gasil-
stva v Savinjski dolini, hkrati 
pa tudi z najstarejšim indu-
strijskim gasilskim društvom 
v Sloveniji in tudi v velikem 
delu stare celine. Letos obe-
ležujejo namreč že 145 let, 
odkar je bila ustanovljena 
Prostovoljna požarna bramba 
Predilnice Prebold. Ime se je 
skozi desetletja spreminjalo 
in od letošnjega 145. občnega 
zbora se društvo imenuje Pro-
stovoljno industrijsko gasil-
sko društvo (PIGD) ODELO 
Prebold.

In prvič v zgodovini je bila na 
čelo društva izvoljena ženska, 
sicer delavka podjetja in gasil-
ka Ksenija Jazbec iz Ločice pri 
Polzeli, ki je hkrati tudi prva 
ženska predsednica v zgodovi-
ni Gasilske zveze Prebold. Kot 
gasilka deluje tudi v krajevnem 
društvu, ko je bila zaposlena v  
Tovarni nogavic Polzela, pa je 
bila tudi članica tovarniškega 
gasilskega društva.

Vse do letošnjega občnega 
zbora je društvo vodil Rajko 
Cokan, ki je bil predsednik 
društva že pred stečajem TT 
Prebold. Pri ohranjanju društva 
mu je bil v veliko oporo Jože 
Veber, član društva in dolgole-
tni predsednik GZ Prebold. Za 
predsednika je bil Cokan izvo-
ljen tudi leta 2015, ko je v pod-

jetju Odelo začelo z delovanjem 
gasilsko društvo pod imenom 
PIGD Prebold. Slednje je nado-
mestilo nekdanje PIGD Teks-
tilne tovarne Prebold, ki je od 
stečaja 2004 do 2015 delovalo le 
formalno v okviru GZ Prebold, 
in sicer z namenom ohranja-
nja najdaljše tradicije gasilstva 
v kraju in Savinjski dolini. Pod 
tem imenom je društvo delova-
lo 60 let, od leta 1955 dalje. Od 
leta 1919 do 1955 se je imeno-
valo PIGD Tkalnice Prebold.

Kot je v svojem poročilu 
povedal Rajko Cokan, je bilo 
društvo ob stečaju tovarne ob-
sojeno na propad. Ker so želeli 
ohraniti tradicijo, so se na obč-
nem zboru odločili, da prene-
hajo z  operativnim delom in 
se aktivno vključijo v Gasilsko 
zvezo Prebold ter tako ohranja-
jo tradicijo industrijskega ga-
silstva v Preboldu. V vsem tem 
času jim je to dobro uspevalo. 
Pri tem sta jih podpirali tudi 
GZ Prebold in Občina Prebold. 
Že leta 2014 pa so v društvu 
začeli razmišljati o ponovnem 
delovanju društva v okviru no-
vega podjetja Odelo, v katerem 
je zaposlenih veliko delavcev, ki 
so tudi gasilci v svojih krajev-
nih gasilskih društvih po dolini 
in zunaj nje. Januarja 2015 so 
na občnem zboru izvolili nove 
organe in društvo preimenovali 
v PIGD Prebold. Osnovne na-

loge njihovega delovanja so po-
stale skrb za požarno varnost v 
podjetju, izobraževanje na spe-
cifičnem požarnem področju, 
seznanjanje z ostalimi nevar-
nostmi v proizvodnji, upošte-
vanje in seznanitev z nevarno-
stjo poplav, hkrati pa skrbeti za 
ohranjanje tradicije več kot 140 
let starega industrijskega gasil-
skega društva.

Vsekakor pa ima društvo, na 
čelu z dosedanjimi člani in no-
vim vodstvom, pred sabo mno-
žico izzivov, ki so si jih zadali v 
svojem programu dela. Sledili 
bodo dosedanjemu delu, te-
sno sodelovali z GZ Prebold in 
ostalimi društvi v zvezi, ob tem 
pa skrbeli za nadaljevanje dol-
goletne tradicije.

   D. Naraglav

Preimenovanje in prva predsednica

Nekdanji in sedanji člani industrijskega društva, ki nadaljujejo 145-letno tradicijo (prva z desne stoji Ksenija Jazbec – 
predsednica društva)  

Ksenija Jazbec, prva predsednica v 
145-letni zgodovini društva

V prostorih Društva upo-
kojencev Griže je konec prej-
šnjega meseca potekala  redna 
letna skupščina Združenja 
borcev za vrednote NOB Ža-
lec, ki vključuje 14 krajevnih 
organizacij iz vseh šestih ob-
čin Spodnje Savinjske doline 
in  Odbor štajerskih kurirjev.  

Skupščino je obogatil kul-
turni program, v katerem so 
nastopili učenci OŠ Griže 
pod vodstvom učiteljice Ane 
Rudnik Pavlica in recitator-
ka Olga Markovič. Skupščino 
je vodil Janez Meglič, pred-
sednik ZB za vrednote NOB 
Žalec Marijan Turičnik pa je 
podal obširno poročilo o delu 
združenja v preteklem letu. Ob 
tem je povedal, da je delo po-
tekalo na enakih temeljih kot 
že vrsto let. Udejanjalo se je v 
ohranjanju vrednot NOB, sko-
zi spomeniško varstvo, social-
no varnost, vključevanje novih 
članov v združenje in preko 
dejavnosti, ki so obeleževale 
spomin na nekdanje dogodke 
iz NOB. Tudi letos bodo sledili 
podobnim ciljem. S tem želijo 

ohraniti v našem družbenem 
življenju domoljubje in spo-
štovanje do največjih bojev v 
zgodovini za obstoj in zdru-
ževanje slovenskega naroda v 
času okupirane Evrope in NOB 
na našem ozemlju. Dejal je, da 
bodo odločno nastopili proti 
poskusom prevrednotenja ali 
celo kriminalizacije narodnoo-
svobodilnega boja in njegovih 
udeležencev. Odločno bodo 
nasprotovali, da bi se prema-
ganci (tisti, ki so nacifašizmu 
in Hitlerju prisegli zvestobo) 
oklicali za zmagovalce.

ZB za vrednote NOB Žalec 
vključuje trenutno 1055 čla-
nov, ki delujejo v 14 krajev-
nih organizacijah. Poglavitna 
naloga za obstoj organizacije 

in ohranjanje vrednot NOB 
je vključevanje novih članov. 
Naloga ZB za vrednote NOB 
bo tudi v prihodnje spremljati 
socialno in zdravstveno stanje 
članov in po svojih zmožnostih 
nuditi pomoč ter pomagati pri 
uveljavljanju zakonskih pravic 
iz varstva vojnih veteranov. 
Posebna skrb je tudi obiskova-
nje obolelih in težje mobilnih 
članov, pomembno nalogo pa 
predstavlja tudi spomeniško 
varstvo, saj je na območju 
Spodnje Savinjske doline 132 
grobišč, spomenikov in spo-
minskih obeležij, ki jih je po-
trebno vzdrževati, pri čemer so 
deležni podpore krajevnih in 
občinskih vodstev. 

 D. Naraglav

Za ohranjanje vrednot

Marijan Turičnik

Pregledi vida so
v torek, 8., 15., 22., in 29. 5. 2018. Naročite se! 

Kratke čakalne dobe in gotovinski popusti!

Simona Kodrin s.p.
Rimska cesta 35
3311 Šempeter

Tel.: 03 700 06 30, Gsm: 051 326 677
E-mail: optika.simona@siol.net

www.optika-simona.si

NOVA KOLEKCIJA SONČNIH OČAL ŽE V NAŠI OPTIKI!
Obiščite nas in videli boste bolje! 

že 25 let
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Smučarski skoki imajo na 
Slovenskem že dolgoletno 
tradicijo. Poleti v Planici pa 
so ponos slovenskega nacio-
nalnega športa. V tej zgodbi 
smo z bratoma Janezom in 
Matjažem Debelakom iz Bra-
slovč (slednji se je okronal z 
dvema olimpijskima meda-
ljama iz Calgaryja), z Jure-
tom Jermanom iz Matk pri 
Preboldu (v češkem Harra-
chovu je s 192 m postavil nov 
slovenski rekord tistega časa) 
in zdaj s Timijem Zajcem iz 
Hramš (absolutnim držav-
nim prvakom lanske sezone 
in olimpijcem) prisotni tudi 
Savinjčani. Že nekaj časa, še 
posebej pa v zadnji sezoni, 
je na obzorju še eden izmed 
zelo uspešnih mladih skakal-
cev Žak Mogel iz Podgorja 
pri Letušu, ki je prav tako kot 
Timi član SSK Ljubno BTC. 
S Timijem pa nista le klub-
ska prijatela, ampak si delita 
tudi sobo v dijaškem domu v 
Kranju.

Žak Mogel je dijak 2. letni-
ka športnega oddelka krajnske 
gimnazije. Za šolanje v Kranju 
se je odločil zaradi boljših po-
gojev za trening in s tem tudi 
večje možnosti za razvoj svoje 
smučarske skakalne kariere. 
Ta se je začela pisati pri nje-
govem osmem letu, za kar je 
v veliki meri zaslužen njegov 
oče, ki se je tudi sam ukvarjal 
s tem športom. Žak je postal 
član in tekmovalec SKK Ljub-
no BTC in kmalu začel nizati 
uspehe, ki so dokazovali, da je 
iz pravega testa. Njegov prvi 
trener je bil Janez Debelak, 
nato ga je v roke vzel Marjan 
Prelovšek, za njim Miha Su-
šnik, v Kranju pa trenira pod 
vodstvom Gorazda Pogorelč-
nika. Od lani je član sloven-
ske mladinske reprezentance, 
kamor so ga pripeljali izvrstni 
dosežki, ki jih je dosegel na 
državnih in mednarodnih tek-
movanjih. Med najvidnejšimi 
so naslovi državnega prvaka. 
Najprej je ta naslov usvojil v 
kategoriji dečkov do 15 let in 
med mladinci do 16 let. Postal 
je tudi skupni prvak sezone 
med dečki do 15 let in skupni 
prvak sezone med mladinci do 

16 let ter skupni prvak sezone 
med mladinci do 18 let. Mla-
di skakalci SSK Ljubno BTC 
so postali tudi državni prvaki 
v kategorijah dečki do 15 let, 
mladinci do 16 let in mladinci 
do 18 let.

Najuspešnejša minula 
sezona

Kot pravi, je bila zanj naju-
spešnejša prav zadnja sezona, 
saj je na šestih tekmah za po-
kal mladinci do 18 let petkrat 
zmagal, enkrat je bil drugi in 
tako zbral 560 točk. Zelo uspe-
šni so bili tudi njegovi klubski 
kolegi, ki so zasedli naslednja 
tri mesta, kar govori o zelo 
dobrem delu v tem ljuben-
skem klubu. Poleg tega je na 
tekmah alpskega pokala, kjer 
tekmujejo najboljši tekmovalci 
iz šestih držav, osvojil skupno 
5. mesto, toda na dveh tekmah 
ni nastopil. Izjemen rezultat je 
dosegel tudi na mladinskem 
svetovnem prvenstvu v Kan-
derstegu v Švici, kjer je bil z 

doseženim osmim mestom 
najboljši Slovenec (pred Do-
mnom Prevcem). Prav tako je 
bil najboljši Slovenec na tekmi 
za pokal FIS v Planici, kjer je 
osvojil 2. mesto. Za zaključek 
sezone pa je prišla še zmaga 
v alpskem pokalu v absolutni 
konkurenci v Franciji, kar je 
njegov prvenec na mednaro-
dni sceni. Z njo pa si je podaril 
tudi najlepše darilo ob svojem 
17. rojstnem dnevu, ki ga je 
praznoval 2. marca.

Ob obisku pri njem doma v 
Podgorju nam je zaupal, da ga 
zdaj čaka nekoliko več učenja, 
saj mora nadoknaditi izgublje-
ni čas in dokončati letnik. Se-
veda pa bo ob tem tudi pridno 
treniral in se pripravljal tako 
na poletno kot zimsko sezono, 
saj je svoje življenje podredil 
športu, ki ga navdušuje in mo-
tivira za nadaljnje delo. Opazi-
ti je, da želi biti med najboljši-
mi v mednarodni konkurenci. 
Da tja tudi sodi, nesporno go-
vorijo že rezultati minule zim-
ske sezone. D. Naraglav

Žak Mogel novi savinjski skakalni up

Žak med svojimi pokali in medaljami

Žak s svojimi smučmi novim zmagam naproti

Društvo rejnic celjske re-
gije, ki ga že šesto leto vodi 
Savinjčanka Simona Vo-
dončnik iz Zabukovice, je 
pod tem naslovom organizi-
ralo 13. dobrodelni koncert 
za rejniške otroke. Koncert 
vsako leto organizirajo v eni 
od občin, od koder prihaja-
jo rejniške družine. Letos je 
bila to Občina Žalec, prire-
ditev pa je potekala v športni 
dvorani OŠ Griže.

Polna dvorana je ta dan 
sama po sebi pričala o po-
membnosti, srčnosti in do-
brodelnosti dogodka, v okviru 
katerega so zbirali denar za 
otroke iz rejniški družin. Z 
zbranim denarjem jim bodo 
namreč omogočili, da bodo 
preživeli del počitnic na mor-
ju. 

Organizatorji so tudi tokrat 
poskrbeli za bogat koncertni 
program, ki sta ga vodili pev-
ka in sovoditeljica Slovenske-
ga pozdrava na TV Slovenija 
Darja Gajšek in njena soseda, 
trinajstletna Maruša Mlakar, 
ki je navdušila tudi kot pevka 
s pesmijo Mami za praznik. 
Kulturni program so obogati-
li člani Godbe Zabukovica, li-
bojske mažoretke, citrar Božo 
Trnovšek in pevka Lara Tanj-
šek, za njimi pa so nastopili 
otroci iz tamkajšnjega vrtca. 
Zbrane je pozdravila in na-
govorila predsednica društva 
Simona Vodončnik, ki je bila 
leta 2015 izbrana za Sloven-
ko leta. V svojem nagovoru 
pa je med drugim poudarila: 
»Tako zelo se radi pohvalimo 
s prepričanjem, da so otroci 
naše največje bogastvo. Ste se 
kdaj vprašali, ali otroci o nas 
razmišljajo podobno? Smo 
zanje mi, odrasli, tisto največ 

in najsvetejše v njihovem ži-
vljenju? Rejnice in rejniki si 
to vsekakor močno želimo in 
si prizadevamo za tiste drob-
ne iskre v očeh naših otrok. 
Še pomembnejši kot samo 
naša brezpogojna ljubezen 
pa je naš zgled, da si za dobro 
prizadevamo skupaj. Res pa 
je tudi, da je naloga, če že ne 
dolžnost nas odraslih, da po-
damo roko otokom tam, kjer 
lahko in kjer jim bo njim ure-
sničena želja pokazala, kako 
lahko v dobro drugih ravnajo 
tudi sami. In tu, dragi prijate-
lji, se srečata delo rejnikov in 
vaša dobrodelnost. Vsako leto 
smo več kot presenečeni nad 
toplimi odzivi ljudi, na kate-
re se obračamo s takšnimi ali 
drugačnimi prošnjami. Vsem 
in  vsakemu posebej se v ime-
nu vseh rejnic in rejnikov ter 
naših otrok iskreno zahva-
ljujem za vso pomoč, enako 
tudi vsem, ki naša prizadeva-
nja podpirate kot nastopajoči 
glasbeniki in kot obiskovalci 
koncerta.« Zbranim sta spre-
govorila žalski župan Janko 
Kos in ravnateljica OŠ Griže 
Marija Pavčnik. Izrazila sta 

veselje in zadovoljstvo nad 
prireditvijo ter čestitala dru-
štvu in predsednici za njiho-
vo požrtvovalno in humano 
delo.

V nadaljevanju so nastopili 
Navihani muzikantje, mladi 
harmonikar in pevec Jakob 
Zagožen, Kvartet Svit z Mari-
no, duet Tjaša Hrovat in Uroš 
Steklasa, ansambel Vihar, 
band OŠ Griže in ansambel 
Veseli Dolenjci. 

Simona Vodončnik se je ob 
koncu še enkrat zahvalila ob-
činstvu, nastopajočim, s šop-
kom rož pa voditeljicama in 
Luciji Polavder, ki je tudi letos 
pomagala pri organizaciji tega 
dobrodelnega dogodka. Prije-
tno druženje se je po koncertu 
nadaljevalo v jedilnici šole.

 D. Naraglav 

Srce, sonce, morje trinajstič

Šopek v zahvalo voditeljicama, ki sta ob tej priložnosti tudi zapeli.

Ob koncu so skupaj zapeli in zaigrali vsi nastopajoči.

Dvorec Novo Celje s svojo ba-
ročno avro izziva čustva in po-
nuja asociacije, ki so postale 
še posebno mikavne za nove 
vizualne zgodbe; prilegajo se 
mu projekti, ki izžarevajo dina-
miko gibanja in kjer se slikovito 
prepleta z raznorodnimi mate-
riali. Zato smo letošnje leto 
jedro projekta usmerili v spe-
cifične zgodbe starejših ume-
tnikov: Mihe Maleša, Maksa 
Kavčiča in Marija Preglja, ki so 
svojo ustvarjalno pot začeli že 
pred drugo vojno in leta 1950 
skupaj razstavljali v Moder-
ni galeriji Ljubljana. Njihova 
dela bodo ponovno zaživela v 
sozvočju med linijo in barvo, 
medtem ko bo osrednjo dvo-

rano zapolnil avtorski projekt 
umetnika mlajše generacije 
Alena Ožbolta. 

Tako bo Dvorec Novo Celje s 
svojimi štukaturami in pikto-
resknimi stenami doživljal to 
poletje ponovno preobrazbo 
– s pretanjeno likovno melo-
diko, vdano igri sozvočij med 
linijo, barvo in teksturo, bodo 
vrhunska umetniška dela vne-
sla vanj dodatni ekspresivni 
naboj.

Razstavo bodo odprli v petek, 
25. maja, ob 20. uri, medtem 
ko bo odprtje zadnje zgodbe, 
ki se nanaša na spomin prve 
slovenske pesnice Fanny 

Hausmann, v Dvorcu Novo 
Celje 13. septembra, skupaj 
s predstavitvijo knjige Skriv-
nost Fanny Hausmann, ki je 
te dni izšla pri založbi Aristej.

Razstavo o njenem življenju in 
delu bo pripravil domoznanski 
oddelek Medobčinske splo-
šne knjižnice Žalec v prostoru 
Dvorca Novo Celje, kjer je pe-
snica prebivala in ustvarjala. 
Ker je njena resnična podoba 
izgubljena ali pa Fanny sploh 
ni bila nikoli upodobljena, je 
postala še posebej mikavna za 
likovne umetnike. Tako bodo 
njeno videnje (imaginacijo) 
upodobile grafičarke Zora 
Stančič, Mojca Zlokarnik in 

Helena Tahir ter kiparka Met-
ka Kavčič in dopolnile zgodbo 
Fanny Hausmann.

Projekt ZGODBE ČASA se bo 
tako raztezal od preteklosti do 
sedanjega trenutka kot polno 
ozaveščen zdajšnji trenutek, 
iz katerega bodo ustvarjali ri-
tem posamezni umetniki, ki 
vsak v svojem času pronicljivo 
opazujejo skrite strukture po-
javnega sveta – v neulovljiv, 
izmuzljiv trenutek, ki briše 
mejo definiranega in išče po-
zicijo nekje vmes, v prekriva-
jočih se izsekih časa.

ZKŠT Žalec in domoznanski 
odelek MSK Žalec

ZGODBE ČASA V DVORCU NOVO CELJE – OD 25. MAJA DALJE
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Po izdelavi lutk – podob 
ljudi, ki so nekoč delali v pre-
mogovniških rovih Šaleške 
doline, te zdaj bogatijo Rudar-
ski muzej v Velenju, se kipar 
Ciril Hočevar iz Kaplje vasi 
že tretje leto ukvarja z izdela-
vo lutk znanih Celjanov. Tri 
od skupno tridesetih lutk, ki 
so jih izbrali v Turističnem in 
kulturnem društvu Celje, je že 
končal in so na ogled v Kvar-
tirni hiši, na Gosposki ulici v 
Celju. To so svetovna popotni-
ca Alma Maksimilijana Kar-
lin, nekdanji rimski senator 
in svetovalec cesarja Marka 
Avrelija Tit Valerij Klemens 
ter Herman II. Celjski, ki po-
oseblja enega od vrhuncev 
obdobja dinastije Celjskih. V 
naslednjih letih se mu bodo 
pridružili še trojna kraljica 
Barbara Celjska, poljska kra-
ljica Ana Celjska, Friderik II. 
Celjski in poslednji iz dina-
stije celjskih knezov Ulrik II. 
Celjski.

Kot je na predstavitvi kipa 
Hermana II. Celjskega v Kvar-
tirni hiši povedal  predsednik 
celjskega turističnega društva 
Matija Golner, so Hermana 
upodobili kot petdesetletnika, 
na vrhuncu njegove moči, ko 
se je 1414 udeležil koncila v 
Konstanci v Nemčiji. Na tem 
srečanju je nosil cesarsko ja-
bolko, kar je bila velika čast 
v tistem času in eden Her-
manovih največjih dosežkov. 
Sicer pa je Herman II. Celjski 
v času svojega vladanja rod-
bine Celjskih dosegel skoraj 
vse titule in časti, po katerih 
je bilo v tedanjih razmerah 
moči mogoče poseči. »Poleg 
tega, da je bil celjski, je bil tudi 
zagorski in ortenburški grof, 
ban Slavonije in Hrvaške, tast 
in diplomatski zastopnik in 

namestnik ogrskega kralja ter 
knez nemškega cesarstva, kar 
ga je delalo še močnejšega in 
pomembnejšega,« je med dru-
gim o njegovi slavi povedala 
Vesna Golner, vodja projek-
tov v društvu. »Herman si je 
ves čas prizadeval ustanovi-
ti svojo, celjsko kneževino 
in pridobiti naziv državnega 
kneza. Pri teh prizadevanjih 
mu je največjo oviro pred-
stavljal njegov neposlušni sin 
Friderik II., ki se ni zmenil za 
očetovo častihlepje, in sicer s 
svojo prepovedano ljubeznijo 
do plemkinje nižjega stanu 
Veronike Deseniške. Nespo-
dobno ljubezen svojega sina 
je  Herman hotel preprečiti 
in končati, kar se je na tragi-
čen način potem tudi zgodilo. 
Kljub temu ni dočakal časti 
naziva državnega kneza. Umrl 
je leta 1435, sta pa ta naziv 
leto kasneje pridobila njegov 
neposlušni sin Friderik II. in 
vnuk Ulrik II.« 

Glava igralca in sosedove 
roke

Na predstavitvi figure Her-
mana II. Celjskega, ki naj bi bil 
za tiste čase zelo visok (okrog 
190 cm), je  kipar Ciril  Ho-
čevar pobliže predstavil svoje 
delo in še posebej izdelavo 
Hermana II. v naravni veliko-
sti, kar je kiparju predstavljalo 
še en izziv v njegovi kiparski 
karieri oziroma izdelavi mu-
zejskih lutk, ki jih je začel iz-
delovati po letu 1992: »Velik 
izziv je narediti izrazno pre-
pričljivo glavo lika. Predlagal 
sem, da Herman ne bi gledal 
naravnost, ampak na stran, 
kot da se obrača k mimoido-
čim, da bi vzpostavil stik z 
obiskovalcem, kar daje liku 

razgibanost in še večjo avten-
tičnost. Za model oblikovanja 
glave sem si »izposodil« foto-
grafijo glave celjskega gledali-
škega igralca Igorja Sancina. 
Za oblikovanje roke, kar je bil 
prav tako eden večjih izzivov, 
pa mi je na pomoč priskočil 
moj sosed iz  Kaplje vasi, ki 
je ponudil svojo roko že za 
model pri ustvarjanju Tita Va-
lerija Klemensa. Sicer pa sem 
imel sosedsko pomoč tudi pri 
rokah Alme  Karlin, seveda od 
ženske, da ne bo pomote, tako 
da so tudi Almine roke zelo 
avtentične.« 

Kostum za Hermana iz 
društvene  delavnice 

Pri oblačenju in podobi Her-
mana II. Celjskega je sodelo-
valo več kot dvajset  članov 
društva. Kostum je zasnovala 
Vesna Golner, vodja izdelave je 
bila Vlasta Zupančič, kostum z 
vsemi dodatki pa so izdelali v 
svoji lastni kostumski delavni-
ci. Pomembno nalogo je imel 
lasuljar ljubljanske opere Sašo 
Bele, ki je dal obrazu končno 
podobo s pravimi lasmi in pra-
vo brado. »Herman je oblečen 
v tipično oblačilo z bogato tu-

niko, s pokrivalom šempero-
nom in z bogatim, s krznom 
obloženim plaščem. Obvezno 
ima meč, okrog vratu pa veri-
go viteškega zmajevega reda, ki 
ga je ustanovil kralj Sigismund 
Luksemburški, ki je  s papežem 
Janezom XXIII. tudi sklical 
Konstanški koncil. Posebna je 
tudi njegova drža telesa z napol 
stegnjeno desno roko, v kateri 
drži zlato cesarsko jabolko s 
križem in dragulji, stoji pa tudi 
odločno in mogočno,« je pove-
dala Vesna Golner.

Izdelava takšne celopostavne 
figure je sicer kar velik finanč-

ni zalogaj za društvo, tako da je 
»tempo izdelave« do zdaj le ena 
figura na leto. Seveda si želijo 
ta »tempo« pospešiti, hkrati pa 
pridobiti tudi prostore, kjer bo 
projekt lahko povsem zaživel 
in postal odmeven turistični 
produkt. Sredstva pridobivajo 
na različnih razpisih, ki pa jih 
s prostovoljnim delom večkrat 
oplemenitijo. Za letos so, tudi 
zaradi leta evropske kulturne 
dediščine, prijavili figuro ba-
ročnega kiparja Ferdinanda 
Gala, sledil pa bo lik literata in 
diplomata Antona Novačana. 

 D. Naraglav    

Ustvarjanje zgodovinskih osebnosti Celja

S predstavitve nove figure (Vesna in Matija Golner ter Ciril Hočevar)

Tri podobe in tri zgodbe znanih osebnosti mesta ob Savinji Ciril Hočevar ob liku Hermana II. Celjskega

V Medobčinski splošni 
knjižnici Žalec so v ponede-
ljek, 9. aprila, odprli gostu-
jočo razstavo Zgodovinskega 
arhiva Celje in Osrednje knji-
žnice Celje, ki je posvečena 
100-letnici konca bojev na 
soški fronti in celjskemu 87. 
pehotnemu polku.

Med septembrom in novem-
brom lani so pripravili števil-
na predavanja v počastitev te 
obletnice, Srečko Maček in Ja-
nja Jedlovčnik iz osrednje celj-
ske knjižnice pa sta pripravila 
avtorsko razstavo o polku, ki 
je deloval na celjskem obmo-
čju. Gradivo za namen razsta-
ve in razstavnega kataloga so 
odstopili številni posamezniki 
in ustanove, med njimi tudi 
Medobčinska splošna knjižni-
ca Žalec. Razstavo, ki zadnjega 
pol leta gostuje po ustanovah v 
nekdanjem nabornem obmo-
čju polka v obdobju Avstro-
-Ogrske, so v Žalcu s pesmijo 
obogatili pevci Moškega pev-
skega zbora KD Mozirje, ki 
delujejo pod vodstvom Antona 

Perka. S pesmimi Polje, kdo bo 
tebe ljubil skladatelja Alojzija 
Mihelčiča, Oj, Doberdob skla-
datelja Zorka Prelovca in Juna-
ki regimenta št. 87 skladatelja 
Karla Linharta so nas popeljali 
v čas soške fronte. Soavtor raz-
stave Srečko Maček pa je inter-
pretiral odlomek iz dela Gadje 
gnezdo avtorja Vladimirja Le-
vstika.

Uvodoma je udeležence na-
govorila vodja domoznanskega 
oddelka Karmen Kreže, zgodo-
vino 87. pehotnega polka pa je 
občinstvu približala soavtorica 
razstave Janja Jedlovčnik. Raz-
stava zajema čas vse od ustano-
vitve polka do bojišč na Balka-
nu, v Galiciji, na Tirolskem in 
Škabrijelu na soški fronti, kjer 
so se borili ter svoja življenja 
pustili številni fantje in možje 
tudi iz naših krajev. 

Kratka zgodovina polka
V polku, ki je bil ustanovljen 

leta 1883, s sedežem naborne-
ga območja v Celju, je služil vi-
sok delež Slovencev, zato je ve-
ljal za »slovenski polk«. V času 

svojega 35-letnega obstoja je 
večkrat menjal kraje, kjer je bil 
nastanjen. V Celju je bil stalno 
nameščen en bataljon polka. 
Dva njegova polkovna bataljo-
na sta se udeležila dveh mirov-
nih misij: na Kreti (1897/98) in 
v Skadru (1913/14). Med prvo 
svetovno vojno so se pripa-
dniki polka bojevali na vzho-
dnem, balkanskem in italijan-
skem bojišču. Leta 1914 je bila 

večina polka poslana v Galici-
jo, kjer so utrpeli velike izgube, 
zimo pa preživeli v Karpatih. 
Naslednjega leta so v boju z 
Rusi dosegli nekaj pomembnih 
uspehov. Po vstopu Italije v voj-
no maja 1915 so bili ti bataljo-
ni prestavljeni na soško fronto. 
Spomladi leta 1916 je bil polk 
premeščen na Južno Tirolsko, 
jeseni pa zopet na soško fron-
to, kjer se je boril na Krasu. 

Leto 1917 je bilo na soški fron-
ti leto krvavih bitk, v katerih je 
sodeloval tudi celjski pehotni 
polk. Odlikoval se je zlasti v 
bojih za strateško pomemben 
hrib Škabrijel (Sv. Gabrijel), 
ki ga je za ceno velikih izgub 
uspel ubraniti. Po preboju so-
ške fronte konec oktobra 1917 
je polk boje z Italijani in njiho-
vimi zavezniki nadaljeval na 
reki Piavi, po avstro-ogrskem 

podpisu premirja novembra 
1918 pa se je vrnil v domovino 
in se vključil v novo slovensko 
vojsko kot Celjski (peš)polk. 
Njegovi pripadniki so imeli 
pomembno vlogo v bojih za 
severno mejo. Z nastankom 
Kraljevine SHS decembra 1918 
se je postopoma reformirala 
tudi tedanja vojska, polk pa se 
je junija 1919 preimenoval v 
46. pehotni polk. D. N.

Celjski 87. pehotni polk

Ena od razstavljenih slik, na kateri so naborniki polka v Celju leta 1905.
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Nagradna križanka »AVTOSERVIS RONA«
Rešitev križanke, objavljene v marčevski številki Utripa: KMALU-ZNOVA-V-ŠEMPETRU.

Izžrebani nagrajenci: 1. Terezija Svet, Kaplja vas 25, Prebold; 2. Vika Irmančnik, Parižlje 72 b, Braslovče; 3. Ema Nana Šuster, Levec 78 b, Petrovče.
Nagrajenci so nagrade, ki jih podarja Brglez d.o.o. prejeli po pošti. Pokrovitelj križanke, objavljene v tej številki, je Avtoservis Rona, Robert Vasle, s.p., Zg. Roje 29, Šempeter.

Vrednost nagrad je 21 €, 13 € in 8 €. Rešitev križanke (samo gesla) pošljite izključno na dopisnicah v uredništvo Utripa, Aškerčeva 9 a, Žalec, do 21. 5. 2018.

AVTOMOBILSKI NADOMESTNI DELI IN  
VSE ZA AVTOMEHANIČNE DELAVNICE
Široka ponudba avtomobilskih nadomestnih delov, maziv,  
kakovostnega orodja in delavniške opreme vodilnih svetovnih proizvajalcev

Nemško podjetje STAHLGRUBER s sedežem v bližini Münchna je vodilni 
ponudnik avtomobilskih nadomestnih delov v Evropi. V šestih državah in z 
izjemno kvalitetnim logističnim sistemom omogočamo zanesljivo dobavo 
kupcem iz centralnega skladišča v Nemčiji v najkrajšem možnem času. 

Kmalu že štiri poslovalnice v Sloveniji

Stahlgruber ima v Sloveniji trenutno tri poslovne 
enote (v Ljubljani, Mariboru in Grosupljem), 
kmalu pa se bodo odprla vrata četrte v Žalcu. 

Poleg trgovinske prodaje na drobno zagotavl-
jamo svojim kupcem strokovno svetovanje po 
telefonu preko našega klicnega centra. 

Za svoje kupce čez celo leto organiziramo tudi 
razna strokovna usposabljanja in seminarje. 
Poleg tega Stahlgruber v Nemčiji štirikrat na 
leto v različnih krajih organizira hišne sejme, 
na katerih se kupci lahko seznanijo z novost-
mi in informacijami, ki jih predstavijo različni 
proizvajalci. Našim kupcem omogočamo obisk 
sejmov v Münchnu in Nürnbergu (z ogledom 
centralnega skladišča), kjer lahko izkoristijo 
tudi posebne sejemske ponudbe in popuste.Širok prodajni program 

STAHLGRUBER-jev sortiment z več kot 500.000 izdelki, med katerimi so tudi OE (originalni) izdelki, izpolnjuje vse zahteve avtomehaničnih 
delavnic po konkurenčnih cenah, poudarek pa je pri izboru izdelkov za osebne avtomobile in lahka gospodarska vozila. Prodajni program 
zajema zavore in podvozja, elektronsko opremo, karoserijo, lake, luči, olja in maziva, opremo za motorje, izpušno tehniko, vse za nego vozil, 
termične sisteme, kakovostno orodje, delavniško opremo in vse drugo, kar sodobna delavnica potebuje.

Partner von Handel und Werkstatt

Kompromißlos in der Qualität

TM

Vrhunska logistika  
od naročila do dostave
Vrhunski logistični sistem je ena od ključnih odlik podjetja, saj zagotavlja najhitrejšo  
dobavo čez noč iz zmogljivega centralnega logističnega centra v nemškem mestu  
Sulzbach-Rosenberg. Naročila oddana do 18. ure (pon-čet) oz. do 16. ure (pet), so hitro 
obdelana in dostavljena v Slovenijo že naslednji delovni dan zjutraj. Tako prispe blago 
od naročila do kupca iz centralnega logističnega centra v Nemčiji običajno že v 24 urah. 
Delavnicam je tako zagotovljena oskrba z blagom brez lastnih stroškov in izgube prostora  
za skladiščenje, saj zagotavljamo lastno dostavo kupcem praktično po vsej Sloveniji.
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Pomlad je tu in z njo so se 
začela tudi dela na vrtu in v 
nasadih, ki vključujejo po-
leg najrazličnejšega sadnega 
drevja tudi najrazličnejše vr-
ste jagodičja. Za vse to je po-
trebno imeti tudi znanje, če 
hočemo imeti dobre pridelke. 
Konec prejšnjega meseca je 
strokovnjak Kluba Gaia Va-
nes Husić, univ. dipl. inž. agr., 
v Občinski knjižnici Prebold 
postregel s teoretičnim zna-
njem in primeri vzgoje jago-
dičevja.

Od pomladi do pozne jeseni 
bogatijo naš jedilnik drobni, 
okusni, aromatični sadeži, ki jih 
običajno uvrščamo med jagodi-
čevje. Najdemo jih po vsem sve-
tu, rastejo v naravnem okolju, še 
veliko več pa je gojenih. Večina 
jagodičevja vsebuje veliko vi-

taminov, mineralov, antioksi-
dantov in drugih fitokemikalij, 
poleg prijetnih kislin, prehran-
skih vlaknin in sladkorjev. Jago-
dičevje je bilo prvo sadje, ki so 
ga naši prapredniki v nabiralni 
kulturi začeli uživati in tako kot 

takrat tudi danes predstavlja iz-
redno kakovosten vir hranil, ki 
vplivajo na naše zdravje.

Na srečanju v Preboldu so go-
vorili o vseh vrstah, ki jih naj-
demo na našem vrtu, od ribeza, 
joste, maline, aronije, kosmulj 
… do ameriške borovnice. Ker 
so vse naštete sadne rastline 
vsako leto znova tarča napada 
bolezni, je govorili o zimskem 
(spomladanskem) škropljenju 
z bakrovimi pripravki, ki delu-
jejo proti glivičnim in bakterij-
skim boleznim. V nadaljeva-
nju je veliko časa posvetili rezi 
posameznih vrst in njihovim 
zahtevam glede pogojev rasti. 
Skupaj z udeleženci, ki imajo 
doma razne nasade jagodičja, je 
prevladalo prepričanje, da ima 
Prebold z okolico zelo dobre 
pogoje za rast vseh vrst jagodi-
čevja. To področje zadovolji po-
trebe po sončni legi, ustreznem 
pH-ju tal in rodovitni zemlji. 
So pa izjema ameriške borov-
nice, ki jim moramo ustvariti 
ustrezne pogoje s sajenjem v 
kislo šoto. Te so bile tudi izjema 
pri zadnji temi večera – gnoje-
nju. In sicer zato, ker jih mo-
ramo gnojiti s prav posebnimi 
organskimi gnojili za ameriške 
borovnice, ker tako vzdržujemo 
primerno kisel pH. Za vse dru-
go jagodičevje pa so ugotovili, 
da je najbolje, če uporabljamo 
kar peletirana organska gnojila, 
ki so dovoljena v ekološki pri-
delavi. D. N.

Jagodičje vir zdravja

Vanes Husić je v preboldski knjižnici govoril o vzgoji jagodičevja.

Na regijskem kvizu Mladi 
in kmetijstvo, ki je v soboto, 
7. aprila, potekal v  dvorani 
Kmetijske zadruge Petrovče, 
se je pomerilo pet ekip s Celj-
skega.

Zmagala je ekipa DPM Spo-
dnje Savinjske doline v sestavi 
Mateja Kramer, Špela Razbor-
šek in Andraž Podpečan. 

Na drugo mesto se je uvrstila 
ekipa Šolskega centra Šentjur, 
na tretje pa DPM Tabor. Zma-
govalna ekipa se je uvrstila na 
državni kviz, ki bo 24. aprila 
v Mirni Peči na Dolenjskem. 
Ekipe so tudi na regijskem 
srečanju, ki sta ga organizirala 

Društvo podeželske mladine 
Spodnje Savinjske doline in 
Kmetijsko-gozdarski zavod 

Celje, odgovarjale na vpraša-
nja s področja krav, čebel in 
FADN. T. Tavčar

Savinjčani zmagovalci

Ekipa Društva podeželske mladine Spodnje Savinjske doline (Andraž Podpečan, 
Mateja Kramer in Špela Razboršek)

V soboto, 7. aprila, je v 
prostorih Minoritskega sa-
mostana na Ptuju potekalo 
28. ocenjevanje vin. Letos je 
na ocenjevanje prispelo 140 
vzorcev vin (lani 130) z ob-
močja Štajerske (Ptuj, Haloze, 
Slovenske gorice) in Hrvaške. 
Lanski letnik bo očitno štel za 
enega izmed boljših, saj je bila 
povprečna ocena vin 18,02 
točke (od 20 možnih). Po-
novno so bila odlično ocenje-
na vina Braslovčana Milana 
Šoštariča, ki ima vinograde v 
Srednjih Slovenskih goricah, v 
Juršincih pri Ptuju. 

V kategoriji bela vina rednih 
trgatev je za vino sovinjon 
prejel oceno 18,27 in zlato pri-
znanje, za renski rizling oceno 
18,17 in zlato priznanje in za 
rumeni muškat oceno 18,17 in 
zlato priznanje. S temi rezultati 
se je uvrstil v sam vrh pridelo-
valcev vin, ki so sodelovali na 
ocenjevanju. Visoka priznanja 
sta Milanu Šoštariču na sve-
čani podelitvi na Ptuju izro-
čila konzul omizja vitezov vin 

Ptuj-Ormož prof. dr. Vladimir 
Korošec in vinska kraljica Slo-

venije Katarina Pungračič.
 T. Tavčar

Tri zlate za vino

Konzul omizja vitezov vin dr. Vladimir Korošec, vinska kraljica Slovenije Katarina 
Pungračič in Milan Šoštarič                               

V Andražu nad Polzelo 
so se v nedeljo, 8. aprila, od 
blizu in daleč zbrali kmetje s 
svojimi traktorji. Poseben or-
ganizacijski odbor andraške 
župnije je skupaj z Občino 
Polzela ob začetku prvih po-
mladanskih opravil na poljih 
že sedmič pripravil blagoslov 
traktorjev, kmetijske mehani-
zacije in traktoristov. 

Kmetje in drugi obiskovalci 
so se najprej zbrali v andraški 
cerkvi sv. Andreja pri sveti maši, 
ki jo je bral dekan braslovške 
dekanije in župnik Župnije Pre-
bold Damjan Ratajc, nato pa so 
se odpravili do prostora pri po-
kopališču, kjer se je zbralo 220 
kmetov s traktorji, nekaj pa se 
jih je blagoslova udeležilo le s 
ključi svojih traktorjev.

Dekan Damjan Ratajc je 
najprej blagoslovil podobo sv. 

Izidorja, zaščitnika traktori-
stov oziroma poljedelcev in 
kmetov, nato pa tudi traktorje. 
Prireditev sta popestrila Pi-
halni orkester Zarja Šoštanj in 
Andraški oktet, program pa sta 
vodila Nika Gaberšek in David 
Zabukovnik.

Ob tej priložnosti so si lah-
ko obiskovalci ogledali kme-
tijske stroje različnih proizva-
jalcev, za prijetno druženje pa 
je poskrbela tudi kulinarična 
sekcija Kulturnega društva 
Andraž. 

 T. Tavčar

Pred delom na poljih blagoslov

Dekan Damjan Ratajc je blagoslovil traktorje.

Ocenjevanje salam je po-
stalo zelo popularno v sloven-
skem prostoru in poteka tako 
na lokalni kot državni ravni. 
Pred 22 leti so se v Spodnji Sa-
vinjski dolini tega zanimivega 
tekmovanja prvi lotili v Tu-
rističnem društvu Braslovče, 
kjer so 7. marca pripravili že 
22. salamijado. 

Prireditev so tradicionalno 
organizirali v sodelovanju z 
Društvom podeželskih žena 
Braslovče in Občino Braslov-
če. Salame so ocenjevali dan 
pred zaključno prireditvijo v 
brunarici Turističnega društva 
Braslovče, zaključno prireditev 
z razglasitvijo rezultatov in po-
delitvijo priznanj pa so že četrto 
leto pripravili v dvorani Doma 
kulture Braslovče.

Šestčlanska komisija je pod 
vodstvom Janeza Šumaka to-
krat ocenila 41 salam. Komisi-
ja je ocenjevala videz salame, 
vonj, prerez in okus. Najboljšo 

oceno si je prislužila salama 
Alojza Švigla iz Tržišča, na drug 
mesto se je uvrstila salama Gre-
te Režun iz Čemšenika, tretje 
mesto je osvojila salama Adija 
Laznika iz Miklavža pri Tabo-
ru, četrto pa salama Gostišča 
Felicijan iz Boštanja. Omenjeni 
bodo s svojimi salamami sode-
lovali na državnem ocenjevanju 
salam, ki bo 14. maja v Krškem.

Ob tej priložnosti so izdelali 
tudi salamo velikanko, ki jo je 
za srečelov pripravil mesar Jure 
Užmah iz Griž. Obiskovalci sa-
lamijade so ugibali njeno težo. 
Polde Režon iz Čemšenika in 
Silva Meklov iz Dobriča, ki sta 
se njeni teži najbolj približala, 
točno težo 3.776 gramov sta 
zgrešila za 4 grame, pa sta si sa-
lamo velikanko razdelila. T. T.

Zmagovalec 22. salamijade Alojz Švigl

Najboljši pridelovalci salam z vodstvom braslovške salamijade

12. DNEVI ODPRTIH VRAT V VRTU ZDRAVILNIH 
IN AROMATIČNIH RASTLIN NA IHPS V ŽALCU

Petek, 4. maja, ob 10.00 v Ekomuzeju hmeljarstva in pivovarstva Žalec
posvet Zelišča kot poslovna priložnost

Petek, 4. maja, ob 16.00 v Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin
predavanje dr. Janka Rodeta: Zelišča v vsakdanjem življenju in 
predstavitev knjige Zeliščni vrt domača lekarna (dopolnjena izdaja)

Sobota, 5. maja, v Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin
ob 9.00: sajenje dreves v Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin
ob 10.00: projekt Vrt zdravilnih in aromatičnih rastlin na IHPS kot so-
dobno povezovalno središče Spodnje Savinjske doline – novinarska 
konferenca s predstavitvijo projekta in razglasitvijo zmagovalca nate-
čaja za načrt preureditve
ob 11.00: predavanje Postavitev vrta od ideje do izvedbe, Nina Friško-
vec, dipl. inž. kraj. arhitekture
ob 12.00: pravljična ura, dr. Barbara Čeh, IHPS
ob 15.00: delavnica Vertikalna zasaditev zelišč, mag. Nataša Ferant, 
IHPS
ob 16.00: predavanje Zelišča v kulinariki, Marija Kočevar, makrobio-
tičarka

Vodeni ogledi v Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin
v petek, 4. maja, ob 9.00 in 15.00 ter v soboto, 5. maja, ob 9.00, 13.00 
in 15.00

Prodaja pestre ponudbe eko sadik zdravilnih in aromatičnih rastlin v 
Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin v petek, 4. maja, in v soboto,
5. maja 2018, od 8.00 do 18.00.

Več na www.IHPS.si.
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Na I. OŠ Žalec so ob svetov-
nem dnevu zdravja skupaj s 
koordinatorico Alenko Žni-
dar pripravili zanimivo do-
poldansko dogajanje in tako 
že desetič zapovrstjo pripra-
vili dan dejavnosti, v katerem 
so združili projekta zdrava in 
eko šola. 

Dan so začeli z jutranjo te-
lovadbo v telovadnici šole, kjer 
so z navdušenjem pozdravili 
vrhunskega športnika, sloven-
skega deskarja Roka Marguča. 
Žalski učenci so mu z zanima-
njem prisluhnili, Rok pa jih je 
spodbujal, naj sledijo svojim sa-
njam. Spodbudil jih je k trdemu 
delu, saj so po njegovem mne-
nju za dobre rezultate, v šoli ali 

pri športu, pomembni discipli-
na, vztrajnost in znanje. “Samo 
s talentom brez znanja in truda 
ni še nihče uspel,” je zaključil 
dobitnik olimpijske medalje.

Preko dopoldneva so učenci 
pod vodstvom učiteljev in zu-
nanjih sodelavcev spoznavali 
vsebine o skrbi za zdravje. Seve-
da niso zanemarili zdrave pre-
hrane, saj je bil šolski jedilnik 
za ta dan skrbno izbran in se-
stavljen iz živil ekološke in bio 
predelave z manj soli. Ob degu-
stacijskih mizah pa so ves dan 
okušali zdrave dobrote, ki so jih 
predstavljali različni prideloval-
ci: kmetiji Flis Četina in Grčin, 
pekarni Deveta vas in Pečjak, 
mlekarni Celeia in Krepko ter 

Rival trade. 
Ob skrbi za zdravo telo so ne-

kaj časa namenili tudi gibanju 
na svežem zraku, sprostitveni 
jogi in šolskemu preigravanju 
nogometa. Tudi z letošnjim 
dnevom dejavnosti so nad-
gradili znanje, predvsem pa 
poskrbeli za vzgojo mladih v 
odgovorne posameznike, ki se 
zavedajo pomena zdravja in 
znajo za svoje zdravje tudi po-
skrbeti.                                      T. T.

I. OŠ Žalec zdrava in eko šola

Prejšnji mesec so se na 
svojem rednem letnem obč-
nem zboru zbrali    čebelarji, 
združeni v Čebelarsko zvezo 
Spodnje Savinjske doline. 
Tokrat so se sestali na turi-
stični kmetiji v Pongracu v 
KS Griže, kjer uspešno delu-
je Čebelarsko društvo Griže, 
ki ima bogato zgodovino in 
tradicijo ter močne korenine, 
saj je na tem območju v letih 
1780 do 1807 deloval župnik 
in čebelar ter pisec prve tiska-
ne knjige o čebelarjenju Janez 
Goličnik. 

Letošnji občni zbor je vodilo 
delovno predsedstvo na čelu s 
Pavlom Rozmanom. Zbrane je 
pozdravil predsednik ČZ SSD 
Žiga Grm, čebelar ČD Pre-
bold. Poleg savinjskih čebe-
larjev sta se kot gosta občnega 
zbora udeležila predstavnik 
Čebelarske zveze SA-ŠA To-
maž Lesjak in predstavnik UO 
ČZ Slovenije Andrej Jernej. 
Z zanimanjem sta prisluhni-
la poročilu predsednika Žiga 
Grma, ki je povedal, da so v 
preteklem letu v okviru zve-
ze pripravili vrsto aktivnosti. 
Imeli so več  predavanj in tudi 
dve strokovni ekskurziji, in 
sicer v Laško, kamor so se od-
pravili na dan 15. čebelarskega 
praznika, in v Prekmurje, kjer 
so se seznanili s čebelarstvom 
in čebelarji v tem delu Slove-
nije. Aktivno so sodelovali 

v akciji okviru 11. tradicio-
nalnega medenega zajtrka v 
vrtcih in šolah ter predsta-
vljali življenje čebel in delo 
čebelarja. S svojimi prapori 
so se društva tradicionalno 
udeležila Ambroževe maše in 
sodelovala pri razvitju novih 
praporov ČD   Vransko in ČD 
Braslovče ter na prireditvi ob 
110-letnici delovanja ČD Ta-
bor. Prejšnje leto je najbolj za-
znamovalo dogajanje in priča-
kovanje v zvezi z razglasitvijo 
svetovnega dneva čebel, to bo 
na predlog slovenskih čebelar-
jev 20. maj, in sicer na rojstni 
dan utemeljitelja sodobne-
ga čebelarstva Antona Janše 
(1734–1773). Krajši povzetek 
teh aktivnosti pripravil pred-
sednik ČD Prebold Branko 
Valenčak, prebrala pa tajnica 
ČZ SSD Nevenka Cukjati. Ob 
tem je povedala, da so sloven-

ski čebelarji, odkar obstajajo 
zapisi o čebelah in čebelarjih, 
v samem svetovnem vrhu. 
Tako je bilo že v času Marije 
Terezije in tako je še danes, ko 
smo lahko upravičeno pono-
sni, da je Generalna skupščina 
OZN razglasila 20. maj za sve-
tovni dan čebel.  

Slovenski čebelarji bodo ta 
dan letos proslavili v Žirovnici. 
Sicer pa že potekajo podobne 
aktivnosti kot lani. Dopolnili 
bodo razstavne predmete v če-
belarski sobi ekomuzeja v Žal-
cu, organizirali slovenski zajtrk 
v vrtcih in šolah, sodelovali z 
Nacionalnim veterinarskim 
inštitutom Celje in pristojnim 
veterinarjem pri odpravi čebe-
ljih bolezni in zatiranju varoje 
itd., predvsem pa si želijo, da bi 
bilo letošnje leto glede vreme-
na ugodnejše za čebelarjenje.

 D. Naraglav

Savinjski čebelarji zborovali

Med nagovorom mladega predsednika Čebelarske zveze SSD Žiga Grma

V četrtek, 12. aprila, so v 
prostorih Doma Nine Pokorn 
Grmovje, v kleti dvorca Ho-
frain, pripravili 1. salamijado 
v Krajevni skupnosti Galici-
ja. Za ta zanimiv dogodek so 
zaslužni Dom Nine Pokorn 
Grmovje, Turistično društvo 
Galicija in tamkajšnji ak-
tiv kmečkih žena. Domačo 
kmečko salamo je na ocenje-
vanje prineslo 26 izdelovalcev 

teh suhomesnatih dobrot.   
Štiričlanska komisija je pre-

gledala, okusila in ocenila vse 
salame. Največ točk in prvo 
mesto si je prislužila salama 
Antona Grobelnika iz Gali-
cije, drugo mesto je pripadlo 
salamarskemu mojstru Alojzu 
Borovniku iz Studenc, tretje 
mesto pa je osvojila salama 
Simona Arnška iz Gorice pri 
Šmartnem.    

Sledila je razglasitev rezul-
tatov, ob tem pa so poskrbeli 
za prijetno druženje ob glasbi 
in pokušnji salam, seveda pa 
niso pozabili na slasten doma-
či kruh, potico in pecivo, ki 
so ga pripravile spretne roke 
kmečkih žena. Suhomesnatih 
dobrot so se naslednje jutro pri 
zajtrku razveselili tudi stano-
valci doma in zaposleni.

 D. N.      

Praznik salamarskih mojstrov

Zmagovalci ocenjevanja domačih salam z direktorjem Doma Nine Pokorn Grmovje, predsednico Turističnega društva 
Galicija in predstavnicami kmečkih žena

  OBČINA ŽALEC
  Ulica Savinjske čete 5, 3310 Žalec

Na podlagi Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17) in Odloka 
o postopku in merilih za sofinanciranje izvajalcev letnega 
programa športa v Občini Žalec (Uradni list RS, št. 28/2018) 
objavlja Občina Žalec javni razpis za sofinanciranje programov 
športa na območju Občine Žalec za leto 2018 in javni razpis 
za sofinanciranje strokovnega kadra na področju športa v 
letu 2018, ki jih bo sofinancirala Občina Žalec iz občinskega 
proračuna.

Rok za predložitev vlog je 26. 5. 2018. Vloge lahko dostavite 
osebno ali pošljete priporočeno po pošti na naslov: Občina Žalec, 
Ulica Savinjske čete 5, 3310 Žalec.

Vsebina razpisa in prijavni obrazec sta na voljo na spletni strani 
Občine Žalec (www.zalec.si) in ZKŠT Žalec (www.zkst-zalec.si). 

Pooblaščeni osebi za posredovanje informacij o razpisni doku-
mentaciji sta: Jasmina Peklar (jasmina.peklar@zalec.si, tel. 03/713 
64 33) in Matej Sitar (zkst.sport@siol.net, tel. 03/712 12 67).

  OBČINA ŽALEC
  Ulica Savinjske čete 5, 3310 Žalec

Na podlagi Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo 
(Uradni list RS, št. 96/02, 77/07-UPB1, 56/08, 4/10, 20/11, 111/13, 
68/16 in 61/17) in Pravilnika o sofinanciranju kulturnih programov 
ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini Žalec (Uradni list RS, št. 
28/2018) objavlja Občina Žalec javni razpis za sofinanciranje 
kulturnih programov ljubiteljske kulturne dejavnosti v Občini 
Žalec, ki jih bo sofinancirala Občina Žalec iz občinskega 
proračuna.

Rok za predložitev vlog je 26. 5. 2018. Vloge lahko dostavite 
osebno ali pošljete priporočeno po pošti na naslov: Občina Žalec, 
Ulica Savinjske čete 5, 3310 Žalec.

Vsebina razpisa in prijavni obrazec sta na voljo na spletni strani 
Občine Žalec (www.zalec.si)  in ZKŠT Žalec (www.zkst-zalec.si).

Pooblaščeni osebi za posredovanje informacij o razpisni doku-
mentaciji sta Jasmina Peklar (jasmina.peklar@zalec.si, tel. 03/713 
64 33) in Uroš Govek (zkst.kultura@siol.net, tel. 03/712 12 66).

V prejšnji (marčevski) številki časopisa Utrip Savinjske doline smo na strani 29 objavili poročilo 
o občnem zboru Društva lastnikov gozdov Spodnje Savinjske doline z naslovom Lastnina prinaša 
številne obveznosti. V prispevku smo napačno zapisali, da je Rok Sedminek prejšnji predsednik 
spodnjesavinjskega društva in da se je občnega zbora udeležil tudi novi predsednik Zveze lastni-
kov gozdov Slovenije Marjan Hren, ki naj bi na tem mestu zamenjal Roka Sedminka. 
Rok Sedminek uspešno vodi Društvo lastnikov gozdov Spodnje Savinjske doline in tudi po leto-
šnjem občnem zboru ostaja njegov predsednik. Hkrati pa je bil na občnem zboru Zveze lastnikov 
gozdov Slovenije izvoljen za namestnika predsednika zveze. Marjan Hren kot predsednik zveze in 
Rok Sedminek kot njegov namestnik zdaj torej na novo opravljata ti funkciji, kar štejeta za uspeh 
in predvsem veliko odgovornost.
Za napačne navedbe se opravičujemo.                                                                         Ksenija Rozman

RAZPIS 

ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE ŽALEC
V LETU 2018

Vsebina razpisa je objavljena na spletni strani
Občine Žalec www.zalec.si. 

Pobude za podelitev priznanj Občine Žalec sprejema 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve, imenovanja in 
priznanja, Savinjske čete 5, 3310 Žalec, do 31. maja 2018. 

Pobude lahko posredujete tudi na elektronski naslov
glavna.pisarna@zalec.si. 

Predsednik komisije
Roman Virant

V prostorih Osnovne šole 
Šempeter je potekala četrta 
letošnja terenska krvoda-
jalska akcija v Spodnji Sa-
vinjski dolini, ki so jo or-
ganizirali žalsko območno 
združenje RKS, Krajevna 

organizacija Rdečega križa 
Šempeter in Transfuzijski 
center Celje. 

Kri je darovalo 51 krvoda-
jalcev, kar je deset več kot na 
lanski krvodajalski akciji. Med 
krvodajalci je bilo tudi nekaj 

mladih, ki so kri darovali pr-
vič. Naslednja krvodajalska 
akcija bo 14. junija v prostorih 
Gasilskega doma Prebold, kri 
pa boste lahko darovali od 7. 
do 10. ure.

 T. T.

51 krvodajalcev Šempetru



30 april 2018 INFORMACIJE / PO DOLINI

GSM: 041 672 115
GSM: 041 536 408

E-mail: morana.steblovnik@siol.net

Aleksander Steblovnik s. p. 
	 Parižlje	11/c,	Braslovče	 Šlandrov	trg	42,	Žalec
 Tel.: 03/700 06 40 Tel.: 03/571 73 00

MALI OGLASI
NUDIM NEGO, POMOČ IN PEDIKURO NA DOMU. 
Info.: 041 821 218 (Mateja)

TAXI PREVOZI, Janko Vodovnik, s. p.  
Info.: 031 746 700, 041 746 700

MASAŽA, ROČNA LIMFNA DRENAŽA, PEDIKURA IN 
MANIKURA, permanentno lakiranje in podaljševanje 
nohtov. Moja masaža, Gregor Jeram, s. p., Prebold 
Info.: 041 254 640 (Mojca)

ODKUP HRASTOVE HLODOVINE.  
Aida, d. o. o., Prekopa 3, Vransko 
Info.: 041 420 111 ali 041 954 206

INŠTRUKCIJE ANGLEŠKEGA JEZIKA po kombinirani 
metodi, poslovna konverzacija in prevajanje. 
Vitarnica, Bernardka Rošer, s. p. 
Info.: 040 739 084

PRAZNJENJE, ČIŠČENJE stanovanj, hiš, garaž in 
poslovnih objektov. Odvoz kosovnih odpadkov. 
Info.: 031 768 870

Nudimo DELO, OBIRANJE JAGOD v mesecu maju in 
juniju.  
Info.: 041 693 706.

Oddam BREZPLAČNO V NAJEM starejšo hišo v Občini 
Tabor.  
Info.: 031 698 971

NAGROBNI SPOMENIKI
Kamnoseštvo Franc Kramar s.p. 

(prej Marjan Amon s.p.)
iz  Šmartnega v Rožni dolini

vam nudi nagrobne spomenike
po ugodnih cenah.

Naročila na tel: 041 428 471

        Naročila napisov na tel: 041 611 087

15 % gotovinski popust

Življenje je kot lepa misel,
ki nikoli ne mine,
pusti večne nam spomine.

ZAHVALA

21. marca 2018 je v 90. letu starosti 
za vedno tiho zaspala

ZOFIJA - ZOFI MASTNAK
  iz Šempetra

Od nje smo se poslovili na pokopališču v Šempetru v najožjem 
krogu. Vsem, ki so jo poznali ali na kakršenkoli način spremljali 

na poti skozi življenje, iskrena hvala.  Ohranite jo v lepem spominu.

Njeni domači

Smo le drobna kapljica,
ki spolzi neskončnosti življenja.

V SPOMIN

in zahvalo za ljubezen in dobroto
našim dragim

mama MARIJA 
PUNCER

(17. 10. 1914–27. 9. 2000)

ati JOŽE PUNCER
(12. 3. 1910–21. 2. 1972)

ljubljeni TADEJ 
PUNCER

(10. 7. 1980–26. 4. 2002)

Hvala vsem, ki se jih spominjate!

Čeprav minilo je že veliko let,
odkar zapustila si naš svet,
v srcih naših ostajaš,
da zopet srečamo se vsi
s tabo gor nad zvezdami.

V SPOMIN

22. aprila 2018 mineva 20 let,
odkar nas je zapustila naša draga

MARIJA RANČIGAJ
iz Trnave 10 c

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu
in jo ohranjate v lepem spominu.

Vsi njeni

Tako kot reka v daljavi se zgubi
odšel si tiho in brez slovesa,
za seboj pustil si spomin
na naša skupna srečna leta.
Le srce in duša vesta, kako boli, ko te več ni …

V SPOMIN

18. aprila sta minili dve leti, 
odkar nas je zapustil dragi mož, ati,

dedi in tast

VLATKO ŠIPEK
iz Latkove vasi, Prebold

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki se ga spominjate, 
postojite ob njegovem grobu, mu prižigate svečke

 in ga še vedno nosite v svojem srcu.

Vsi njegovi

Spet je pomlad razsula cvetje,
ogrelo sonce je zemljo,
spet sliši kosa petje,
le tebe več ne bo.

ZAHVALA

ob boleči izgubi 

ZORKE VINARNIK KODER
iz Žalca

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in za svete maše.
Hvala patru Jožetu za cerkveni obred in poslovilne besede.

Zahvaljujemo se pogrebni službi Ropotar in pevcem skupine Eros.

Vsi njeni

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame

ANTONIJE ZUPANC
iz Gotovelj

(19. 7. 1931–20. 3. 2018)

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, 

prijateljem in sovaščanom,

ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Miha Maleš, Maks Kavčič, 
Marij Pregelj        Alen Ožbolt
Otvoritev v petek, 25. 5. 2018, ob 20. uri

Fanny Hausmann:
dokument in privid njene podobe
Otvoritev v četrtek, 13. 9. 2018, ob 19. uri

DVOREC NOVO CELJE
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Zahvale za majsko številko Utripa sprejemamo 
do 18. maja 2018 oziroma DO ZAPOLNITVE STRANI v 

uredništvu, Aškerčeva 9 a, Žalec.
(Dom II. slovenskega tabora Žalec). Tel.: 03/712 12 80.

POGREBNE STORITVE
IN CVETLIČARNA

ROPOTAR Ivan, s. p. 
Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904 

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas  
dosegljivi 24 ur na dan 

Utrip Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod za kulturo, šport 
in turizem Žalec. Naslov uredništva: Aškerčeva 9 a, 3310 Žalec (v 
Domu II. slovenskega tabora); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: zkst.utrip@siol.net.

Odgovorna urednica: Lucija Kolar; uredništvo: Darko Naraglav, 
Ksenija Rozman, Tone Tavčar, Živa Krušič Gorišek; tajnica 
uredništva: Karmen Vodovnik; lektorica: Nina Markovič Korent; 
oblikovanje in prelom: Grafex, d. o. o., Izlake; tisk: Salomon, d. o. o. 
Naklada: 11.400 izvodov, cena časopisa je 1,46 EUR z 9,5 % DDV. 
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.

Poslovni čas uredništva je od ponedeljka do četrtka od 8. do 11. 
ure in od 13. do 15. ure, ob petkih pa od 8. do 11. ure. Informacije 
in rezervacije tudi na tel. št.: 712 12 80, zkst.utrip@siol.net,  
www.zkst-zalec.si/utrip.

V SPOMIN

16. aprila je minilo leto dni, 
odkar nas je zapustila

IRENA ŠUPERGER 
roj. VOLAVŠEK

iz Liboj
(15. 1. 1966–16. 4. 2017)

Vsem, ki postojite ob njenem grobu
in ji prižigate svečke, iskrena hvala.

Vsi njeni

Solze lahko skrijemo,
bolečino zatajimo,

le praznine, ki je ostala,
ne nadomestimo.

V SPOMIN

 MARIJA in KAREL
 ZALOKAR  ZALOKAR
 (5. 2. 1930–7. 3. 2018)  (31. 10. 1934–7. 3. 2008)

Zahvaljujemo se vsem, 
ki ste nam nudili oporo ob izgubi drage mame.

Hvala za prižgane sveče in lepe misli nanju.
Za vedno ostajata v naših srcih.

Žalujoči: hči Zlatka z družino

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši.
Če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega očeta
in dedka

JOŽETA FLERETA
iz Kaplje vasi pri Preboldu

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, 
sosedom in sodelavcem za izrečena sožalja, stiske rok in tople 
objeme  ter za darovane sveče. Hvala pogrebni službi Ropotar, 
gospodu župniku Damjanu Ratajcu za lepo opravljen obred, 

skupini Eros ter pevcem Savinjskega okteta za lepo odpete pesmi. 
Hvala vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali in ga pospremili

na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Katarina in sin Mirando z družino

Tiho teče našega življenja reka,
tiho teče solza našega spomina,
umre srce, a ostane bolečina
v srcu dragega in večnega spomina.

ZAHVALA

Ob nenadni in boleči izgubi dragega sina,
brata in strica

BENJAMINA GERLIHA
iz Žalca, Ul. Rista Savina 5

(11. 3. 1995–13. 3. 2018)

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
kolektivom podjetij Blaj Griže, Novem Ložnica, Chip Žalec ter 

kolektivu Doma upokojencev Polzela, bivšim sošolcem I. OŠ Žalec
 za vso pomoč in izrečena sožalja v teh zelo težkih trenutkih. 

Hvala tudi pogrebni službi Ropotar.
Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Vsi njegovi

Tiho teče našega življenja reka,
tiho teče solza lepega spomina,
umre srce, a ostane bolečina
v srcu dragega in večnega spomina.

ZAHVALA

Ob slovesu našega dragega

IVANA JESENKA
iz Migojnic, Griže

(6. 5. 1939–12. 3. 2018)

smo hvaležni vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, sosedom in 
sodelavcem za izraze sožalja, darovano cvetje, sveče, za svete maše.

Hvala gospodu župniku, pevcem skupine Eros, govornici, 
trobentaču in pogrebni službi Ropotar, ki so ga skupaj z nami 

pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči: žena Slavica, Aleksander z družino in
vnukinja Lorena z družino

Naučila si nas, kar si znala.
In vse, prav vse si ti nam dala.
Ugasnil je zdaj tvoj nasmeh.
Ugasnila iskra je v tvojih očeh.
Hiša je prazna, ker tebe več ni,
v njej se zdaj nihče več ne smeji.
Še vedno vsak vpraša, kje, mama, si ti.
In v tvoji dnevni še TV molči …
Mama, pogrešamo te mi vsi …
(Barbika)

ZAHVALA

Z bolečino v srcu sporočamo, da nas je zapustila 
draga mamica, tašča, oma in prababica

MAJDA KUKEC
iz Pariželj 119

(22. 1. 1939–29. 3. 2018)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, topel stisk rok, za vse izrečene tolažilne besede, za 
darovane sveče, cvetje in za svete maše. Posebna zahvala patronažni 

sestri gospe Urški Flajs za pomoč in podporo v vsakem trenutku, 
zdravnici Sabini Rezar in sestri Ani, Bolnišnici Topolšica in Splošni 

bolnišnici Celje. Hvala gospodu župniku Milanu Gosaku za 
opravljen cerkveni obred in pogrebni službi Morana.

Zelo jo bomo pogrešali.

Vnukinja Neli z Robijem, pravnukinja Lana,
 sin Stanko z Barbiko in vnuk Tilen

Je globoka tišina in je neizmerna bolečina,
a močnejši od tega je ljubezni spomin.

ZAHVALA

V 77. letu starosti nas je zapustil naš ljubi

MARTIN LENOŠEK
iz Letuša

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste v tako velikem številu prihajali 
k slovesu, ga pospremili na zadnji poti, darovali sveče, cvetje

in denar za svete maše, nam izrekli sožalja in podarili topel objem. 
Zahvaljujemo se tudi gasilcem, ki ste ga pospremili k počitku, 

pevcem za prelepo petje, gospodoma za sveti obred  in vsem, ki ste 
nam kakorkoli pomagali v teh težkih trenutkih. Hvala.

Vsi njegovi

V SPOMIN

DARKU
in

MARIU
BANFIČU   

iz Sp. Grušovelj
pri Šempetru

Letos mineva že 16 let, odkar naju je zapustil ljubljeni sin Darko, 
in 3 leta, odkar ni več najinega ljubljenega sina Maria. Neizmerno 
ju pogrešava. Verjameva pa, da sta še vedno nekje blizu, z nami, v 

lahnem pomladnem vetru, v žvrgolenju ptic, skrita v krilih pisanih 
metuljev. Spomin nanju se lesketa v vsaki kapljici dežja in v vsakem 
sončnem žarku. Na vsakem koraku naju spremljata, najina ljubljena 

angela … Hvala vsem, ki kdaj postojite ob njunem grobu
 in ste skupaj z nama ohranili topel spomin nanju.

Mami in ati

Nebo je dobilo najlepšega angela!
Si kot sonce življenja sijala,
za vse nas ljubezen razdajala.
Z nami kot zvezdica potuješ vse dni
in tvoj nasmeh nam v srcih še živi!

ZAHVALA

Mnogo, mnogo prezgodaj
nas je za vedno zapustila naša draga

SILVIJA PLOHL
iz Žalca

(31. 8. 1978–17. 3. 2018)

Iskrena hvala vsem za izrečena ustna in pisna sožalja, stiske rok …
Hvala sorodnikom, prijateljem, sošolkam, sosedom, sodelavcem 
Bolnišnice Golnik, članom PGD Žalec, delavcem podjetja Fenix 
za posebej zbrane prispevke in sveče, patru Jožetu za sveti obred, 

citrarki, pevcem skupine Eros, pogrebni službi Ropotar, gospe 
Magdi za globoke besede, JKP Žalec, še posebej gospodu Dejanu, 
dr. Kralju iz Petrovč ter onkološkemu in infekcijskemu oddelku v 

Ljubljani. Od srca hvala vsem, ki ste imeli Silvijo radi!

Žalujoči: vsi njeni, ki jo bomo neizmerno pogrešali

Ko tvoje si zaželimo bližine,
gremo tja, v ta mirni kraj tišine,
tam srce se tiho zjoče,
saj verjeti noče,
da te več med nami ni.
Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te čutim mi vsi ...
Med nami si!

V SPOMIN

1. maja bo minilo eno leto,
 odkar nas je zapustil naš dragi

JOŠT VLADIMIR
(1. 6. 1935–1. 5. 2017)

Zelo te pogrešamo.

Vsi tvoji
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V Hiši Sadeži družbe Žalec 
so se v soboto, 7. marca, pri-
družili »Dnevu za spremem-
be«. 

Najprej so prisluhnili pre-
davanju Maje Cokan o vrtnar-
jenja v skladu s planetarnimi 
zakonitostmi in po koledarju 
Marije Thun, ki je 60 let pro-
učevala te modrosti, nato pa 
so se pridružili čistilni akciji 
v žalski občini. Urejali so širšo 
okolico, sadili rože, izmenjali 
semena in sadike in se pove-
zovali. Pridružili so se jim tudi 
obiskovalci drugih organizacij, 
in sicer člani Zlatega kotička 
Žalec, DU Petrovče in Ljudske 
univerze Velenje, ki so partner-
ji v skupnem projektu VGC 
Planet generacij. Občina Žalec 
je poskrbela za okrepčilo, Vr-
tnarstvo Lončarek iz Žalca in 
Vrtnarstvo Aleš iz Mozirja pa 
sta podarili rože. T. Tavčar

Dan za spremembe

Ob življenjskem jubileju 
pripravijo po navadi soro-
dniki in prijatelji slavljencem 
različna, bolj ali manj izvirna 
presenečenja. 

Tudi Klavdija Pfeiferja iz 
Ločice ob Savinji so »njegovi« 
prijetno presenetili. Na pro-
čelju domače hiše so namreč 
izobesili velik nogometni dres 
znanega angleškega kluba Li-
verpoola. Klavdiji je namreč že 
več deset let član omenjenega 
kluba in strasten navijač, ogle-
dal si je že tudi kar nekaj nje-
govih tekem. In presenečenje 
je zadelo, kot rečemo, žebljico 
na glavico. T. Tavčar

Liverpoolov dres za Klavdija

Klavdiju so ob srečanju z abrahamom podarili nogometni dres.

Lovska družina Vransko je 
tudi letos na velikonočni po-
nedeljek organizirala strel-
sko tekmovanje z naslovom 
Velikonočni pirh.

Letos se je tekmovanja ude-
ležilo okoli 300 strelk in strel-
cev iz različnih slovenskih 
lovskih družin in nekaj tudi iz 
zamejstva.   

»Streljanje poteka v sede-
čem položaju. Dovoljena je 
uporaba vseh vrst lovskih 
pušk z risano cevjo od kalibra 
22 Hornet naprej za streljanje 
z razdalje 100 m.  Tekmoval-
ci imajo na voljo tri strele. Na 
tarči so narisani trije pirhi in v 
vsakega se izstreli en strel. Čas 
za oddajo strelov je 5 minut. 
Ob koncu se seštejejo rezul-
tati treh posameznikov, ki so 
prijavljeni kot ekipa, rezultati 
vsakega posameznika pa ve-
ljajo tudi v posamični konku-
renci,« nam je povedal Florjan 
Rojnik, vodja tekmovanja in 
starešina LD Vransko.

 D. N.

Streljali za Velikonočni pirh

Streljali so na 100 metrov oddaljene tarče z narisanimi pirhi.

Strelskega tekmovanja na Vranskem se je udeležila tudi Anica Ščap iz LD Apače 
in članica društva slovenskih lovk, lanskoletna zmagovalka v streljanju na glinaste 
golobe.

Na dan osrednje čistilne 
akcije v preboldski občini so 
svoje rokave visoko  zavihali 
tudi v Športnem društvu Par-
tizan Prebold. Poleg čistilne 
akcije so  se namreč lotili ure-
janja svojih igrišč, z delom 
pa nadaljevali tudi prejšnjo 
soboto.

V soboto, 14. aprila, se je na 

nogometnem, odbojkarskem 
in teniškem igrišču zbralo 33 
udeležencev, od najmlajših do 
najstarejših. Še posebej pri-
dni so bili mladi fantje nogo-
metne sekcije, ki so starejšim 
pomagali urejati nogometno 
igrišče, ki ga nameravajo letos 
nekoliko povečati in opremiti 
z novimi goli, da bo primerno 

za igranje nogometnih tekem v 
ligi MNZ Celje.

Sicer pa v ŠD Partizan Pre-
bold vsako leto opravijo precej 
prostovoljnih delovnih ur, ko 
urejajo in vzdržujejo igrišča, 
primerna za rekreacijo vseh 
občanov v tem prijetnem oko-
lju ob bazenu in v Gaju.

 D. N. 

Čistili in urejali športne površine

Med razvozom zemlje po nogometnem igrišču

V Hiši Sadeži družbe Žalec so v okviru »Dneva za spremembe« posadili rože.

Združenje borcev za vredno-
te NOB Žalec, Občina Žalec in 
KO ZB za vrednote  NOB Po-
nikva so v ponedeljek pri  jami 
Steska na Ponikvi pri Žalcu 
pripravili slovesnost v spomin 
na humano dejanje deklet v II. 
svetovni vojni, ko so nudile po-
moč ranjenemu borcu 14. divi-
zije, Rusu Nikolaju Katanovu. 

Kulturni program so pripravi-
li učenci POŠ Ponikva in MoPZ 
Ponikva. Prireditev   je vodila 
in povezovala Nada Jelen, hčer-
ka ene izmed mladenk, ki so 
zdravile  Katanova. Slavnostni 
govornik je bil Viktor Mitov. 
Zbrane pa so nagovorili tudi 
žalski župan Janko Kos, predse-
dnik ZV za vrednote NOB Žalec  
Marijan Turičnik  in Aleksander 
Vinnik, prvi sekretar Ruske fe-
deracije v Sloveniji. Vsi so ka-
sneje položili venec pred spo-
minsko ploščo pri jami Steska.

 D. N. 

Spominska slovesnost pri Steski

Tudi letos so v Steski položili venec v spomin.

Kuhna pri Fontani 
Društva se predstavijo na Kuhni pri 
Fontani:
>  15.00 Godba Liboje
> 15.00 Likovna sekcija KUD Žalec
>  16.00 Kulturno društvo Petrovče - MePZ A 

Cappella in Folklorna skupina Kobula
>  17.00 Kulturno umetniško društvo Grifon 

Šempeter – Folklorna skupina Grifon in 
Pevke folklorne skupine Grifon 

>  18.00 Braslovški biseri – ZIKŠT 3 jezera, 
Prosvetno društvo Braslovče in kulturno 
umetniško društvo Mavrica.

>  19.00 Prijatelji 6še

www.turizem-zalec.si

TIC Žalec
Šlandrov trg 25, Žalec
t: +386 3 710 04 34 
e: zkst.tic@siol.net

   20. 5. 2018,
   med 12. in 20. uro 03/712 12 80

  zkst.utrip@siol.net


